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Dan Zavoda za usposabljanje invalidne mladine Kamnik ob dvajsetletnici 
delovanja mobilne službe 

POMOČ OTROKOM, 
DRUŽINI IN UČITELJEM... 

»Ponosni smo lahko, da lahko leto po spreje
mu zakona o usmerjanju otrok s posebnimi po
trebami praznujemo že dvajset let delovanja pod
porne - mobilne službe in ob tem ugotavljamo, 
da smo že vrsto let pred sprejemom zakona šte
vilnim otrokom in mladostnikom poskušali za
gotavljati boljše vključevanje in prilagajanje v ma
tičnem okolju,« je na proslavi ob letošnjem dne
vu ZUIM-a, 7. novembra, dejala ravnateljica 
Zdravka Slavec. 

LetoSnji dan zavoda so namreč posvetili 20-let-
nici delovanja mobilne službe za pomoč gibalno 

oviranim otrokom, ki so jo v zavodu ustanovili 
leta 1981. Skupina takratnih strokovnih delavcev, 
med njimi so bili Vlado Hvalic, Kristina Kralj, Ve
ra Gutman Gergek, Dragan Lelek, Helena Smole, 
Brigita Ahčin in Ludvik Travnik, je začutila, da 
poslanstvo ZUIM-a seže tudi prek dvorišča zavo
da. Delovanje mobilne službe se je izražalo na treh 
področjih, ki so vključevala gibalno ovirane otroke 
na svojih domovih (najprej v občini Kamnik in 
pozneje v širši Sloveniji), delo s starši teh otrok 
in delo z nekdanjimi oskrbovanci zavoda. 

Več na 8. strani 
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Za uvod se je predstavil otroški orkester brez imena, kije zaigral prikupno skladbo, tudi brez imena ... 

Skupni razvojni program osmih občin 

P o d j e t n a r e g i j a 

Podjetnost, podjetnišvo, lega v bližini Ljublja
ne, prometne povezave, vodni viri, urejena in
frastruktura in visoka stopnja razvitosti so kol 
poglavitne prednosti območja osmih občin -
Domžal, Kamnika, Komende, Lukovice, Meng
ša, Moravč, Trzina in Vodic, poudarili na prvi 
seji projektnega sveta za skupni razvojni pro
gram, kije bila 25. oktobra v Mengšu. 

Programski svet sestavljajo predstavniki ob
čin naročnikov, malega gospodarstva, velikih 
podjetij, javnih gospodarskih služb, socialnih 
služb in šolstva, verskih skupnosti, društev in re
gionalne razvojne agencije za osrednjo sloven

sko regijo. Omenjene občine so izdelavo pro
grama naročile pri svetovalnem podjetju (Jikos 
z Vira. 

Člani sveta vidijo priložnosti razvoju pred 
vsem v odpiranju možnosti za razvoj podjet
ništva prek širitve razvojnih centrov in razvo
ja trga znotraj območja, dvig izobrazbe in kva
litete življenja, kvaliteto krajine, investicijo v 
varstvo okolja in javni prevoz (širitev železni
ce). Kot tveganje pa so opredelili predvsem ne
kontrolirano urbanizacijo in onesnaževanje, 
šibko koordinacijo institucij, neusklajenost 
med razvojem in podpornimi dejavnostmi ter 
nesmotrne prostorske predpise. 

Naslednja seja projektnega sveta bo 22. no
vembra, ko bodo začeli obUhovaH cilje in sira 
legijo za njigovo doseganje. F. S. 

Prelepo sončno vreme nas je 
spremljalo prvo nedeljo v no
vembru in Tunjice so bile še 
bolj vabljive. Cerkev svete Ane 
je vabila obiskovalce od blizu 
in daleč. To nedeljo, 4. novem
bra, je Tunjiški oktet praznoval 
svoj 15. jubilej, ki ga je obeležil 
z jubilejnim koncertom. Obisko
valci so napolnili našo cerkev, 

vzdušje pa je bilo resnično ze
lo prijetno. Cerkev je ravno na 
to nedeljo obhajala zahvalno ne
deljo za vse prejete darove, v 
tem duhu smo pričeli z jubilej
nim koncertom. Goethe je za
pisal: »Resnično, nič drugega ne 
napolni trenutka z vsebino ta
ko kot glasba« in to smo začu
tili takoj po uvodnih zvokih Ja-
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VELIKA NAGRADNA IGRA! 
Vsak delovni dan žrebamo 5 mega 
nagrad. 
Pogoji sodelovanja, nagrade in 
dobitniki nagrad so objavljeni na 

www.s tudentskf - serv l s . com 

koba Gallusa, ki mu je bil na
menjen uvodni del jubilejnega 
koncerta. 

Več na 5. strani 

r Kamniški občan bo \ 
ponovno med vami 

v četrtek, 6. decembra. 
Članke oddajte 

najpozneje do srede, 
28. novembra, oglase, 
zahvale in obvestila 

pa do torka, 4. decembra. 
V zadnjem mesecu leta 

bo Kamniški občan izšel še 
19. decembra, prinesel pa 
bo tudi vaša praznična 

^ voščila! J 

V Titanu so se kljub velikim obveznostim odločili za delno izplačilo odpravnin 

Srednja pot: razumevanje za socialni položaj) 
ki ne bo ogrožalo delovnih mest 

Ko smo letos februarja pri
pravljali zapis o sanaciji Titano
ve livarne, nam je Matjaž Jane-
žič, predsednik uprave Titana, 
d. d., slikovito dejal, da niso žele
li iz Titana narediti dveh reve-
žev. Zato so livarno »očistili« 
vseh preteklih finančnih bremen 
in jo skupaj s poslovnim siste
mom Cimos iz Kopra kot večin
skim lastnikom oblikovali kot sa
mostojno podjetje. 

Razumljivo, da so vse nepo
ravnane obveznosti padle na ra
mena ostanka nekdanjega veli
kega Titana, katerega nosilni 
program je proizvodnja ključav
nic. V upravi Titana, d. d., so 

nam povedali, da tudi ta del da
nes uspešno tekoče posluje. Bre
menijo pa ga nekoč skupni dol
govi in druge velike skupne ob
veznosti iz preteklosti, ki prese
gajo milijardo tolarjev. 

Po besedah Jožeta Tomelja, 
člana uprave Titana, d. d., je si
cer opazno postopno približeva

nje splošnega upadanja gospo
darske rasti ali recesije, kot pra
vimo. Toda vse kaže, da bo Ti
tan letošnje poslovno leto ob 
servisiranju vseh zapadlih ob
veznosti zaključil celo z nekaj 
dobička. Nekaj denarja bo osta
lo tudi za pokritje najbolj nuj
nih naložb. 

Več na 2. strani 

Ustanovitve in prodaje novoustanovljenih d.0.0. 

U r e d i m o D O K A P I T A L I Z A C I J E 

na 2,100.000 SIT. 

Pohitite, rok se izteka! 

Nova firma, d.0.0., Ljubljana, Tržaška 2, tel.: 01/4702-333. 
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in obuti v n e p r e m o č l j i v o obutev... 
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Obutev in oblačila znanih imen 
za VSO DRUŽINO po ugodnih cenah 

Z rekonstrukcijo linije bobnov in obešal so v Titanovi galvani zaključili prvi 
dve fazi posodabljanja, sedaj pa jih čaka še uvedba ionskih izmenjevalcev. 
Tako bo celotni postopek galvanizacije tekel v povsem zaprtem krogu, kar 
bo pomenilo manjšo porabo vode in skoraj nobenih odpadnih voda. 

S e n a 
o t r o š k a k o n f e k c i j a 

k a s t n e proizvodno. 
V T P C na Duplic i , Ljubljanska 21a, 

(HIP), tel.: 839-46-89 od 9h - 18", sobota od 9" - 12" 
MT.Kl.AVZ IN B O Ž I Č E K KUPUJETA PRI 
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•2 22. novembra 2001 O K A M N I Š K E M G O S P O D A R S T V U Kamniški OBČAN 
Z Antonom Zlatnarjem, direktorjem Kam bus-a, o novih garažah, enotni 
vozovnici in še o čem ... 

SLOVO OD STARIH GARAŽ 
Letošnje poletje so po osemindvajsetih letih podrli nekdanje Ljublja

na transportove, nazadnje Kambusove delavnice na travniku med Ljub
ljansko in Steletovo ulico, ki so v svoji zgodovini morale prenesti mar
sikateri očitek glede svoje lege ob vhodu v Kamnik. Kakorkoli že, se
daj so prepustile prostor parkirišču pred nastajajočim Mercatorjevim 
centrom, na katerega pa zopet letijo pripombe. Kam-bus se je s svoji
mi delavnicami preselil na območje med obvoznico in Kamniško Bis
trico, na južnem delu novega trgovsko-poslovnega središča. 

To priložnost smo izkoristili 
za pogovor z direktorjem Kam-
busa Antonom Zlatnarjem, ki se 
je z upravo tudi preselil s kam
niške avtobusne postaje v nove 
prostore na Perovem. Delavni
ce skupaj s pralnico so res so
dobno opremljene in omogoča
jo, da so avtobusi vedno lepo 
oprani in pripravljeni za varen 
prevoz, saj pred odhodom tes
tirajo tudi zavorni sistem. Kot 
zanimivost naj povemo, da so 
poleg številnih oljnih lovilcev 
pralnico opremili z napravo za 
čišćenje vode, uporabljene pri 
pranju avtobusov. To na eni 
strani pomeni prihranek vedno 
bolj dragocene vode, na drugi 
strmi pa se pri čiščenju odpad
ne vode (80% jo ponovno upo
rabijo) na posebnih filtrih uja
me vsa nesnaga tako, da ni ne
varnosti za onesnaževanje Bistri
ce. Celotna naložba jih je stala 
okrog 250 milijonov tolarjev. 

Vsako jutro s parkirišč pred 
delavnicami spelje približno tri
deset avtobusov, ki se zvečer 
spet vračajo nazaj. Seveda nas 
je zanimalo, ali se v zvezi z vož
njo mimo bližnjih lokalov in tr
govin pojavljajo kakšni proble
mi. Kot je povedal direktor, ne
kaj težav povzroča preozka ces
ta skozi naselje, ki je zdaj ka
tegorizirana kot občinska cesta. 
Zato imajo urejen krožni pro
met. Upa pa, da se bo sčasoma 
našla ustrezna rešitev, ki se na
kazuje tudi ob nadaljnji širitvi 
trgovsko-poslovne cone proti ju
gu in eventualnim novim prik
ljučkom na obvoznico. Čeprav 
nekaterim lastnikom lokalov av
tobusni promet ni preveč všeč, 
se pač morajo s tem sprijazni
ti. Če bi imeli lokal na Sutni, pa 
tega problema ne bi imeli ... 

Podjetje Kam-bus, d. d., kate
rega večinski lastnik (85%) so 
Primorski skladi, posveča veliko 
pozornost kvaliteti prevozov. 

rok. Zato nismo obšli vprašanja, 
kako uspešno je sodelovanje 
podjetja s posameznimi občina
mi. Seveda ne teče vedno vse 
gladko. Kam-bus kot gospodar
ska družba mora v interesu de
lavcev in lastnikov ustvarjati čim 
višji dobiček, prevozi na prene-
kateri progi pa niso vedno ren
tabilni. Zato bi moral nekdo po
krivati razliko med stroški in 
prihodkom. To pa so občine ali 
država. Tu se pogosto zatakne, 
saj občinam za te namene naj
večkrat zmanjka denarja. 

Ravno te dni so se s predstav
niki občin Kamnik in Domžale 
dogovorili, da bo Kam-bus do 

uporabljajo javnega transporta. 
Zatorej železničarjev res ne skr
bi, kakšne bodo posledice tako 
oblikovanih cen«, menijo v 
Kam-busu. 

Kot pravi direktor Zlatnar, se 
je Kambus pridružil akciji za 
enotno vozovnico, da bi potni
ki lahko izbirali med vlakom in 
avtobusom in tako najhitreje 
prispeli v željeni kraj. 

»V to akcijo smo pritegnili tu
di Ljubljanski potniški promet. 
Pričakovali smo, da bo ta pro
jekt, seveda, če bi ga ustrezno 
podprl država in občine, uvelja
vil javna prevozna sredstva pred 
individualnimi vozili. To bi pri
spevalo tudi k večji varnosti v 
prometu. Ta projekt pa naj bi 
se razširil po vsej državi. Če ho
čemo pritegniti potnike, mora
mo ponuditi poceni vozovnico, 
to pa brez pomoči države ne 
gre, »pravi direktor.« Od mene 
lastnik firme zahteva dobiček, 
ne bo pa pristajal na izgubo. Čc 

Med Kovinarsko in Steletovo ulico, kjer so 2S let domovale avtobusne de
lavnice in garaže, nastaja veliko parkirišče. 

15. januarja pripravil program 
javnih prevozov za prihodnje 
leto. Potrebno bo urediti tudi 
razmere pri prevozu šolskih ot
rok, sedaj namreč poleg Kam-
busa prevažajo šolarje iz hribo
vitih krajev tudi manjši avtop-
revozniki, tako da morajo obči
ne sklepeti več pogodb o teh 
prevozih. V Kambusu so pri
pravljeni na osnovi koncesije 
prevzeti tudi te prevoze in se 
oskrbeti z ustreznimi manjšimi 
vozili. 

Največ duhov pa zadnje ča-

• 

Ob obvoznici na Perovem pa so zrasle 
njih prostorih je tudi uprava podjetja, 
na Maistrovi ulicu 
Ko so se osamosvojili kot pod
jetje, so imeli povprečno 13 let 
star vozni park. Sedaj ga vsako 
leto posodabljajo, samo v lan
skem letu so kupili 7 novih so
dobnih avtobusov. Kot pravi 
Zlatnar, njihove avtobuse, eden 
med njimi ima tudi satelitsko 
navigacijsko napravo, srečamo 
na vseli cestah Evrope, tja do 
Škotske in Islandije. 

Kambus s svojimi avtobusni
mi prevozi pokriva območje 
sedmih občin, kjer so izrazite 
predvsem potrebe po rednih 
prevozih, prevozih delavcev in 
še posebej prevozih šolskih ot-

nove Kam - busove delavnice. Vzgor-
kije bila doslej na avtobusni postaji 

se buri enotna vozovnica, ki ni 
več enotna, saj je železnica uve
ljavila še svojo vozovnico, za ka
tero je za vožnjo z vlakom med 
Kamnikom in Ljubljano treba 
plačati 310 tolarjev, enotna vo
zovnica Slovenskih železnic in 
Kam busa pa stane precej več, 
od 1. oktobra 430 tolarjev v eno 
smer. »Slovenskim železnicam ni 
težko oblikovati tako »popular
ne« cene. Vsako leto jim nam
reč vnaprej planiran primanj
kljaj pokriva država, na koncu 
pa gre ta denar iz žepov dav
koplačevalcev, tudi tistih, ki ni
ti v najbujnejši domišljiji ne 

Kamniški OBČI V - 1'stanoviteh Občina Kamnik, 
izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik. 
Odgovorna urednica Saša Mejni", univ. dipl. ekon. Tehnični urednik Fran
ci Vitiic. Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo sodi časopis med 
proizvode informativne narave, za katere se na podlagi Zakona o DDV 
obračunava davek na dodano vrednost po stopnji 8%. Kamniški občan 
izhaja dvakrat mesečno v nakladi 10.200 izvodov in ga prejemajo 
gospodinjstva občine Kamnik brezplačno. Naslov uredništva: Kamnik, 
Glavni trj> 24 (občina), tel./l'aks: 83-91-311, 041-662-450. Nenaročenih 
Člankov in fotografij ne honoriramo. Rokopisov in fotografij ne vrača
mo. Tisk Delo - PČR d.d. Ljubljana; 

pogledamo razmere v mestnem 
prometu, potem vidimo, da je 
ljubljanski mestni potniški pro
met letos dobil 956 milijonov 
SIT subvencije, v primestnem 
prevozu pa je ustvaril izgubo. 
Država je vsem avtobusnim 
podjetjem obljubila za kritje 
stroškov na rednih vožnjah po 
13 SIT za km.« 

Kambus je sedaj v tožbi z Slo
venskimi železnicami zaradi te
ga, ker se z uvedbo svoje vozov
nice ne držijo pogodbe o enot
ni vozovnici. Zato je Kam-bus 
predlagal tudi ukinitev enotne 
vozovnice. Medtem je vlada RS 
letos spomladi ugotovila, da je ta 
projekt izpolnil pirčakovanja in 
da ga je treba naprej razvijati. 

»Avtobusni prevozniki ne mo
rejo spreminjati voznih redov, 
kot bi se zdelo njim najbolj 
prav,« pravi direktor, ker jih ve
že pravilnik o usklajevanju voz
nih redov. Država pa določa vse 
višji standard javnih prevozov, 
ki jih prevozniki ne morejo'za-
gotoviti. Pritiskajo jih vedno 
večji stroški. Denimo za vsak 
prihod in odhod z ljubljanske 
avtobusne postaje morajo plača
ti po 550 SIT. Prihodki na ne
katerih progah pa so minimal
ni, denimo neredko se zgodi, da 
cel mesec Vozijo v Kamniško 
Bistrico za 7000 SIT. 

Po Zlatnarjevem mnenju smo 
z. lastninjenjem avtoubsnih pod
jetij udarili mimo, saj bi mora
la ostati javna gospodarska služ
ba. Nekateri zahtevajo direkten 
prevoz med Tuhinjsko dolino in 
Komendo, brez presedanj, to pa 
brez subvencioniranja ne gre. 
Kdor postavlja take zahteve, bi 
moral plačati razliko v stroških. 
Zgovoren je primer iz, Novega 
mesta, kjer je občina kupila av
tobusnemu podjetju 9 avtobu
sov. Sicer pa so čedalje pogos
tejši primeri, ko avtobusni pre
vozniki nerentabilne proge uki
njajo. 

Čeprav vse kaže, da tržna na
ravnanost avtobusnih podjetij in 
potrebe lokalnih skupnosti po 
kvalitetnih (beri: pogostih) in 
poceni javnih prevozih ne gre
do prav dobro skupaj, bo ven
darle treba v interesu občanov 
najti nek skupni jezik. Še poseb
no sedaj, ko pravimo, da nas vse 
poti peljejo v Evropo... 

FRANC SVETELJ 

V Titanu so se kljub velikim obveznostim odločili za izplačilo odpravnin 

Srednja pot: razumevanje za socialni 
položaj) ki ne bo ogrožalo delovnih mest 
Nadaljevanje s 1. strani 

Kot pravi Matjaž Janežič, 
predsednik uprave Titana d. d., 
je sicer nehvaležno napovedova
ti, kako se bo tržišče obnašalo 
v prihodnjem obdobju. Zaenkrat 
izpad na zahodnih trgih kom
penzirajo s porastom prodaje 
na nekdanjih jugoslovanskih tr
gih. Na Hrvaškem so letos usta
novili mešano .podjetje Titan Za
greb. Poudaril je, da trg klju
čavnic in varnostnih sistemov 
obvladujejo velike globalne kor
poracije, ki bodo imele v pogo
jih recesije bistveno boljše mož
nosti za razvoj in preživetje kot 
manjša podjetja. 

Prav zaradi tega dejstva si 
uprava prizadeva, da bi se Titan 
d. d. pridružil eni od velikih gru-
pacij, vendar pa v tem trenut
ku razen dogovarjanj na tem 
področju še ni nobenih kon
kretnih rezultatov. 

Glede odpravnin pa predsed
nik uprave meni, da novi 
predlog zakona O delovnih raz
merjih predvideva bistveno niž
je odpravnine od sedanjih. Pre
polovljene obveznosti s tega 
naslova naj bi gospodarskim 
družbam omogočile, da bi se 
lahko ustrezno odzvale na no
ve bolj zaostrene pogoje, ki ča
kajo slovensko gospodarstvo v 
prihodnjih letih. Osnovni smi
sel je preživetje in razvoj druž
be, saj le ta lahko zagotavlja 
stabilna delovna mesta. Za de
lodajalce je odpuščanje delav
cev zadnji ukrep, ki so ga pri
morani storiti, če hočejo obdr
žati podjetje in tako zagotovi
ti delo preostalim delavcem. 
Pravice na papirju se največ
krat na koncu odrazijo v naj
bolj črnem scenariju, ko veli
ka večina ljudi izgubi delovna 
mesta. V Titanu pravijo, da 
imajo za naprej lc mehke sce
narije, po katerih se bo števi
lo delavcev gibalo le še na pod
lagi prestrukturiranja razmerij 
med produktivnimi delavci in 
režijo. To pa je seveda poveza
no z investicijami. Gre za in
vesticije za izboljšanje delovnih 
pogojev in v povezavi s tem tu
di za večjo produktivnost, 
tretja vrsta investicij pa pote
ka na področju varovanja oko
lja. Tako so letos v drugi od 
treh faz rekonstrukcije galvan
ske obdelave površin opravili 
rekonstrukcijo galvane. 

»Še vedno lahko trdimo, da 
smo delovno intenzivna pano
ga«, pravi Matjaž Janežič, »zato 
smo podpisali pogodbo s skla
dom dela v Ljubljani, kjer bo
mo na dveh področjih delovali 
v primeru negativnega nihaja na 
trgu in na eni strani preko te
ga sklada zagotovili delovna 
mesta in na drugi strani zago
tovili prešolanje ljudi. Z dodat
nim investiranjem v sodobnejšo 
opremo bomo namreč potrebo
vali drugačen profil delavcev. 
Zato bomo v kratkem zaceli 
pripravljati programe za izobra
ževanje med 30 in 50 Titanovih 
delavcev preko sklada dela Ljub
ljana.« 

Čeprav so bile v postopku 
prisilne poravnave pretekle ob
veznosti nekoliko zmanjšane, pa 
so navzlic temu še vedno pre
cejšnje. Gre predvsem za obvez
nosti iz naslova vračanja banč
nih posojil, za obveznosti do 
dobaviteljev, do države in nena
zadnje tudi za potencialne ob
veznosti do nekdanjih Titanovih 
delavcev. Znano je namreč, da 
je v postopku prisilne poravna
ve moralo zapustiti Titan kar 
200 delavcev. 

V Titanu pravijo, da tem de
lavcem v socialnem smislu vse
kakor pripada določena od
pravnina, čeprav si o tej pravi
ci pravni strokovnjaki še daleč 
niso povsem enotni. Večina se 
jih namreč nagiba k mnenju, da 
v tem primeru delavci te pravi
ce nimajo. V Titanu so izraču
nali, da bi v primeru, če bi mo
rali poplačati celotne revalorizi

rane odpravnine, bi to pomenilo 
sesutje družbe in bi ostalo brez 
dela in zaslužka še preostalih 
400 delavcev. Tega pa si seve
da nihče ne želi. Nekateri nek
danji delavci so se sicer s svo
jimi zahtevki obrnili na sodiš
če, vendar doslej nobena tožba 
še ni dočakala zaključka. 

Ker razumejo socialne težave 
odpuščenih delavcev in hkrati 
ne želijo ogroziti preostalih de
lovnih mest, so se v Titanu odlo
čili za, če to lahko imenujemo, 
neko srednjo pot. To je za po
stopno in delno izplačilo od
pravnin v daljšem obdobju. Po 
dogovoru med upravo podjetja 
in sindikatom SKEI so spora
zum o izplačilu podpisali z dob
ro polovico nekdanjih delavcev. 
S preostalimi delavci pa bodo 
nadaljevali podpisovanje spora
zuma te dni. 

Prvi podpisniki sporazuma 
bodo še v tem mesecu (novem
bra) prejeli prvi obrok v znesku 
30.000 SIT. Drugi obrok jim 
bodo izplačali do 1. februarja 
leta 2002 in potem preostali del 
še v štirih obrokih. Višina ob
rokov bo odvisna od delovne 
dobe v Titanu in od plač v zad
njih mesecih dela. Pri obraču
nu obrokov bodo upoštevali te
meljno obrestno mero. Za mne
nje smo povprašali tudi Mirja-
no Mišic, predsednico sindikata 
SKEI v Titanu d. d., ki pravi: 
»Glede na izvedbo prisilne po
ravnave so bili v Titanu ugotov
ljeni tudi presežni delavci. Sin
dikat SKEI je ves čas zagovar
jal stališče, da delavcem, ki jim 
preneha delovno razmerje tu

di zaradi postopka prisilne po
ravnave, pripada odpravnina, 
Prav v obdobju, ko je v druž
bi potekal postopek prisilne 
poravnave, se je spremenil za
kon o jamstvenem skladu, ki je 
glede odpravnin prinesel dodat
no nejasnost, ki jO lahko odpra
vi le sodna praksa. Za vse za
deve glede odpravnin so delavci 
prek sindikata SKEI pooblasti
li odvetnika g. Lipovca. Pouda
riti pa je potrebno, da sindikat 
SKEI Titan d. d. podpira napo
re uprave in vseh zaposlenih v 
družbi za razvoj družbe in s 
tem za ohranitev obstoječih de
lovnih mest« 

V Titanovi upravi so mnenja, 
da je kljub različnim pomisle
kom primerno, da delavcem 
(nekateri od njih so v Titanu 
pustili vso svojo delovno dobo), 
v okviru možnosti pomagajo 
prebroditi socialne stiske. Mo
rali pa bodo nekoliko upočas
niti investicije, s katerimi želi
jo delavcem v podjetju izbolj
šati delovne pogoje in postati 
konkurenčnejši na trgu. 

Posebej velja poudariti soli-
danost, ki so jo pokazali pod
pisniki sporazuma, saj bodo na 
ta način omogočili , da bodo 
preostali delavci še obdržali de
lo. Za to gesto se jim velja za
hvaliti, saj teže te geste ne mo
re spremeniti niti dejstvo, da bi 
zaradi eventualnega črnega sce
narija ostali brez vsakih od
pravnin. Zato bi bilo prav, če 
bi o tem razmisliti tudi tisti 
nekdanji delavci, ki tega spora
zuma še niso podpisali. 

FRANC SVETEL,! 

Med najpomembnejše investicije v zadnjem (asu vsekakor sodi nakup naj
modernejšega CNC rezkalnega stroja, kije veljal prek pol milijona nem
ških mark in so ga pognali pred dobrim mesecem. Z njim Titanova orod
jarna prehaja na CAD-CAM sistem, kar pomeni računalniško povezavo 
med projektivnim oddelkom in izdelavo orodja. Ne potrebuje nobenega vpe
njanja in nadomešča najmanj deset ljudi. Seveda pa so za njegovo delova
nje potrebni visokokvalificirani strokovnjaki, kot pravi Anton Erent, direk
tor orodjarne (na sliki), kar pa jim ne bo povzročalo preglavic, saj Titano
vi orodjarji že desetletja slovijo po svojem znanju in sposobnostih, manjka 
le sodobna oprema. 

Ob L novembru, dnevu spomina 

Oh letošnjem prazniku spomina, L novembru, je župan Tone Smolnikar 
skupaj s podžupanoma Demitrijem Perčičem in Antonom Hočevarjem po
ložil cvetje pred spomenik umrlih v i. svetovni vojni na kamniških Žalah. 

Pojasnilo: 
Obširnejši članek o spominskih svečanostih smo objavili v prejšnji 

številki Kamniškega občana na drugi strani. Pri objavi zgornje fo
tografije pa je prišlo do neljube napake, saj je fotografija izpad
la oziroma je v procesu izdelave filmov iz računalniškega prelo
ma prišlo do prekritja prave fotografije s fotografijo sosednjega 
članka na tej strani. 

Za nastalo napako se iskreno opravičujemo. 
DELO TČR, d. d. 
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KAMNIŠKI ZUPAN ČASTNI 
GOST VENNIGERLOHU 

II. novembra se je župan An
ton Tone Smolnikar udeležil 
slavnostne akademije v dvora
ni Olimpia v Ennigerlohu, v se
verno nemški pokrajini Nord-
Rhein VVcstfalcn. Tja je prišel 
na povabilo župana mesta En-
nigerloh Hansa Urlicha Brink-
manna in sicer ob praznovanju 

ogled meščanom Ennigerlohja 
v mestni hiši. Tam so bili tudi 
kamniški šahisti, predstavniki 
fotokinokluba MAVRICA iz 
Radomelj, za glasbeno predsta
vitev so poskrbeli glasbeniki 
Rok Spruk s pozavno, Primož 
Krt na klavirju, basist Rok Lap, 
Stranjska gasilska godba in 

Kamniški župan A. Tone Smolnikarje županu Ennigerloha, g. Brinkman-
nu izrazil najboljše želje in izročil unikatni keramični krožnik, ki so ga ob
likovali v kamniškem SVITU. Z njima Marta Janežič, ki že vrsto let pomaga 
pri vzdrževanju prijateljskih odnosov med mestoma. 

25-letnicc mesta. Zupana sla se 
prvič srečala septembra letos, 
ko sta skupaj odprla razstavo 
del nemškega slikarja Uwa Ge-
hrmana nad kavarno Veronika. 
Ob tej priložnosti jc g. Bi ink-
mann povabil g. Smolnikarja na 
obisk kot častnega gosta ob 
obletnici podelitve mestnih 
pravic mestu Ennigerloh. 

In kakšna je zgodovina sti
kov med Kamnikom in Ehtii-
grlohjem? Na pobudo g. Hel
muta llahncla in njegove sop
roge Rezi (sicer Slovenke in 
kamniške rojakinje) je že pred 
desetimi leti prišlo do prvih sti
kov, najprej preko društva AR-
TIG CREATIV (katerega član 
je bil tudi v oktobru preminuli 
g. Hahncl) in Z K O Kamnik.' 
Septembra leta 1992 jc na po
vabilo društva likovnikov AR-
TIG CREATIV in tamkajšnje
ga kulturnega društva »Alte 
Brenncrei Schvvacke« prišlo do 
prve kamniške kulturne odpra
ve v Ennigerloh. V njej so bili 
tedaj kamniški likovniki oz. nji
hova dela (Lipovec, Stcrle, Bol-
tar, Mihclič, Kalinšck, Bratu/, 
Berlec, kipar Kač), ki so bila na 

kamniška folklorna skupina. 
To gostovanje jc potekalo v 

času značilnega sejma klobas 
(Mcttwurstmarkt-a), ki združu
je meščane in okoličane v ve
selem razpoloženju, mnogih 
kulturnih in zabavnih priredit
vah. 

Sodelovanje med Kamnikom 
(enem najstarejših slovenskih 
mest) in Ennigcrlohjcm (enem 
najmlajših nemških mest - ni 
kaj, velja, da se nasprotja pri
vlačijo!) se je nadaljevalo zlas
ti na kulturnem področju. 
Kamniška kulturna ponudba je 
postala stalnica v kulturnem 
hramu »Alte Brenncrei Schvvac
ke«. Poleg izmenjav na kulttir-
no-zabavnem področju so bili 
Nemci vsakič še posebej nav
dušeni nad lepotami Kamnika 
s prelepimi planinami, kot tu
di nad ostalo Slovenijo. Pravi
jo, da se domačini tega prema
lo zavedamo, V letu 1997 se je 
v mestu Ennigerloh predstavil 
mešani pevski zbor Mavrica in 
fotokinoklub Mavrica z razsta
vo na temo Vedute Kamnika. 
V letu 1998 sta v Kamniku raz
stavljala slikarski tandem Stin-

ne in Knut Zeiscl. Ponovno je 
prišlo do gostovanja v lanskem 
letu, ki mu je letos sledila iz
menjava v času narodnih nos. 

Glede na to, da so Nemci 
vedno sprejeli Kamničane v 
svoje družine, so se spletle med 
nami prijatelske vezi. 

V razgovoru z ljudmi pri 
nas in v Nemčiji sem še bolj 
prepričana, da so podobne vezi 
in sodelovanja na različnih ni
vojih tista, ki nas peljejo v Ev
ropsko skupnost. 

In še nekaj besed o jubileju 
mesta Ennigerloh. Mesto leži 
približno 1000 km severno, pri
bližno 40 km oddaljeno od 
tretjega nemškega univerzitet
nega mesta Miinstcr v prostra
ni ravnini severne Wcslfalije v 
pokrajini Miinsterlaiid. Mesto 
šteje 21.000 prebivalcev in je 
sestavljeno iz 4 delov: mestne
ga jedra Ennigerloh in okoliš
kih Ostenfcldc, NVestkirchen in 
Ernniger. Za samo pokrajino in 
okraj VVarendolf je pomemb
no zlasti kmetijstvo, mesto En
nigerloh pa ima v zaledju moč
no cementno indu
strijo, sledijo pa farmacevtska, 
kemijska in pohištvena indu
strija. 

Mesto je dalo svojo prilož
nost za življenje tudi mnogim 
tujcem in v govoru je njihov 
/upan omenil kar preko 32 
nacionalnosti, ki sc povezuje
jo v društvo, katerega pred
sednik jc vsakič predstavil 
druge nacionalnosti. Za to 
področje je značilno tudi to, 
da govorijo zelo čisto visoko 
nemščino, na kar zagotovo 
vpliva tudi bližina univerzitet
nega Ministra. 

Področje Ennigerlohja in ce
lotnega Munstcrlanda je zani
mivo tudi zaradi prostranih 
gozdnih področij in jahalnega 
športa. Na tem področju jc 
7000 aktivnih jahačev in tudi 
nemški olimpijski prvaki so do
ma na tem področju. Pokraji
na se ponaša s turistično zani
mivimi vodnimi gradovi (Was-
ser Schlosscr) in čudovitimi ko
lesarskimi in sprehajalnimi ste
zami, ki spremljajo skoraj vsa
ko cesto. Prijazna severna ar
hitektura, ki daje vtis domač
nosti in funkcionalnosti in kar 
posebej preseneča, ne izstopa 
posamezno po svoji bahavosti. 

Še in še bi lahko naštevali 
Značilnosti mesta, ki s svojimi 

Občinski svetniki na igrišču Golf Arboretuma 

Po Oktobrski seji so se občinski 
svetniki odvzali povabilu Golf Ar
boretuma d. o. o. in Rod d. o. 0., 
naj obiščejo golfsko igrišče Arho-
retum v Volčjem Potoku, ki v teh 
dneh dobiva svojo končno podobo. 
Dokončujejo namreč zadnja ure
ditvena dela, iako da bo igrišče 
(doslej je imelo 9 polj) Z 18 igral
nimi polji pripravljeno za otvoritev 
prihodnjo pomlad, s tem bo turis
tična ponudba kraja in občine 
Kamnik bogatejša za eno najlepših 
golf igrišč V Sloveniji. 

Kot sta v povabilu zapisala Aleš 
Ocepek (Golf Arboretm) in Janez 
Narat (Rod) so občinski svetniki s 
svojimi odloči/vami, vezanimi na 
prostorsko urejanje, izdatno pripo
mogli k uspešnemu razpletu tt za
htevne investicije. 

Kot je ob obisku svetnikov pred 
golfsko hišo dejal direktor Golfa 

Arhorettim Aleš Ocepek. (slika 
Zgoraj), se bo z novih devetih polj. 
s čimer ho igrišče zaokroženo, še
le odprl najlepši pogled na Kam 
niške planine. Igrišče sedaj obse

ga 45 ha površin, igralci pa V 
dobrih dveh urah ob obisku vseli 
IS polj s številnimi vmesnimi bio
topi opravijo približno 7 kilomet
rov poti. 

Golf igrišče je zelo dobro obis
kano. LefOS je na tem igrišču 
opravilo izpit že 700 igra/cev gol
fa. Kot je dejal Ocepek, si priza
devajo, da bi v Aihoretmnu pri
pravili prihodnje evropsko senior 
sko prvenstvo. 

Tudi nekaj občinskih svetnikov 
seje poskusilo Z udarci na žogico 
kar pred golfsko hišo. Med njimi 
tudi podžupan Demiirij 1'erčič, ki 
je žogico z.adel kar s prvim udar
cem (slika spodaj), da o županu 
Smolnikarju, ki ima edini med ob-
činarji v žepu golfski izpit in s 54 
udarci »absolvira« devet lukenj, 
ne govorimo... 

F. S. 

Vi sprašujete, župan odgovarja 
B. J. iz Kamnika sprašuje, za

kaj na Kovinarski cesti še niso v 
celoti zgrajeni pločniki, ki hi 
omogočali večjo varnost pešcev? 

Kot je mnogim Kamničanom, 
še zlasti pa stanovalcem na tem 
območju mesta Kamnik, zagoto
vo znano, je Občina Kamnik kol 
investitor v zadnjih treh letih na 
območju Kovinarske ceste izved
la vrsto rekonslrukcijskih del. Ta
ko je izvedla zamenjavo spodnje
ga ustroja vozišča s polaganjem 
bitodrobirja. delno obnovila vo
dovod v cestišču, izvedla plinsko 
napeljavo, zgradila meteorno 
kanalizacijo in obnovila javno 
razsvetljavo od Sleletove do 
Tkalske poli. Poleg lega pa je na 
tistem delu Kovinarske ceste, kjer 
še manjkajo pločniki, ž.e name s 
lila notranje robnike. 'Tako kol v 
mnogih drugih primerih, ko gre 
za uresničevanje finančno dokaj 
Zahtevnih projektov izgradnje 
komunalne infrastrukture, se je 
tudi v tem primeru potrčimo 
predhodno dogovoriti in razreši
ti premoženjsko-pravna razmer
ja. Dejstvo je, da kljub prizade

vanju župana in občinske uprave 
za čim hitrejše reševanje komu-
ntdno-cestne problematike, zalile 
vajo predpisani postopki ustrezen 
čas - ne le, ko gre za reševanje 
upravnih postopkov, temveč tudi 
pri planiranju posameznih investi-
eij v občinskem proračunu, kakor 
tudi pri izbiri izvajalcev razpisanih 
del. Ob tem pa so ž.elje krajanov 
praviloma bistveno večje kot so re
alne materialne možnosti lokalne 
skupnosti za njihovo uresničitev v 
kar se da kratkem obdobju. 

Ob predpostavki, da bo z uskla
jevanjem različnih interesov za vse 
vpletene strani vendarle mogoče 
čimprej poiskati ustrezen dogovor, 
načrtujemo v prihodnjem letu na
daljevanje del. pri čemer pred
stavlja večji zalogaj položitev as-
jalthelona na odseku od Sleletove 
do Titana ter nadaljevanje izgrad
nje pločnika po pridobitvi predpi
sanih soglasij. Ne glede na to oce
njujem, da se je z dosedanjimi deli 
ob skorajda dograjenem trgovsko-
stanovanjskem objektu Mercator-
ja, opravil precejšen korak za več
jo varnost pešcev. Seveda s tem ni

so izčrpane vse možnosti, ki upo
rabnikom javnih prometnih po
ti zagotavljajo ne le večjo var
nost v prometu, temveč tudi 
boljšo kvaliteto življenja. V pri
čakovanju velikih korakov, žal, 
pogosto pozabljamo, da se tudi 
počasi daleč pride Potrebna pa 
je vztrajnost in seveda priprav
ljenost vseh zainteresiranih za 
uresničevanje kratkoročno in 
dolgoročno zastavljenih ciljev. 

ANTON TOMi SMOLNIKAR, 
IVVAN 

infraslrukturnimi objekti, kul
turno ponudbo, kulinarično 
pestrostjo in prijaznostjo ljudi 
nudi dokaj visoko kvaliteto bi
vanja. 

In prav vse to so nam župan 
in predstavniki posameznih vej 
dejavnosti predstavili na slav
nostni akademiji v petek, 
II. novembra v veliki dvorani, 
v kateri se je zbralo približno 
400 meščanov. 

»Kot častni gost je sprego
voril tudi kamniški župan 
g. Anton Tone Smolnikar, ki je 
mestu zaželel še naprej tako 
uspešno pot in izročil simbo
lično darilo županu g. Brink-
mannu. G. Smolnikarja je z na
vdušenjem pozdravilo mnogo 
ljubiteljev Kamnika, ki so že 
napovedali obisk in koncerte 
moškega pevskega zbora 

Naj na koncu ponovim še 

sklepne besede govora g. Brink-
manna, da povezave med ljud
mi in vstopom v združeno Ev
ropo predstavljajo tudi podob
ne povezave kot je ta, ki se je 
v desetih letih samostojne Slo
venije stkala med mestoma En
nigerloh - Kamnik. Tudi preko 
kamniškega časopisa želimo: 
»Vse najboljše Ennigerloh za 
petindvajseti rojstni dan.« 

MARTA JANI / K 

Postavitev simbola fontane - statue na 
Glavnem trgu ob Albrehtovi hiši 

Namera o postavitvi fontane 
na Glavnem trgu ob Albrehto
vi hiši sega že v leto 1991, ko je 
bil sprejet Odlok o ureditvenem 
načrtu Kl-Kamnik Center. V de
vetdesetih letih je Občina Kam
nik udejanila večji del ureditve
nega načrta v začelju Albrehto-
ve hiše na severozahodnem delu 
mesta. Toda dokončna ureditev 
trga in postavitev simbolne sta
tue ali fontane je vseskozi ostala 
nedorečena in nedokončana. 

Trg v začelju Albrehtove hiše 
je podaljšani del ulice od Glav
nega trga in opredeljuje pomem
ben prostor, ki je v srednjem ve
ku pomenil severni vstop v mes
to Kamnik. Sedanja arhitekturna 
rešitev Albrehtove hiše je to kul
turno dediščino simbolično opre
delila s svojo kamnito fasado. Po
dobno kot hiša v začelju Albreh
tove hiše, ki oklepa zahodni del 
trga, ponuja arhitekturne po
udarke s kamnitim zunanjim ob
zidjem in mansardnimi stolpiči. 
Trg ponuja s svojo zaokroženost
jo in amfiteatrsko poglobljenost
jo pomembno arhitekturno celo
to, ki zahteva zaradi kulturne 
dediščine in tenkočutne sodob
ne pozidave tudi lastno simbol
no identiteto. Trg bo v prihod
nosti moral dobiti tudi samostoj
no ime. 

Trgi imajo v srednjeveški ar
hitekturi Kamnika posebno mes
to. Nova ureditev trga na zače
lju Albrehtove hiše bo s posta
vitvijo fontane ali statue dobi
la svojo celovito podobo. Omo
gočila bo svobodno gibanje peš
cev in odprt prostor za delova
nje lokalov v središču mesta. 
Arhitekturne in likovne rešitve 
morajo temu prostoru dati po
sebno identiteto, saj tudi v so
dobnem času predstavlja po
memben vhod v staro mestno 
jedro. 

Arhitekturni natečaj je odprt 
do vseh rešitev, ki bodo na ar
hitekturni in likovni ravni upo
števali kakovost tega mestnega 
prostora. Natečaj je hkrati tu
di javna in zato najbolj demo
kratična oblika reševanja pros
torskih problemov mesta. Kam
nik bo Z novo ureditvijo trga 
dobilo novo prizorišče, ki bo s 
svojo kakovostjo lahko dvigni
lo kulturno identiteto mesta. 

HELENA KOVAČ, arh. 

O b č i n a Kamnik, Glavni trg 24, 1240 Kamnik 

objavlja 

Splošni javni anonimni natečaj 
za pridobitev 

likovno - arhitekturne rešitve 
postavitve simbola 

na Glavnem trgu za Albrehtovo hišo 
Namen natečaja je pridobitev kvalitetne idejne rešitve za postavitev 
fontane na Glavnem trgu ob Albrehtovi hiši (nasproti sodišča). 
Leta 1991-92 je bil sprejet Odlok o Ureditvenem načrtu K-1 Kamnik 
Center, ki predvideva na sredinskem delu trga postavitev simbolne 
statue oz. fontane. Idejna rešitev mora biti izvedena v skladu s 
projektno nalogo, kije sestavni del natečajnega gradiva. 
Na natečaju lahko sodelujejo vsi občani, ki imajo stalno prebivališče 
na območju Republike Slovenije m lahko ponudijo ustrezno likovno-
arhitekturno rešitev. 
Zainteresirani udeleženci natečaja se za natečajno gradivo lahko 
prijavijo do vključno 3.12. 2001 na el. noslov lidijo.fujon@kamnik.si. 
ali po telefonu 01/8318-118 (ga. Lidija Fujan). Natečajno gradivo, 
ki vključuje projektno nalogo in pravilnik s splošnimi pogoji natečaja 
bodo prejeli po klasični ali elektronski pošti. Pisna vprašanja v zvezi 
z natečajem lahko natečajniki pošljejo do vključno 10. 12. 2001 na 
že omenjen elektronski naslov. 
Rok za oddajo natečajnih del je 7.1. 2002, naslov za oddajo 
natečajnih del pa Občina Kamnik, Glavni trg 24, 1240 Kamnik, 
Oddelek za okolje in prostor, v zapečatenih ovojnicah z označeno 
šifro avtorja ter pripisom Natečaj - Glavni trg, simbolna statua -
fontana »NE ODPIRAJ«. 
Petčlansko komisijo sestavljajo predstavniki razpisovalca natečaja, 
stroke, občanov in Zavoda za spomeniško varstvo. Ocenjevalna 
komisija bo svoje delo končala najkasneje do 14. 1. 2002. 
Razpisovalec natečaja bo na podlagi rezultatov komisije razdelil 
nagradni sklad v skupni bruto vrednosti 550.000 SIT, ki bo glede 
na odločitev petčlanske komisije razdeljen med največ tri izbrane 
natečajne elaborate. Razpisovalec natečaja bo nagrade izplačal 
do 30. 1. 2002. 

mailto:lidijo.fujon@kamnik.si
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Miklavžev sprevod tokrat z Malega gradu 

Tradicionalni Miklavžev 
sprevod l)o letos krenil z Male
ga gradu v nedeljo, 2. decem
bra, oh 17.30. Miklavža / an
geli in parkeljni bo spremljal 
soi sveč. lantern in žarometov 
po poti z Malega gradu, od 
Samčevega predora, mimo ka
varne do Glavnega trga. Tam 
bodo otrokom in občinstvu 
najprej zaigrali prigodno igli
co z vsebino predmiklavževih 
pričakovanj. Na oder bo v 
Spremstvu nebeških krilatcev 
in peklenskih rogatcev prispel 
Miklavž, ki bo po tradiciji na
govoril staro in mlado, pose
bej tiste, ki so mu najbolj pri 
srcu - otroke! 

Seveda bo ob godu sv. Mik
lavža (6, decembra) organizira
na še vrsta miklavževanj tudi 
v drugih krajih v občini. 

V nedeljo, 2. decembra bo 
miklavževanje: 

- ob II. uri v OŠ Vranja Peč, 
- ob 15. uri v kulturnem do

mu v Motniku, 
- ob 16. uri v kulturnem do

mu v Šmarci, 
- ob 16.30 v dvorani KS v Špi-

taliču. 
V sredo, 5. decembra, na sam 

Miklavžev večer, bo miklavževa
nje: 

- ob 17. uri pred kapelo v 
St ranjah, 

- ob 18. uri v Domu v Meki
njah (prvenstveno za področji 
župnij Mekinje in Nevlje, prija
ve v trgovini »Pri Janez« in v 
župnišču Nevlje), 

- ob IS. uri v cerkvi v Tunji-
cah. 

- ob IX. uri v Marijinem do
mu na Selih. 

V četrtek, 6. decembra, na 
Miklavžev dan, bo miklavževa
nje: 

- ob 16. uri v Domu starejših 
občanov za tamkajšnje stanoval
ce, 

- ob 17. uri v Domu starejših 
občanov za otroke tamkajšnjih 
delavcev. 

- ob 18. uri v kulturnem do
mu v Šmartnem. 

V petek, 7. decembra, pa bos
ta miklavžcvanji: ob 16. uri v vc-
roučni učilnici na Šutni - /a 
predšolske otroke (prijave na 
Karilas) in ob 18. uri v kultur
nem domu na Lazah. 

O vseh prireditvah bodo kra
jani podrobneje obveščeni tu
di na krajevno običajen način -
ali z vabili (npr. v trgovinah), s 

plakati oz. z oznanilom v do
mači cerkvi. 

Starši - če le morete, pri
peljite vaše otroke na miklav
ževanje, da se nam utrdi naš 
lep slovenski narodni običaj. 
Ta dogodek lahko vtkete kot 
dragocen prispevek v vzgojo 
vaših malčkov! 

Za vse morebitne nalan-
čenjše informacije pokličite 
po tel. 839 17 16. 

Apel trgovcem v naši obči
ni! 

Prosimo vas, v kolikor je le 
mogoče, da v času pred 6. de
cembrom, godom sv. Miklavža, 
aranžirate vsaj po eno vašo iz
ložbo v lepem Miklavževem 
stilu (prosimo ne zamenjajte 
ga / Božičkom)! S tem boste 
pomagali ustvariti, predvsem 
našim najmlajšim, prelepo 
vzdušje pričakovanja Miklav
ževega prihoda in nadaljevali 
našo lepo predvojno tradicijo, 
ki še vedno živi v naših ob
mejnih deželah. Tam trgovci z 
aranžiranjem lepim Miklavže
vih izložb tudi izkoristijo rek
lamiranje prodaje svojega bla
ga. Glede dekorativnih pripo
močkov, npr. Miklavževih po
dob ipd. sc lahko obrnete na 
tel. 839 17 16. 

č e boste uredili vašo »Mik
lavževo« izložbo, prosimo po
kličite nas na 839 17 16. Na
ša komisija jo bo rada prišla 
pogledal - najlepše tri bomo 
objavili tudi v Kamniškem ob
čanu. 

Odbor za oživljanje starih 
običajev 

P r e d s e d n i k N S i 

d r . A n d r e j B a j u k v K a m n i k u 
V petek, 9. novembra, so 

Kamničani do zadnjega kotič
ka napolnili dvorano v nekda
njem vrtcu na Šutni, kjer je 
bilo pred dobrim letom usta
novljena NSi v Kamniku. Sre
čanje z dr. Andrejem Bajukom 
je organizacijsko pripravila 
Mlada Slovenija, kamniški 
podmladek NSi. 

Po uvodnem govoru novoi
zvoljenega predsednika O O 

stranke NSi v Ljubljani pote
kale priprave za ustanovitev 
O O Kamnik. O O Kamnik je 
bil ustanovljen 17.8. 2000, med 
prvimi OO v Sloveniji, in je že 
takrat imel 102 člana, danes pa 
šteje 191 članov. 

Nastop dr. Bajuka je navdu
šil poslušalce, saj je svoje po
glede in razlago najzahtevnej
ših gospodarskih in političnih 
problemov podal na vsem ra

zumljiv način. Pogovor jc te
kel o proračunu, lokalni sa
moupravi, kmetijstvu, kulturi, 
Posočju, povojnih pobojih -
vse do vprašanja, če bo kan
didiral na predsedniških volit
vah, kar je zanikal. V razpra
vi so se oglašali številni poslu
šalci in izražali svoja stališča. 
Zares jc prišlo do pravega 
vzdušja in pobud »od spodaj 
navzgor«. Čas, ki smo ga pred
videvali za srečanje, jc prebi
to minil. 

Večer smo sklenili z zahvalo 
tajniku in organizatorju NSi 
na Kamniškem g. Milanu 
VVindschnurerju. Priznanje mu 
je izrekel g, dr. Bajuk ob na
vzočnosti prejšnjega in seda
njega predsednika OO Kam
nik. 

Srečanje z dr. Bajukom jc 
bilo enkratno doživetje za nas 
vse. Naslednje dni so nas tudi 
(isti, ki sc pogovora niso ude
ležili radovedno spraševali, ka
ko je bilo. Ob prihodnjem sre
čanju nas bo gotovo še več! 

SLAVICA NAVINŠEK 

Kamnik Janeza Lcskovca jc 
g. predsednika in goste iz 
Domžal , Trzina, in Velikih 
Lašč pozdravila tudi Slavica 
Novinšek. predsednica Sveta 
NSi. Predsedniku je orisala 
vzdušje pred letom dni, ko so 
vzporedno z nastajanjem 

Somaševanje v Kamniški Bistrici 

Bo društvo ljubiteljev ptic v Kamniku zopet zaživelo? 
Kar nekaj let je že minilo 

odkar smo v Kamniku doživ
ljali zadnjo razstavo ptic v šoti 
Matije Blejca ob Ljubljanski 
cesti. V času prednovoletnih 
praznikov je v pritličju šole 
žvrgolelo kar po 20fJ- in več 
raznih sobnih ptic, plod vzgo
je kamniških gojiteljev in lju
biteljev ptic, ki so bili člani le
ta 1977 ustanovljenega Društ
va /a varstvo in vzgojo ptic 
Kamnik s sedežem na Kersni
kovi ulici 8. Društvo je vsa le
ta včlanjeno tudi v državno 
Zvezo društev za varstvo in 
vzgojo ptic Slovenije, ki jc čla
nica C O M (Confederation Or-
nithologique Mondial). torej 
svetovne Zveze, ki jo sestav
ljajo /druženja ljubiteljev in 
gojiteljev ptic 40 držav sveta. 

Ob ustanovitvi je kamniško 
društvo štelo 17 članov, ki so 
pred tem delovali v društvu 
Domžale. Z veliko mero za
gnanosti takratnega članstva si 
je društvo pridobilo 250 raz
stavnih kletk, panojev in sto
jal in si s tem zagotovilo mož
nost prirejanja društvenih oce
njevanj in lokalnih razstav 
ptic. S tem jc pridobivalo nuj
na finančna sredstva za osta
le aktivnosti, med drugim tu
di za področje varstva zuna
njih ptic. 

Člani so sodelovali na vseh 
državnih (takrat tudi še jugo
slovanskih), republiških in re
gionalnih razstavah in s svoji

mi pticami dosegali zavidljive 
uspehe. S tako aktivnostjo je 
društvo tudi pridobilo veliko 
novih članov, med katerimi ni 
manjkalo niti najmlajših čla
nov, ki so povsod dobrodošli, 
saj navsezadnje (kot pravijo) 
na njih »svet stoji« in bodo na
daljevali tradicijo in pred dob
rimi 24 tirni leti začeto delo 
na področju ljubiteljstva ptic 
v Kamniku. V teh letih je bil 
arhivski spisek članov zelo po
večan, žal pa so leta, nova dr
žava, ureditev in način razmiš
ljanja napravili svoje - seveda 
v negativno smer. Populacija 
najstarejših članov je zelo 
usahnila, saj jih je v teh letih 
precej umrlo, nekateri so raz
rahljanega /dravja, novih čla
nov pa je vse manj. Pri tem 
ima največjo vlogo materialis
tično razmišljanje, ki v veliki 
meri po enostavni logiki uki
nja entuziazem in gre prosto
voljno delo vse bolj v pozabo; 
vsi, ki pa delajo še kaj iz ve
selja in torej brezplačno, ve
ljajo za čudake. 

Materialistična plat današ
njega razmišljanja v tej, še 
razvijajoči se državi, povsod 
dela težave tako. da se še ta
ko majhna usluga ali neznat
na malenkost krepko plačuje. 
Zaradi tega se s težavami so
oča večina takih in podobnih 
društev, ki delujejo za sploš
no dobro, torej - humano in 
ne pridobitno. 

VABILO 
NA BREZPLAČNO PRVO MERJENJE 

MINERALNE KOSTNE GOSTOTE 
Društvo bolnikov z osteoporozo Ljubljana bo v sodelovanju 
z Zdravstvenim domom Dr. Julija Polca Kamnik organiziralo 
brezplačno merjenje mineralne kostne gostote z 
ultrazvokom za ženske starejše od 50 let in moške starejše 
od 60 let, ki bodo merjenje opravili prvič. 

Prijavljenim bomo mineralno kostno gostoto izmerili v 
soboto, 1. decembra 2001, v Kamniku, 
Zdravstveni dom dr. Julija Polca - 2. nadstropje 
Naročite se lahko v sredo 28., četrtek 29. in petek 30. 
novembra od 8. do 10. ure na telefonsko št. 831 86 10, da 
vas bomo časovno razporedili. 

Prav zaradi tega Društvo 
Kamnik ob tej priložnosti iz
reka še posebno toplo zahva
lo vodstvu OŠ Toma Brejca in 
Občini Kamnik za več le tno 
brezplačno hrambo društvene
ga inventarja na podstrešju 
omenjene šole. Tudi v tem ti
či upanje, da bodo ptički v 
kamniški šoli enkrat zopet ve
selo zapeli. 

Kljub težavam pa so se 
vztrajni člani na pobudo usta
novitvenega in častnega pred
sednika društva Draga Kova-
čiča sestali na izredni seji, 
29. septembra letos, izvolili no
vo vodstvo in strnili svoje vrs
te / resnim namenom, da oži
vi in obnovi delovanje društva. 
Rezultati so se že začeli kaza
ti v obliki boljšega informira
nja članstva, aktivnejšega sode
lovanja z Zvezo in ostalimi 
društvi Slovenije, pričakujemo 
sodelovanje na društvenem 
ocenjevanju ptic (za letos še v 
Domžalah) in pa na II. držav
nem tekmovanju ptic od 5. do 
9. decembra v Delavskem do
mu v Zagorju ob Savi, kjer pri
čakujejo blizu 150 ptic iz vse 
Slovenije. Prihajajo tudi že no
vi člani, zanje pa se iz Belgije 
preko Zveze Slovenije že na
ročajo obročki za prihodnjo 
gojitveno sezono. -Organizirana 
je tudi skupinska in bistveno 
cenejša dobava hrane, opreme, 
pribora in raznih vitaminskih 
dodatkov za ptice članov. 

Čeprav je do spomladanske 
redne skupščine in s tem 
predstavitve delovnih progra
mov še kar nekaj mesecev, pa 
člani že zdaj z vso resnostjo 
razmišljajo o ponovni uvedbi 
vsakoletnih razstav ptic v 
Kamniku, morda celo tudi v 
času prireditve narodnih noš 
/a dodatno popestritev te, si
cer že zelo poznane in tradi
cionalne kamniške prireditve. 
Pogoj za take akcije pa bo se
veda zadostno število članstva, 
zlasti mladih. 

Ena primarnih nalog Društ
va za varstvo in vzgojo ptic 
Kamnik je torej širjenje član
stva, zato pozivajo vse Kam-
ničane in okoličane, od naj
mlajših do starejših, ki so jim 
ptice pri srcu, da sc jim prik

ljučijo in s tem pomagajo 
okrepiti društvo, ki bo le ta
ko pripravljeno na nove po
dvige ter prihodnje leto uspeš
no zaključilo in praznovalo 
svojo 25-letnico delovanja. 

Zmotno je mišljenje, da 
mora biti član društva obvez
no gojitelj sobnih ptic. Če bi 
se v Kamniku vključili vsi lju
bitelji, ki imajo ptico v stano
vanju, poleti pa na oknu, bal
konu ali imajo celo zunanje 
prclctalnicc (aviarije, voljere), 
kjer jim prepevajo celo zuna
nje zašč i t ene ptice (kar je 
kaznivo, razen v zelo omeje
nem obsegu /a registrirane 
člane) , bi bilo kamniško 
društvo eno največjih in naj
močnejših v Sloveniji, če se
veda ne štejemo še tistih, ki 
so jim pri srcu zunanje pti
ce in celo zimo vestno skrbi
jo zanje, njihovo varnost in 
prehrano, spomladi pa za va
rovanje njihovih gnezd. Vsi 
skupaj bi predstavljali močno 
organizacijo, ki bi si lahko 
kdaj privoščila celo organiza
cijo državne ali vsaj regijske 
razstave ptic in s tem v pre
cejšnji meri predstavljala ob
č ino in popestrila življenje v 
Kamniku. Prav tako bi lahko 
mnogo naredili na področju 
varstva zunanjih ptic, ki jc 
tudi še vedno nekoliko v 
ozadju. 

Za vse zainteresirane za 
priključitev ali kakršnokoli 
strokovno ali podobno infor
macijo, posredujemo še se
znam novega vodstva in naslov 
društva: Društvo za varstvo in 
vzgojo ptic, Kersnikova ulica X, 
Kamnik - Drago Kovačič, 
Kersnikova 8, Kamnik, Te: 01/ 
831-33-82-prcdscdnik - Dejan 
Grohar, Britof 296, Kranj, Tel: 
04/204-14-14-podprcdscdnik, 
Iztok Grebene, Olševek 7, 
Kamnik, Tel: 01/839-12-95-taj-
nik, Jože Pančur, Olševek 20, 
Kamnik, Tel: 01/839-1 l-83-bla-
gajnik, Pavle l.undcr, Dergan-
čeva 9, Ljubljana, 
Tel: 01/524-74-20-gospodar. 

Vsakega klica in prijetnega 
kramljanja v ve/i s pticami 
bomo i/redno veseli! 

DRAGO KOVAČIČ 

31: oktobra je V bistriški kapelici pod vodstvom dekana g. Auto 
na DobrOVOljcd somaševalo kar šest duhovnikov. Sv. mašo so bra
li za vse vojne žrtve s Kamniškega in Komendskega ter za žrtve 
medvojnih in povojnih pobojev na teh področjih. 

()bisk Vernikov je bil tokrat številen (slika zgoraj), /a sklep jim 
je prof. janež Majcenovič recitiral fxjsmi kamniških pesnikov An
tona Medveda. Rudolfa Maistra in Franceta Balantiča. 

Po maši so molili za duše rajnih žrtev šej>red velikim množičnim 
grobiščem umorjenih Vpotiojnih pobojih no Kojiiščih (slika s/>o-
daj). '/.e prej />a so obiskali in prižgali sveče na drugih večjih gro 
biščih. Teh, tudi z železnimi križi obeleženih gmhiši žrtev//ovojnih 
pobojev, je na Kamniškem, še šest: štirje V podgorski gmajni (seve
rozahodno od cerkve), eno na območju tovarne Svil ob Bistrici na 
I Sokovniku in eno v Jevniku pri vasi Sidol. 

O. O. 

Rdeči križ pomaga 
Te dni Območno združenje Rdečega križa razpošilja pisma obrtni

kom, poslovnikom in drugim s posebnim povabilom. Bližamo se nam
reč zaključku leta, ko se ljudje obdarujejo, vendar mnogi tega ne zmo
rejo zaradi gmotnih razmer. Prav takim, bolnim in pomoči potrebnim, 
želi Rdeči križ polepšali bližajoče praznike. Naslovnike pisem Rdeči 
križ. naproša da po svojih močeh darujejo finančna sredstva za akcijo 
»Odprti za sočloveka«. 

S sredstvi, zbranimi na podobnih akcijah. RK vsako leto nabavi ne
kaj tisoč kilgrainov osnovnih prehramhnih artiklov, kijih v obliki pa 
ketov razdeli upravičencem, pomaga otrokom pri letovanjih in podob
no. 

Pred dnevi je RK Kamnik razdelil. 152 paketov socialno ogroženim, 
družinam in posameznikom. Sredstva so bila zbrana v okviru akcije 
»Nikoli sam«, ki jc potekala v preteklih mesecih. Iz teh sreilstev, zbra
nih na. državnem nivoju, bo omogočeno tudi letovanje' osmim otrokom 
in trem starejšim, občanom iz. naše občine. 

Krvodajalska akcija 23. in 24. oktobra je dobro uspela, saj je kri da
rovalo 2/0 krvodajalcev. 

stani: simšič 
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Jubilejni koncert ob 15-letnici delovanja 
Tunjiškega okteta 
Nadaljevanje s I. sirani 

Zal nimamo zabeleženo, koli
kokrat so v obdobju petnajstih 
let pevci nastopili, koliko pesmi 
so nastudirali, vendar pa so z 
nami povsod, kjer se najde pri
ložnost za njihovo pesem. V 
kamniški občini so okteti v pri
merjavi s številnimi drugimi 
pevskimi zbori prava redkost, 
zato smo Tunjičani resnično 
lahko ponosni na to. Za naš kraj 
se je s pričetkom njihovega de
lovanja marsikaj spremenilo. 

Postopoma so se začela us
tanavljati tudi druga društva: 
športno, sadjarsko, obiskujemo 
narodne noše, zelo aktiven je 
Rdeči križ, obujajo se običaji 
miklavZevanja in koledovanja, 
po zaslugi gospoda Palčiča smo 
izdali svojo knjigo, izdajamo 
svoj časopis, organiziramo ne
deljske pohode, oživel je Zdra
vilni gaj. k naši prelepi cerkvi 
sv. Ane in župniku Pavletu pa 
prav radi prihajamo od blizu 
in daleč. Ja, moramo priznali, tla 
se kraj po ljudeh pozna, zato 
se prav veselimo tudi priznanja, 
ki ga bomo prejeli, saj nas je 
posebna komisija za urejenost 
slovenskih vasi postavila na za
vidljivo .1 mesto v Sloveniji. 

Začetek delovanja okteta se
ga nazaj na praznike Vseh sve
tih, ko so prav v cerkvi prvič 
skupaj /apeli inje cerkev posta
la njihova rojstna hiša. Pesem je 
lepo izzvenela in pričeli so ak
tivno delovati pod vodstvom 
profesor Olgfi Štele. V petnajst
letnem delovanju okteta se nji
hova sestava ni veliko menjala. 
V tem obdobju se je v oktetu 
zamenjalo pet pevcev in pevo
vodkinja. Zanimivo je dejstvo, 
tla so v oktetu vsi Tunjčani, 
med seboj so se tudi v sorodu 
in sicer so to pevovodkinja 
profesor Ana Štele, njeni trije 
bratje, po prenehanju petja 
najsi rejšega brata Petra sta se 
oktetu pridružila tudi njegova 
sinova, ostali so po sorodstvenih 
Vezeh /a kakšno koleno odda
ljeni. Danes Tunjiški oktet se
stavljajo: prvi tenor Jane/ Ple
vel, ki se je oktetu pridružil ne
kaj let po njihovi ustanovitvi, in 
predsednik okteta Janez Golob, 
ki prepeva v njem že od usta
novitve. Tudi oba druga tenoris
ta sta pri oktetu že od ustano
vitve to sla Štefan Štele in Ci
ril Vinšck. Barotonista sta bra
ta, nekoliko starejši Primož. Šte
le je nasledil svojega očeta Pel 
ra, Tomaž Štele je najmlajši po 
letih, kol tudi po letih prepeva

nju v oktetu. Tudi druga basis
ta sta brala in pri oktetu poje
ta od začetka delovanja druge 
- Milan Štele in Franc Stelc, ki 
je bil tudi prvi predsednik ok
teta. Njihova pevovodkinja je 
že enajst let profesorica Ana 
Stelc, ki je med nami zelo pri
ljubljena, saj s svojim pozitivnim 
pristopom in energijo deluje 
resnično osvežujoče na vse nas, 
hkrati pa je tudi zborovodkinja 
Mešanega pevskega zbora Od
mev, ki je v letošnjem letu praz
noval 20. jubilej ter dolgoletna 
pevka zbora Ave, vodi tudi cer
kveni pevski zbor v naši župniji, 
zaposlena je v kamniški Glasbe
ni šoli. 

Kot smo že omenili, so v 15-
letno delovanje okteta zabeleže
na številna gostovanja in sreča
nja z ostalimi zbori oziroma 
skupinami, med najbolj odmev
ne pa vsekakor sodi srečanje 
oktetov Pozdrav Mariji v maju, 
ki so ga letos organizirali že 
tretjič, udeležili pa so se ga ok
teti iz. štirih občin. Zelo zanimi
vo je bilo tudi srečanje pred 
kratkim pri naših sorodnikih v 
Celovcu, kjer so s ponosom po-

no in prepričljivo, podoben je 
bil tudi Oče naš, v prvem de
lu koncerta pa so izvenele še 
štiri Marijine pesmi, ki so na
vdušile občinstvo. V drugem de
lu smo prisluhnili Gallijevi Pla
ninariti ter koroški Pavla Kcr-
njaka O tebi sanjam in Mojcej 
s solisti. Vsi trije solisti so bili 
za izvedbo nagrajeni z bučnim 
aplavzom, poleg narodnih so za
peli skladbe še slovenskih skla
dateljev, kot so Hrabroslava Vo-
lariča. Rada Simonittija in Do
minika Krta. Čeprav se s pet
jem ukvarjam zgolj lubiteljsko, 
pa bi vseeno poudarila, da ima 
oktet prelep zvok in izžareva 
toplino ali kot se radi izražamo: 
ima dušo. 

Na jubilejnem koncertu je 
vodja kamniške Območne izpo
stave Javnega sklada Republike 
Slovenije za kulturne dejavnos
ti Tone Ftičar podelil jubilejna 
Gallusova priznanja. Hkrati je / 
lepo izbranimi besedami česti
tal oktetu in jim izrazil poseb
no /ahvalo, poudaril pomen go
vorice glasbe, ki napolnjuje in 
bogati vse liste, ki soji priprav
ljeni prisluhniti. Srebrno Gallu-

žabnemu življenju na vasi. Po
udarila je, da je tako življenje v 
krajevni skupnosti bogatejše, 
hkrati pa zaželela oktetu še ve
liko uspehov in veselja do pet
ja. Čestitkam se je pridružil tu
di naš župnik Pavle Juhant z be
sedami: »V peklu se rjove, v ne
besih se poje, na zemlji pa 
politizira. Želim, da bi bili ved
no tam, kjer se poje.« Čestitkam 
so se pridružili tudi predstavniki 
drugih zborov občine in zbo
rov, s katerimi je oktet sodelo
val. 

Ker časa je vedno premalo, 
imeli bomo le enkrat tedensko vajo. 
Žil I tudi pri oktetu laku je, 
itn problemi ker vrstijo si: 
Ura je sedem, pa nikogar Se ni, 
spet bodo zamudili skoraj vsi. 
Milnim v službo se mudi, 
Wj so šefi lire: milosti. 
Primož pride ves zaspan, 
saj je tO njim prenaporen dan. 
Ana pa kar naprej Vztraja, 
saj le enkrat tedensko je vaja. 
Tomažu mobitel zazvoni, 
ob pogledu na številko se mu kar zmegli. 
Končno predsednik Janez, se oglasi, 
naj se zresnijo ti naši basi. 
Tudi tenorjem prav slabo gre, 
intonacija za cel Ion nižja je. 
Na koncu vendar moramo priznali vsi, 
tla naša Ana jih prav lepo ukroti. 

(CILKA PLEVEL) 

Pevcem Tunjiškega okteta in zborovodkinji prof. Ani Štele so se za lep 
jubilejni koncert in za 15-letno prepevanje zahvalili številni poslušalci. 

nesli zvok slovenske pesmi in 
Ogreli srca. Vsako leto sodeluje 
na Občinski reviji pevskih zbo
rov, udeležuje se revije Gorenj
skih oktetov ter srečanja okte
tov Slovenije. Tunjiški oktet je 
ob K), obletnici delovanja izdal 
tudi svojo kaseto. 

Program koncerta ob 15-let-
nem jubileju je vseboval Gallu
sovi Clarc vir in In nomine Je
su, ki sla iz.vencli zelo občute-

sovo priznanje za 15-letno ak
tivno sodelovanje je prejel Ci
ril Vinšek. /kito Gallusovo pri
znanje za več kot 25-letno pre
pevanje sta prejela Janez Plevel 
in Jane/ Golob. Oktetu se je 
za delovanje v krajevni supnosti 
zahvalila predsednica Jožica Pe
tek, ki je poudarila, da oktet 
presega vaške meje, spremlja vse 
slovesnosti in daje nepogrešljiv 
prispevek h kulturnemu in dru-

Kjer se končuje govorica, se 
začenja glasba. Vsekakor ohra
njanje tradicije, kulturno boga
tenje širše javnosti ni le tako 
nepomemben prispevek k ohra
njanju te dediščine. Veseli 
smo. da so med nami tudi ljud
je, ki jim ni vseeno kako Tunjiš
ki oktet deluje, ki vidijo tudi 
drugo plat. V imenu Tunjiškega 
okteta smo se zato vsem, ki so 
nam bili pripravljeni pomagati, 
nadvse hvaležni. Lažje in lep
še kot z besdo to povemo s 
pesmijo. Iskreno se zahvaljuje
mo za prispevke, ki ste jih na
menili v ta namen - generalni
ma sponzorjema Krajevni skup
nosti Tunjice in Občini Kamnik 
ter sponzorjem: družbi V. 
D. d. o. o., Tunjice - Drago Vr
hovnik, Avtoprevo/ništvo Vid
mar Pavle i/. Zej, Bojanu Vu-
kanu in Gostilni za Tunco, 
Cvetličarstvu LAP Jelka iz 
Kamnika in Orkaplast d. o. o.. 
Tunjice - Koželj Jože iz Tu-
njic. 

Tekst: CILKA PLEVEL 
Koto: MARINA KOŽELJ 

NOVOLETNI VIDEOMEH LETOS V MENGŠU 
Dobra volja, izjemno vzdušje, navdušeni aplavzi občinstva in raz

igrano rajanje do zgodnjih ur so bile značilnosti vseh dosedanjih 
kamniških NOVOLETNIH VIDKOMKHOV. Obiskovalci so se v 
kamniško športno dvorano, ki je lani dobila prelep nov pod, zgrinjali 
od blizu in daleč. Vstopnic je vsa leta zmanjkalo dobra dva tedna 
pred prireditvijo in marsikatero pikro na račun premalo prostora so 
morali slišati organizatorji. Kako bo letos, smo želeli zvedeti od sce
narista in voditelja vseh dvanajstih novoletnih videomehov Borisa 
Kopitarja. 

Letal bo Novoletni videomeli pr
vič po enajstih letih v Mengšu. Za
kaj selitev, so se vam Kamničani 
zamerili'.' 

Daleč od lega. Vsi, ki so vsa 
ta leta kakorkoli sodelovali z or
ganizatorji in menoj, vedo, da 

tloris Kopitar je tudi na letošnji 
Novoletni videomeh povabil množi
co odličnih izvajalcev 

smo se izjemno dobro razume
li in da smo tako na občinskem 
nivoju kol z osnovno solo I ra
na Albrehta zelo dobro sodelo
vali in naleteli na vsestransko ra
zumevanje. 

V Mengeš je vse skupaj vodila 
želja, tla kar največjemu številu 
zadovoljnih obiskovalcev omo
gočimo ogled prireditve, ki je z 
leti postala prava pretlpremiera 
silvestrovanja, saj mnogi z več
jimi družbami pridejo na odlič
no predstavo in na zelo dobro 
predsilvestrovanje. Tudi letos bo 
tako. saj se je izkazalo, tla letoš
nji najboljši ansambel, ki je do
bil pred kratkim diamantnega 
slavčka - Ptujskih 5 - zelo dob
ni poskrbi za zabave željne. Zal 
gre v vsako tlvorano - tudi v 
mengeško - le določeno število 
obiskovalcev. Možnosti za več
je število obiskovalcev pa so v 
Mengšu boljše. 

V kamniško Športno dvorano so 
na Novoletni videomeli Kamničani 
radi prihajali. Mislite, da se bodo 
potrudili do Mengša? 

Menim, tla je Kamnik tako 

blizu Mengša, da obiskovalcev 
razdalja nekaj kilometrov ne bo 
motila. Prepričan sem, tla je 
meti naslopajeimi toliko odlič
nih glasbenikov, pevcev in ple
salcev, da bodo vsi, ki imajo to 
radi, brc/ Obotavljanja prišli tu
di letos. To, kar ljudje čutijo tlo 
narodno zabavne glasbe, že meji 
na ljube/en, zato nisem prav 
nit zaskrbljen, da bi bil v Meng
šu kakšen Kamničan manj. Mor
ila jih bo še več, ker bodo za
radi večje dvorane lažje prišli 
do vstopnice. 

Na uho mi je prišlo, da an
sambel Bratov Poljšanšek pri
pravlja enako »invazije« ljubite
ljev njihove glasbe in petja kot 
vsa leta, ko je nastopal na kam
niškem Videomehu. Če je v 
kamniško športno dvorano pri
šlo »pol Tuhinja« res ne vem, 
zakaj se /a dobro zabavo ne bi 
potrudili do Mengša. 

Nenazadnje ... Tudi kamniško 
prodajno mesto vstopnic v tu
ristični agenciji VLRONIKA v 
gornjem koncu Kamnika ostaja 
in menda rezervacije že spreje
majo. 

Nekajkrat ste omenili odlične 
nastopajoče na Novoletnem video 
mehu ... 

O odličnosti in izjemnosti go
vorim žatO, ker je se/nam na
stopajočih res pravi. Kaj pa vi 
menite? Meti njimi je kar nekaj 
zmagovalcev in najboljših - po 
taki ali drugačni plati ... Slapo

vi. Čuki. Ptujskih 5, Ansambel 
I ranca Miheliča, Gašperji, Mla
di Dolenjci, Štajerskih 7, Alfi Ni-
pič, Nuša Derenda, Natalija Kol-
šek. Korado in Brendi, dvojčka 
Marjan in Branko Zgonc, Kvin
tet Dobi, Ansambel bratov Po-
Ijanšek. Zamejski kvintet iz Trs
ta, z Mengeško godbo bosta za
pela Ivan lludnik in Julija Av-
belj, Viktorija, Nataša Mihclič. 
Jernej Kuntner kot Franco 
Mercatori, pevka debitantka 
Anja, plesalca Tjaša Marčič in 
Miro Švcgelj ter plesalci folklor
ne skupine Svoboda Mengeš. 

V dvorani smo za vse,k i se 
morda bojijo, da ne bi dobro vi
deli, pripravili res veliko platno 
z močno svetilnostjo, na kate
rem se bo dogajanje dalo vide
ti čisto od blizu ... Mnogi nasto
pajoči pripravljajo nove skladbe 
premierno za to priložnost in 
naj izdam, tla po lanskem uspe
hu s tereetom Zgonc, Viktorija, 
Kopitar, ko smo /apeli pesem 
»Zale živim« tudi mi pripravlja
mo novo pesem, ki jo bomo v 
Mengšu zapeli premierno. Tudi 
od novosti, da nas bo obiskal 
Franco Mercatori - alias Jernej 
Kuntner, si veliko obetam. 

Sicer pa je vsak nov NOVO-
II INI VIDEOMEH nekaj po
sebnega. Na srečo tlo sedaj na 
vseh enajstih ponovitvah ni bi
lo nezadovoljnih obiskovalcev. 
Prepričan sem. tla bo tudi letos 
hiko. SAŠA MK.IAČ 

T U R I S T I C N O - I N F O R M A C I J S K I 
C E N T E R O B Č I N E K A M N I K 

Tomš ičeva 23, 1240 KAMNIK 
T E L : 01/83-91-470, FAKS: 01/83-18-192 

e-mail: infocenter.kamnik@siol.net; http://www.kamnik.s 

KOLEDAR PRIREDITEV 

ZVEZA KULTURNIH ORGANIZACIJ KAMNIK 
Japljeva 2, Kamnik, tel.: 01/83-17-556, 
zko.kamnik@siol.net 

Sobota. 24. novembra, ob 10. uri Galerija Veronika, Kamnik 
Predstava za otroke: Kljukec in Pavliha 
Izvedba: Gledališče Unikat 
Vstopnina: 500 SIT 
Sobota. 24. novembra, ob 18. uri - Galerija Veronika, Kamnik 
Predstavitev zbornika razprav z mednarodnega znanstvenega simpozija Grofje 
Andeško-Meranski, Prispevki k zgodovini Evrope v visokem srednjem 
veku. Ob izidu dvojezične publikacije v koprodukciji občin Kamnik in Andechs, 
Slovenije in Bavarske. 
Nedelja. 25. novembra, ob 19. uri - Galerija Veronika, Kamnik 
Večer ciganske poezije 
Izvedba: Rudolfi, Gledališka skupina Šolskega centra R. Maistra, Kamnik 
Mentorica: Marija Kodra, prof. 
Vstop prost! 
Torek. 27. novembra, ob 19. uri - Galerija Veronika, Kamnik 
Odprtje razstave Jaslice, akademskega kiparja Viktorja Konjedica 
Razstava bo odprta do 8. decembra vsak dan od 10. do 12. ure in od 16. do 
18. ure, ob nedeljah samo dopoldne. 
Vstop prost! 
Sobota. 1. decembra, ob 19. uri - Kulturni dom Šmartno v Tuhinju 
Strune, milo se glasite 
Medobmočna revija - srečanje citrarjev Gorenjske 
Prireditev v počastitev obletnice rojstva dr Franceta Prešerna. 
Vstopnina: 300 SIT 
Sobota. 1. decembra, ob 10. uri - Galerija Veronika, Kamnik 
Predstava za otroke: Hop v pravljico 
Izvedba: Gledališče Unikat, vstopnina: 500 SIT 
Petek, 7. decembra, ob 19. uri - Galerija Veronika, Kamnik 
Večer poezije in glasbe 
Izvaja in recitira: pianistka Marina Horak 
Ob Chopinovih preludijih bo mednarodno priznana koncertantka predstavila 
tudi avtorsko poezijo. Vstopnina: 500 SIT 

tO 
KULTURNI CENTER KAMNIK 
Muzejska pot 3, Kamnik, tel.: 01/831-76-47, 831-76-62 
V sodelovanju s Študentskim klubom Kamnik 
Sreda. 28. novembra, ob 20. uri - Salon gradu Zaprice 
CIKEL »ŠTUDENT & MUZIKA« 
Kitarski kvartet Amarcord 

so 
MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK 

Ljubljanska 1, tel.: 01/83-12-597 

Petek. 23. novembra, ob 19. uri 
Infocenter za mlade - Šola filmske estetike in pripovedi 
Po filmu Preprodajalci predavanje Dušana Rutarja: Mamila in kapitalizem 
Torek. 4. decembra - pionirski oddelek: 
S pravljico na potepu po širnem svetu - decembrsko praznovanje! 
ob 10. uri. češke pravljice z Alenko Kocbek 
Ob 17. uri: indijske pravljice z Andrejo Vukmir 
Torek. 4. decembra, ob 19. uri 
V okviru projekta povabimo besedo, katerega organizator je Društvo slovenskih 
pisateljev, bo gost kamniške knjižnice pisatelj Matjaž Pikalo 
Povabljeni! 

to 
MLADINSKI CENTER KAMNIK 
Šutna 38, Kamnik, tel.: 041/957-609 

OBIŠČITE NAS V MLADINSKEM CENTRU - Šutna 38 vsak dan od 16. do 17 
ure (igralnica, čvekalnica, najnovejše »informacije« iz prve roke) 
"KVA DOGAJA?., vsak petek! od 17. do 19. ure - Šutna 38 
(mladostniki. 2 uri ie ĆEBELNAK VAŠ!) 
NAPOVEDUJEMO: - USTVARJALNE DELAVNICE, IGRALNICA 

- BOŽIČNO NOVOLETNI BAZAR 
(možen nakup voščilnic, drobnih daril - izdelki otrok.) 

v prostorih Mladinskega centra, Šutna 38, vsak dan od 16. do 17. ure. 
SO 

BUDNARJEVA MUZEJSKA HIŠA 
Zg. Palovče 5, tel.: 041/545-580 
Sreda. 25. novembra, od 14. ure do mraka 
Prikaz izdelovanja ADVENTNIH VENČK0V pod vodstvom mentorja 
Kotizacija: 800 SIT 

so 
DRUGE PRIREDITVE 

ZAVOD ZA USPOSABLJANJE INVALIDNE MLADINE KAMNIK 
Novi trg 43 a, Kamnik, tel.: 831-74-44 
Četrtek. 29. novembra, ob 17. uri 
Jedilnica Zavoda za usposabljanje invalidne mladine 
Spominski recital in razstava ob 80-letnici rojstva pesnika Franceta 
Balantiča 
Izvedba: učenci in dijaki Zavoda 
Od 7. novembra do 4. decembra, od 8. do 18. ure 
Hodnik Osnovne šole Zavoda za usposabljanje invalidne mladine 
Razstava umetniških fotografij Marka Jarca 
Nedelja. 2. decembra, ob 17.30 
Z Malega gradu na Glavni trg 
MIKLAVŽEV SPREVOD in prireditev MIKLAVZEVANJA: 
Nedelja, 2- decembra 

Sreda. 5. decembra: 

Četrtek. 6. decembra: 

Petel, 7, decembra; 

- ob 11 uri v OŠ Vranja Peč 
- ob 15. uri v Kulturnem domu v Motniku 
- ob 16. uri v Kulturnem domu v Šmarci 
- ob 16.30 v dvorani KS v Špitaliču 
- ob 17. uri pred kapelo v Stranjah 
- ob 18. uri v Domu v Mekinjah 
- ob 18. uri v cerkvi v Tunjicah 
- ob 18. uri v Marijinem domu na Selih 
- ob 16. uri v Domu starejših občanov 
- ob 18 uri v Kulturnem domu v Šmartnem 
- ob 16. uri v veroučni učilnici na Šutni 
- za predšolske otroke 
- ob 18. uri v Kulturnem domu na Lazah 

Izvedba: Odbor za oživljanje starih običajev, KS Kamnik 

mailto:infocenter.kamnik@siol.net
http://www.kamnik.s
mailto:zko.kamnik@siol.net


Iz torbe 
Krištofovega Pepeta II. 
Z d r u ž e n i nad merjasce na Menini... 
¥Jn' i sneg pred letošnjim Mar-

K tinovim nas je opozoril, da se 
po res lepi sončni jeseni bliža zi
ma. Ljubitelji smučanja na Veli
ki planini upajo, da jim bo letoš
nja zima bolj naklonjena kot la
ni, ko je bilo snega komaj za vzo
rec. Sicer bomo morali planino 
dvigniti za nekaj sto metrov ali se 
lotiti umetnega snega. 

O ieer pa sedaj marsikoga bolj 
skrbi s čim se bo pozimi grel. 

Res se je težko odločiti, ko pa 
nas »pristojni« begajo z neneh
nim spreminjanjem »ogrevalne 
politike«. Potem, ko smo pred le
ti drva in premog zamenjali (in 
seveda tudi peči) s kurilnim 
oljem, je pred dvema letoma po
stalo moderno kurjenje z. zemelj
skim plinom. Zanj so se po »us
pelem« poskusu toplifikacije v 
Novem trgu odločili tudi občinski 
možje. Temu je sledila etapa pli
nifikacije mesta z nakupi spet no
vih peči, ki je še vedno v teku. 
Vendar zadnje čase vse pogoste
je beremo in poslušamo, da je 
naša prihodnost v lesni biomasi 
ali po domače - v kurjenju z dob
rimi starimi drvmi. Pa smo spet 
tam, kjer smo bili. Samo, da so si 
med tem nekateri s prekopava
njem zemljišč, drugi pa s pečmi, 
nabrali kar precej cekinov ... 

P oleg drugih Dupličanov, ki 
uživajo blagodati kurjenja z 

»biomaso« v stari Remčevi kot
larni, si je že kar nekaj grenkih 
tozadevnih izkušenj nabral dup-
liški krčmar Janez. Zadnjič pa 

mu je prekipelo, ko je točno opol
dne pogrnil kake dva ducata miz 
na vrtu z belimi prti in so bili le 
ti v nekaj minutah pisani kot gra-
hasta kura. Pa se Janez ni lotil 
(zamudnega in neuspešnega) pi
sanja vprašalnika, pač pa je roč
no poklical policijo in župana ter 
jim pokazal corpus delieti. V ak
cijo pa je stopila tudi inšpekcija. 
Vendar vse skupaj ni dosti poma
galo. Stari Remcev dimnik pa ve
selo kadi naprej: Kaj nam pa 
morejo... 

ruhinjski kmetje se kar ne mo
rejo načuditi, da jim po paš

nikih Menine planine še vedno ri
je toliko divjih prašičev. Pa bos
te vprašali, zakaj naj bi se čudi
li. Enostavno zato, ker poleg nji
hovih jagrov kamniška občina 
(kamor zaenkrat še spada pretež
ni del Menine) premore tudi troj
nega lovskega funkcionarja (dru
žinskega, regijskega in državne
ga) in sedaj še našega poslanca 
V čudoviti jagerski opravi z naj
modernejšim lovskim pihalnikom 
in odličnim lovskim psom - goni
čem (vsaj tako so ga naslikali v 
oktobrskem magičnem tedniku). 
Ni z.lomek, da ne bi z združenimi 
močmi enkrat za vedno pregnali 
to svinjsko mrcino z. Menine. 
Kakšna pa bi lahko končala tudi 
v odličnih tuhinjskih salamah ... 

F rtavčkov Gustelj se je zad
njič pridušal, ker se je v zad

njem času ob Martinovem po na
ši ljubi deželi med hirti tako raz
paslo žegnanje francoskega vina 

božale. Zakaj pa našega dobrega 
cvička ne polegna noben fajmoš-
ter. Ali veš, zakaj, vpraša Gustelj 
in kar sam doda, da zato, ker je 
to žegnanje prepuščeno birtom 
samim... 

~n es čuden je postal ta svet. Za 
XV Martinovo so morale zamrz
njene (menda okužene) madžar
ske race splavati nazaj na Mad
žarsko. Zato so bile toliko bolj 
cenjene domače kure in petelini. 
Ni vse zlato, kar je tuje, bi lahko 
rekli. Enkrat nas burijo nore kra
ve, drugič bel prašek v kuvertah, 
tretjič spet kaj drugega. 

Zdi se, da se je v naši deželici 
že razpasla navada, da če jo že
liš komu zagosti, mu nasuj v ku
verto nekaj moke ali pralnega 
praška in mu jo pošlji (najbolje 
priporočeno). Veterinarji mu bo
do takoj zapečatili hišo, kot so 
zadnjič storili s sobanami neka
terih poslancev in jih tako za ne
kaj časa onemogočili. Pravijo, 
da je to bolj učinkovito kot refe-
rendum ... 

Pred nekaj dnevi pa je »Bin 
Laden« s svojim praškom, ki pa 
ni bil bacil antraksa ali vra-
ničnega prisada, udaril tudi na 
dupliški pošti, da so jo marali za 
nekaj časa zapreti. Ali bomo 
kmalu dočakali dan, da se bo 
kateri od zlikovcev, ki po 
Sloveniji po- šiljajo te praške 
in strašijo ljudi, ujel v 
nastavljeno past, če je ta sploh 
le nastavljena... ? 

Krištofov Pepe II 

Ne nas imeti za norce! 

Takole, ko človek pride v leta, 
se počasi umiri, nima več velikih 
potreb po matrialnih dobrinah 
in edina želja mu je, da bi zado
voljen in kolikor toliko zdrav 
užival sadove svojega minulega 
dela. Kaj je lahko lepše, kot se
sti v udoben naslanjač in pogle
dati dober TV prenos. Takole 
malo vrtiš kanale in čeprav na
ša kabelska vsaj pri meni ni 
prav kvalitetna, se mi odpre in
formacijska stran Zavoda KKS 
Kamnik. 

Prav debelo sem pogledal. 
Kaj se že zopet norčujejo iz nas, 
ki smo s svojim denarjem zgra
dili ves ta sistem ? 

Ne vem, ali me naj popade 
smeh ali sveta jeza. 

Direktor Zavoda Silvester 
Burja razpisuje začetek zakon
skega roka, v katerem je potreb
no izvoliti nov upravni odbor za
voda KKS Kamnik in pravi tako
le: »Ustanovitelji zavoda bodo 
do 15. novembra dobili po pošti 
1 strani strokovnega sveta zavo
da predlagano listo kandidatov, 
ki se lahko dopolni...« 

Kandidatna lista ho objavlje
na na informacijskem kanalu za
voda. 

Res se me že nekoliko prijem
lje skleroza, toda ob vseh teža
vah mi spomin včasih še za silo 
dela. Dobro vem, da smo v kra
jevnih skupnostih na zborih ob
čanov sklepati, da bomo gradili 
kabelsko omrežje. Nekatere KS 
so ga plačevale iz samoprispev
ka, druge so še posebej zbirale 
sredstva prav za ta namen. Zbi
ranje sredstev je potekalo na 
razne načine. Pri nas pa vem, da 
je sedanji predsednik zavoda 
sam pobiral denar in dajal potr
dila krajevne skupnosti. 

Dovoljevali smo gradnjo vo
dov na družbeni in privatni zem
lji ter zgradbah. 

Kakorkoli le smo zbirali sred
stva, iz samoprispevka, iz sredstev 
KS ali pa po posebnem namenu, 
so ta sredstva naša, skupna, drul-
bena. O zbiranju teh sredstev še 
obstajajo dokazila v KS in tudi ne
kateri posamezniki jilt še hranijo. 

Kabelsko omrežje je bilo na
rejeno, toda obračuna teh sred
stev nisem nikoli slišal na zboru 
občanov, ki je sprejel sklep o 
zbiranju sredstev in gradnji, pa 
čeprav je od tedaj preteklo le 
krepko preko 10 let. 

Ker se je nekaterim v občini 
zdelo, da so to sredstva, ki hi se 
jih dalo koristiti za lasten prid, 
so se dogovorili, da bodo usta
novili zavod, ki bo skrbel za to 
dejavnost. 

Vlagatelji sredstev smo dobi
li majhne listke, na katerih smo 
se lahko podpisali, da pristopa
mo k ustanovitvi skupnega zavo
da. Približno polovica se nas je 
podpisala. Zakaj pa ne, saj je bil 
predlog koristen. 

Od tedaj pa do lani sploh ni
sem nič slišal za zavod, razen 
kar sem imel problemov z zelo 
slabim serviserjem in direktor
jem, ki se je obnašal, kot da je 
kabelska televizija njegova in da 
lahko on po svoji volji deli pra
vice, ugodnosti in ponudbe za
voda. 

Prav zaradi njega, ki mije de
jal, da sem celo ustanovitelj za
voda, mi je stvar postala še po
sebno zanimiva. 

Preletel sem moj rahlo upo
časnjeni možganski register in 
se nikakor nisem mogel spomni
ti: da bi v vsem preteklem času 
obstoja naše kabelske TV koga 
izvolil v kak organ zavoda, nik
dar nisem slišal niti videl o kak
šnem obračunu s sredstvi, s ka
terimi zavod razpolaga, nikoli 
nisem vedel, da sem ustanovitelj 
zavoda, ker teh pravic nisem 
imel kje uveljaviti, nisem delni
čar zavoda, ker bi moral bili 
vsaj kdaj povabljen na skupšči
no delničarjev, nikoli nisem vi
del ustanovnih aktov zavoda 
(razen cenitve in moje pristopni
ce) in do sedaj nisem imel od za
voda nobenih osebnih koristi, 
razen škode na moji strehi. 

S tem privatnim zavodom ni
sem do sedaj podpisal nobene 
pogodbe o kakšnih storitvah, ki 
bi mi jih nudil, le moja lena jim 
poravnava izstavljene račune, 
pa ne vem za kaj. 

Kaj je sedaj to? 
Prav enostavna zadeva, ki so 

si jo domislili posamezniki. Ti 
bodo morali gotovo enkrat po
jasniti, kje so sredstva, ki smo 
jih mi vlolili v kabelski sistem in 
sredstva, kijih sedaj plačujemo 
za vzdrlevanje in kdo gospoda
ri z. njimi. 

12. 5. 1995je samo 32 obča
nov ustanovilo lasten privatni 
ZA VOD ZA RAZVOJ KABEL-
SKO-SATELITSKO TELEVI
ZIJSKEGA sistema KAMNIK. 
Srg vpisa na sodišču: 
199502696, matična številka 
5904072, vlolna št. 12768600 
Ob ustanovitvi so ustanovitelji 
vlolili 35,743.640,00 osnovne
ga kapitala. Na vsakega od 32 
ustanoviteljev je vpisan ustano
viteljski vložek 1,116.988,70. 

Ustanovitelji so le sledeči ob
čani, kot je razvidno iz zgoraj 
navedenega vpisa: 

Štebe Frančišek-Kamnik, Si-
košek Franc-Kamnik, Jeglič An-
ton-Kamnik; Kosmatin Miros-
lav-Markovo, Burja Silvester-
Nevlje, Šunkar Mira-Kamnik, 
Bič Rudolf-Kamnik, O šolnik 
Smiljan-Kamnik, Slabanja Lju
bo Roman-Kamnik, Habinc 
Ivan-Kamnik, Bunič Zoran-
Kamnik, Koncilja Milan-Sotes-
ka. Klemen Anton-Soteska, Ber-
lec Janez-Kamnik, Bukovšek 
Marjeta-Kamnik, Smolnikar 
Viktor-Kamnik, Dragaš Milen-
ko-Kamnik, Smolnikar Igor-
Kamnik, Steklasa Vladimir-
Kamnik, Sedušak Anton-Tunjiš-
ka Mlaka, Petek Jolica-Tunjiška 
Mlaka, Čilmar Andrej-Tunjiška 
Mlaka, Bergant Urban-Podgor-
je, Lenarčič Marko-Podgorje, 
Prez.elj Joško-Podgorje, Gjurin 
Bolidar-Kamnik, Broz.ovič Igor-
Zg. Stranje. Martine Vojko-Go-
dič, Kosirnik Ivan-Godič, Hoče
var Jolef-Jeranovo, Kališnik 
Samo-Zduša in Koncilja Jernej-
Mekinje. 

Naslovi niso popolni, se pa o 
njih lahko vsak prepriča pri so
dišču, notarju, na občini in na 
drugih službah ter organih, ki 
jih pa sedaj ne bomo omenil. 

Neverjetno ali je lahko le slu

čajnost, kako se sedaj tO lepo 
ujema! Celotni vlolek osnovne
ga kapitala v to privatno podjet
je je točno toliko, kot znesejo 
skupaj sredstva nas, ki smo pod
pisali, da bi ustanovili zavod. 
Celotna vlolena sredstva lahko 
sedaj delite z. 32, kot je resničnih 
ustanoviteljev zavoda in tako 
boste dobili višino vlolka vsake
ga zgoraj navedenih ustanovite
ljev. Pri vsakem do pare enako. 

Vse lepo in prav, če hi v ta 
privatni zavod vložili svoja 
sredstva, toda njihov vložek je 
morda, ker se zgoraj vse tako 
lepo ujema, naše zgrajeno 
omrežje. 

To mi roji po glavi še poseb
no zaradi tega, ker sem dva od 
teh ustanoviteljev vprašal, kolik
šen je njegov vloženi kapital, pa 
sta mi oba odgovorila, da nista 
vlolila nič. Nekateri pa o tem 
sploh ne marajo govoriti. 

Se danes kdo vpraša, koliko je 
sedaj vreden ta vlolek, ki se de
beli iz naših denarnic, ker pla
čujemo zavodu račune za uslu
ge, ki mu jih nismo nikdar naro
čili, niti nimajo z nami podpisa
ne nobene pogodbe. Zvedeti to 
ni lahko, ker vsi uradni ustano
vitelji sedaj krepko molčijo, sli
šijo se pa le kar veliki zneski. 

Tako gospod direktor Burja 
Silvester, ki zastopate zavod 
brez omejitev in odgovornosti 
in vsi ostali odborniki, strokov
ni svetniki in ustanovitelji z 
»ustanovnim vložkom«, si bos
te lahko s to komedijsko potezo 
o volitvah zagotovili obstoj svo
jega - »našega« Zavoda? Kaj 
boste povedali o svojih podpisih 
na ustanovnem aktu Zavoda in 
registracijo na sodišču - da ste 
vložili svoj kapital ali je bil naš? 

Lahko ste prepričali nadzorni 
odbor občine, da niste oškodo
vali družbenega kapitala, če
prav je v KS še arhiv, iz kje vse 
se je stekal denar, pa se ga niko
mur ni dalo poiskati, danes tudi 
ta le prihaja na dan. 

Kaj boste delali vi, lastniki za
voda, ne vem, vem le to, da di
rektor zavoda lahko skliče le 
svojih 32 soustanoviteljev, ki 
lahko gospodarijo le s svojimi 
sredstvi. 

Ne vem, kaj bo napravila ob
čina. Ne vem kakšno pot bodo 
ubrali kriminalisti in sodišče. 

Zase pa vem, da je enakega 
mnenja kot je moje tudi večina 
občanov, ki je vlolila svoja 
sredstva v kabelsko omrelje. 
Zahtevamo, da se povrnejo v 
našo last. 

Vlagatelji se lahko zdrulimo v 
zadrugo in v njej zdrulimo tudi 
naša vlolena sredstva ter nato 
poiščemo upravitelja, ki ho kot 
res dober gospodar delal v našo 
korist. 

Je pa tudi možnost, da se pri 
tem več angažira Občina, da se 
sestanemo po krajevnih skup
nostih in sprejmemo sklepe, da 
sredstva zdrulimo pri Občini, ki 
bo potem podelila koncesijo za 
upravljanje omrežja primerni 
strokovni organizaciji. 

Precej hudih stvari se mi je 
danes zlilo na papir, toda mol
čati ne hi bilo pravično zaradi 
vseh tistih občanov, ki teh stva
ri niso vedeli. Tole pisanje ni 
moja osebna izpoved, za njo sto
jijo dokumenti, pridobljeni s so
dišča in iz. krajevnih skupnosti. 

Vem, da sam ne vem vsega, 
zato vabim tudi druge občane, 
da napišejo ali povejo svoje mis
li, opažanja in dejstva o tej za
devi. Preveč nas je, da bi nas 
lahko varalo le nekaj ljudi. 

Vsem, ki so dali in še dajemo 
denar za kabelsko omrelje pa 
svetujem, naj dobro pogledajo, 
kaj so s kom sklenili in kaj so ko
mu dolini plačevati in ne misli
te, da ste vi ustanovitelji tega 
privatnega zavoda in vedite, da 
razpis volitev, ki ga je objavil 
direktor tega zavoda, ne more 
hiti namenjen nam, ampak je to 
njihova privatna stvar, za nas 
pa morda, ker je to javna obja
va, le še ena pest peska v oči. 

Gospod direktorje tudi tO ob
javo o volitvah objavil na infor

macijski strani KKS s posebnim 
namenom. Če je namen te obja
ve izvesti volitve med 32 resnič
nimi ustanovitelji privatnega za
vodu prav, to je njihova interna 
zadeva. Še vedno pa je tu odprt 
morebitni problem prisvojitve 
naših vlolenih sredstev kot pri
vatni kapital v privatni zavod in 
o tem bo imelo glavno in konč
no besedo le sodišče, ki je naj-
brl zavedeno, registriralo za
vod. 

Ta zavod sicer ni naša zade
va, saj se v takšnih zadevah uk
varjajo drlavni uradi in uradni
ki po uradni dolžnosti - vsaj mo
rali hi se. 

Če je gospod direktor menil, 
da smo ustanovitelji mi, ki smo 
podpisali listke, da ustanavlja
mo zavod, ki ga sedaj ni, mora
mo reči, da se leli zopet lepo 
norčevati iz. nas, saj pravi, da po 
teritorialnem načelu izda kandi
datno listo strokovni svet zavo
da. Kaj le ima strokovni svet z 
upravljanjem? Vsako dodatno 
kandidaturo mora potrditi 10 
ustanoviteljev zavoda in podpi
sane kandidatne liste se bodo 
glede na neverjetno uporabo 
slovenskega jezika in slovnice 
same vrnile do konca novembra 
na zavod. 

Kje so tu volitve? Prvotni vla
gatelji niso ustanovitelji, se ne 
bodo mogli sestati niti voliti, saj 
o nas ne govorijo njihovi pravil
niki. Torej je to zopet zmešnjava 
ali spuščanje megle, da se skri
je resnica? 

Ne pustimo se jim zavesti. Naj 
kar sami izvolijo svoje organe 
svojega zavoda. 

Mi pa moramo začeti sami 
gospodariti in odločali o svojih 
vloženih sredstvih in zato bomo 
povabili lupana, ki je naš izvo
ljenec in mu zaupamo, da nam 
preko krajevnih skupnosti omo
goči uveljaviti to pravico. 

Pa še to: Nikomur ne dovolim, 
da še nadalje izrablja moje ime 
in podpis, da sem ustanovitelj 
lega privatnega zavoda, ne v 
javnosti, ne pri občinskih orga
nih, ne pri inšpekcijah, kot je to 
do sedaj počel gospod direktor 
Silvester Burja. Sam in še veliko 
nas je podpisalo, da bomo sku
paj gospodarili z. vloženimi 
sredstvi, pa nam je bilo tO odtu
jeno, sedaj pa moram .... da še 
enkrat ne naštevam pri kom, 
moledovati za moje izginule 
pravice. 

In za konec: Nobenemu pri
vatnemu zavodu niso na področ
ju našega KTV omrežja odstopi
li nobenih sredstev niti pravic, 
še posebno ne tistih, ki so nam 
zagotovljene z. ustavo, s tem za
vodom nimamo sklenjenih nobe
nih pogodb, zalo bomo morali 
sedaj brez. vas ali pa z vami, 
vendar na povsem drugačnih te
meljih, začeti nov način poslo
vanja z. našimi združenimi in 
drulbenimi sredstvi. 

A. J. PRAŠNI KAR 
Podgorje 60 C, Kamnik 

Z g r e š e n a nesramnost 
Avtorstvo naj hi bilo med kole
gi svetinja, 
arh. Tomaž Schlegel je avtor, 
arh. Andrej Kocjan lahko »ri
še« 

Kamniški občan je 8. novem
bra 2001 objavil članek izpod 

peresa g. Franca Svetelja z na
slovom »Je res skalena celost
na podoba trga ...?, DELO pa v 
torek, 30. oktobra, članek novi
narja g. J. Pelkovška pod na
slovom »Schleglov udarec v 
prazno«, ki tako je videti, po
vzema »strokovno« razlago hu
do prizadetega »le odgovorne
ga vodje projekta« arh. A. Koc
jana. V obeh člankih se arh. A. 
Kocjan posredno trudi opravi
čili svoje domnevno, ne ravno 
moralno taktno, poseganje v 
avtorsko delo arh. Tomaža 
Schlegla. 

Kes je, da del zakonodaje s 
področju graditeljstva, po mo
jem mnenju in po mnenju veči
ne arhitektov, napučno oprede
ljuje vlogo avtorja v procesu 
projektiranju in mu načeloma 
prepoveduje nadaljevati in do
delati idejno nulečujno rešitev 
do faze izvedbe. Sevedu pa je to 
popoln nesmisel - nerodnost za
konodajalca, saj je natečaj v 
taki ali drugačni obliki priori
tetni način za pridobivanje de
la na področju arhitekture in 
urbanizma. 

Med kolegi velja obveza (tu
di v javnih razpisih), da izdelo
valec dokumentacije za prido
bitev gradbenega dovoljenja in 
izvedbo (PGD in PZ1) povabi in 
vključi avtorja arhitektonske ali 
druge idejne rešitve v delo eki
pe, ki ho izdelovala izvedbeno 
dokumentacijo (ponavadi naj
ugodnejši ponudnik). Nisem po
et robno seznanjen z bistvom 
spora, vendar je v člankih toli
ko netočnosti in sprenevedanja, 
da moram nanje opozoriti. 

Avtor je listi, ki tolmači na
grajeno idejo, avtorsko vodi in 
koordinira tehnične rešitve v 
PGD in PZI dokumentaciji - iz
delovalci pa so tisti, ki »rišejo« 
in v celoti prevzemajo odgovor
nost za pravilnost tehnično -
operativnih rešitev avtorjevih 
zamisli, ne pa obratno, kol si 
predstavlja arh. A. Kocjan. Tu
di v splošnem delu in opisih 
PGD in PZI dokumentacije se 
obvezno vpiše ime avtorja idej
ne, natečajne, s strani raz.piso-
valca natečaja sprejete in na
grajene rešitve. 

Izvajalec gradbeno-obrtniš 
kih, inštalacijskih ali drugih 
avtorskih del je dolžan le-te iz
vajati po avtorsko verificirani, 
izdelani in s strani upravnega 
organa potrjeni PGD in PZI 
dokumentaciji. Nadzor pa je 
tisti, ki kontrolira in odgovarja 
za izvedbo v skladu s PGD in 
PZI dokumentacijo. Ne nadzor. 
Še manj pa izvajalec del nima
ta nobenega pooblastila, niti 
dovoljenja, da spreminjata pro
jektne rešitve, saj je to izključ
na pravica avtorja, ki pa je dol-
lan vsako pripombo na projekt 
ne rešitve, ev. sugestije naroč
nika, nadzora, itd., proučiti in 
podati svoje mnenje - strinjanje 
ali nestrinjanje s predlogom. 

Arh. A. Kocjan, včasih ne 
škodi, če si vzamemo trenutek 
predaha in malo razmislimo o 
sebi, svojem delu in dejanjih. 
Avtorstvo pa le spoštujmo, mo
ralo bi hiti svetinja, saj je s 
strokovnega vidika bistveno 
telje postati Avtor kot član In-
lenirske zbornice Slovenije. 

TOMAŽ VER BOLE 

I Z O L A C I J A 

z o r m a n 

objavlja razpis za prosti delovni mesti 

1. SAMOSTOJNEGA RAČUNOVODJE 
2. FINANČNO-RAČUNOVODSKEGA REFERENTA 

Delovno razmerje bomo sklenili za določen čas s 
poskusnim delom treh mesecev, z možnostjo sklenitve 
za nedoločen čas. 
Zaželene so izkušnje. 
Pisne vloge z dokazili pošljite do 30. novembra 2001 
na naslov: 

IZOLACIJA ZORMAN d.o.o.. Gornji log 2,1240 KAMNIK 
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OB 80-LETNICI ROJSTVA PESNIKA IN 
KAMNIŠKEGA ROJAKA FRANCETA BALANTIČA 

Samo srce imam od vseh stvari, 
srce je sadež, ki diši, diši. 

(France Balantič) 

Konec novembra bo minilo HO let od rojstva velikega pesnika in kamniškega 
rojaka Franceta Balantiča. 
Dolga desetletja je bil zamolčan, o njem se javno ni smelo govoriti. Komu
nistični oblastniki so hoteli v pozabo potisniti njegov zgodovinski spomin, 
tirali smo ga skrivaj in v njegovi poeziji črpali moč in navdih za sanje o svo
bodni Sloveniji. Tako piše na skali za novo cerkvijo v Grahovem, kjer seje 
v tragičnih okoliščinah izteklo življenje velikega pesnika. 
Izpolnile so se besede: »Če seme ne pade v zemljo in ne umre, ne obrodi sa
du.« Pesnik France Balantič je seme, kije obrodilo stoteri sad. 

V prispevku so objavljeni spo
mini obeh sester, Minke in Til-
ke, na brala pesnika. 

Ga. Tilka, kako bi s skopimi be
sedami predstavili svojo družino? 

Pesnik France Balantič se je 
rodil 29. II. 1921 kot prvorojenec 
matere Marije roj. Ovcin in oče
ta Antona. Živeli so v Novem tr
gu št. 9 pri očetovih starših. Hi
ša je bila majhna in mlada dru
žina je bila utesnjena, zato so si 
starši želeli zgradili svoj dom, 
kar jim je s pridnostjo in požr
tvovalnostjo končno tudi uspe
lo. Leta 1934 sta zgradila skrom
no hišico ob Bistrici, kjer je bil 
prod, ki je bil raj za otroke, ki 
sem se jim leta 1935 pridružila 
tudi jaz. kot najmlajši in tretji ot
rok v naši družini. Med menoj 
in bratom je bila še sestra Min-
ka. 

Ga. Minka, med vami in bratom 
je bila manjša starostna razlika. 
Paslo sla skupaj. 

dobre volje, v otroški razigrano
sti je pozabil na resnost, s katero 
se je posvečal študiju. Na žalost 
je bilo trenutkov, ki sem jih pre
življala z njim, vedno manj. Ap
rila leta 1941, ko se je začela dru
ga svetovna vojna, sem bila sta
ra šest let. Takrat je brat Fran
ce za vedno odšel od doma. 
Ljubljano, kjer je končal Klasič
no gimnazijo in se vpisal na sla-
vistiko, so okupirali Italijani, 
Kamnik pa je bil pod Nemci, za
to smo bili popolnoma ločeni. 

Mojc otroštvo so prekrile 
temne sence. V duši nosim gre
nak spomin na leto 1943, ko je 
bila v časopisu objavljena vest o 
grahovski bitki. Takrat je v Kraj-
čevi hiši, domobranski postojan
ki, v boju s partizani zgorel pes
nik France Balantič, star še ne 
dvaindvajset let. 

Ga. Minka, je bil vaš brat v res
nici nagajiv? 

Kot otroka sva s Francetom 

Družina Balantičevih - pesnik France spredaj med mamo Marijo, ki drži v 
naročju sestro Minko, in staro mamo, v ozadju oče Anton in teta. 

Imela sva dobro mater in oče
ta. Mati je predvsem skrbela za 
najino vzgojo, ker je oče delal v 
tovarni Titan, tudi po dve izme
ni. Ko je prišel domov naju je z 
bialom kljub utrujenosti vzel na 
koleno in malo poujčkal. Toliko 
časa je vedno imel. 

Z bratom sva se skupaj igra
la, lovila metulje. France jih je 
lovil tako, da je na travniku na
nje vrgel suknjič. V tistem času 
je bilo mnogo metuljev različnih 
barv, ne pomnim, da bi jih bilo 
še kdaj toliko. 

Ga. Tilka, vi ste bili veliko mlajši 
od brata in sestre. Kakšni so vaši 
spomini na brata! 

Moji spomini sežejo v čas tik 
pred drugo svetovno vojno. Brat 
se je takrat vsak dan vračal do
mov iz Ljubljane, kamor se je z 
vlakom vozil v SolO. Bila sem ga 
vedno vesela, ker se jc rad igral 
z menoj in me učil nagajivosli. 
s katerimi sva jezila sestro Min
ko. Kadar jc bil z menoj, jc bil 

hodila k tetam in staremu atu, ki 
so imeli hišo ob robu gozda in 
se tam igrala. France je rad ple
zal po drevju. Nekoč, ko tet ni 
bilo doma, je zlezel na visoko 
hruško, ki je rasla pred hišo, in 
padel na tla. Obležal je kot mr
tev. Strašansko sem se prestrašila. 
Začela sem jokati, vpili in klicati 
na pomoč. Takrat pa je skočil 
pokonci, mi eno primazal in re
kel: »Vidiš, da sem živ, zato ne 
tuli! Ampak mami nič ne povej, 
naju ne ho več pustila hoditi 
okoli.« Mama je bila namreč zelo 
stroga. 

Kdaj sta se zavedli, daje vajin 
brat pesnik in kdaj so vama prišle 
v roke njegove poezije? 

Ga. Minka: 
Spomnim se, da je prišla k me

ni sošolka Za rojsjni dan jc do
bila spominsko knjigo, zato me 
je prosila, naj ji kaj napišem. Ve
dela sem, da je France doma in 
sem ga prosila: »Daj, napiši kaj 
v spominsko knjigo, saj veš, da 

jaz ne znam.« »Bom,« je rekel, 
»samo ven pojdi!« 

»Bom poklical, ko bom kon
čal,« je še rekel. 

Nekaj časa sva sedeli v kuhi
nji, potem pa je prišel. Zdi se mi, 
da je bila to njegova prva pesem. 
Takole je napisal: 

V nebo se pne ti hrepenenje 
spomladi, ko cvetovi se odpro, 
poljublja sonce ti življenje, 
oko je čisto, vidim mu na dno. 
Mračno vetrov v daljavi je 

šumenje, 
izza gor s temno segajo roko, 
naj tebi vedno jasno bo nebo! 

Ga. Tilka: 
Odkar pomnim, se je o bratu 

govorilo kot o pesniku. 
Ko se je končala druga sve

tovna vojna, sem bila stara de
set let. Iz tretjega razreda, ki 
sem ga končala med okupacijo, 
sem šla v četrti razred osnovne 
šole. Za silo sem znala brati in 
pisati, saj se tega v nemški šoli 
nismo učili. No, takrat smo imeli 
doma že Francetove pesmi, ki so 
izšle po njegovi smrti leta 1944 
z naslovom V ognju groze pla
polam. Seveda sem jih gledala, 
saj jih je imela mama nešteto
krat v rokah, sestra pa jih je 
znala na pamet. 

Ko sem končala četrti razred, 
sem na vsak način hotela v 
Ljubljano v šolo, ker je tja ho
dil tudi moj brat France. Mama 
mi je ustregla in me vpisala na 
Klasično gimnazijo, ki se po voj
ni ni dosti razlikovala od dru
gih gimnazij po Sloveniji. Tak
rat smo gimnazijo dobili tudi v 
Kamniku. Vendar v Ljubljani ni
sem zdržala. Po enem tednu 

tom zbolela za virusno pljučni
co. France je še vstal, jaz nisem 
več mogla. Šel je v hrib k tetam. 
Ko se je vrnil, je tudi sam legel 
v posteljo. Mama ni vedela, ko
mu naj streže. Nekaj časa sem 
bila jaz v nezavesti, nekaj časa 
pa France. To je trajalo en te
den, ko sva se v kratkih presled
kih prebujala, ves ostali čas sva 
bila v nezavesti. Kamniški zdrav
nik doktor France Pucelj je ho
dil k nama podnevi in ponoči. 
Stregle so nama sestre usmiljen-
ke, ker mama in oče nista zmog
la. 

Takrat je bila v Kamniku na
vada, če je kdo umrl, je najprej 
zvonilo na Malem gradu. Ko je 
v tistem času zazvonil navček, so 
se ljudje spraševali: »Kdo je 
umrl? Ali je umrla Minka ali 
France?« 

Kako so v družini odmevali poz
nejši dogodki iz Francetovega živ
ljenja? 

Ga. Tilka: 
Boleč je bil bratov odhod od 

doma brez vrnitve. Internacija 
v Gonarsu, ki je trajala pet me
secev, je za domače pomenila 
negotovost in nemoč, niti pake
tov, ki sta mu jih poslali mama 
in Minka. ni dobil. Da se je pri
družil svojemu prijatelju Fran
cetu Krcmžarju in s tem vaškim 
stražam, doma nismo vedeli. Ni
koli ni v svojih pismih, ki so bi
la navadno kratka, povedal, s 
kom se je povezal. Vedeli smo 
le, da je v Grahovem in da de
la v pisarni, najbrž zato, da ne 
bi bili zaradi njega ogroženi. Po
znal je partizansko vojsko, ki ni 
izbirala sredstev za dosego svo
jih ciljev. 

3.novembra 2001 bo pri Frančiškanih na Tromostovju v 
Ljubljani, Prešernov trg 4, potekal enodnevni simpozij o 

Francetu Balantiču. Ob 14.30 bo koncert, ob 15.00 odprtje 
razstave in nato simpozij, na katerem bodo sodelovali prof. 
France Pibernik, dr. Janko Kos, dr. Matija Ogrin, dr. Igor 

Skamparle in Ivo Kerie. 

(stanovala sem pri neki gospodi
nji Pod trančo), sem spoznala, 
da brez mame ne moreni biti, 
zato sem se vrnila domov in za
čela obiskovati kamniško gimna
zijo. Končala sem jo leta 1954 
kot druga generacija kamniških 
maturantov. 

V gimnaziji se o mojem bra
tu nismo učili. Tudi mene, njego
ve sestre, večina profesorjev ni 
sprejemala, ker so vedeli, da je 
bil France Balantič domobranec. 
Profesor Avguštin Lah me ni 
nikdar poklical niti po imenu niti 
po priimku. Z grenkobo v duši 
sem prenašala molk, ki je trajal, 
dokler se komunizem ni zrušil. 
To so bili časi, ki so izkrivljali 
resnico in zamolčevali ter prega
njali, kar jim je bilo na poti. 

Tik pred koncem gimnazije je 
France nevarno zbolel. 

Ga. Minka: 
TJA novo leto 1941 sva z bra-

Vest o tragični smrti v Gra
hovem so prinesli časopisi. Ka
ko je bilo, smo natančneje iz
vedeli šele v zadnjem času, ko 
ni bilo več prepovedano govo
riti tudi o žrtvah komunizma 
Vendar podrobnosti ne bodo 
nikoli popolnoma razjasnjene. 
Dejstvo je, da je /gorel v Kraj-
čevi hiši, ki je bila domobran
ska postojanka, s prijateljem 
Francetom Kremžarjem in še s 
tridesetimi drugimi mladimi fan
ti. Padli so v boju s partizani, 
ki so z veliko premočjo z nji
mi kruto obračunali. 

Podatki o zadnjih urah njegove
ga življenja so nepopolni in nas
protujoči. Ali vam je kdo, kije bil 
Z njim, kaj bolj določenega pove
dal? Se je morda oglasil kdo od 
partizanov ali prebivalcev Graho
vega? 

Največ podatkov o zadnjih 
urah bratovega življenja je zbral 

Pesnik 
France 

Balantič 

in objavil v svoji knjigi Temni 
zaliv Franceta Balantiča profesor 
France Pibernik. Pogovarjal se je 
z različnimi ljudmi, tudi s par
tizani, in se dokopal do podat
kov, ki so si nekateri res naspro
tujoči. 

Pri nas se ni nihče oglasil, dol
ga leta nas ni nihče poiskal niti 
za njegove biografske podatke. S 
prebivalci Grahovega nismo ime
li nobenega stika, saj si prestra
šeni zaradi nasilja z vseh strani 
niso upali povedati, kje je poko
pan Balantič in drugi, ki so zgo
reli v tisti novembrski noči do
volili pa smo in to čez. veliko let 
/ gospodom prelatom Vinkom 
Šego, ki je bil v času tragične 
smrti v Grahovem kaplan in se 
tega dogodka dobro spominja. 
Vse to in še več je prikazal Jo
že Pogačnik v svojem filmu, ki 
je bil posnet ob petdesetletnici 
pesnikove smrti. 

Katera od bratovih pesmi vam 
največ pomeni? 

Ko berem bratove pesmi in to 
počnem neštetokrat, jih sploh ne 
ločim ne po obliki, ne po vsebi
ni. Besede, zapisane iz pesniko
vega srca, so tiste, ki mi vsaka 
posebej sedajo v dušo. Njegovih 
pesmi ne znam na pamet, po
znam pa vsako besedo. 

In moja pesem v plamen 
se spreminja, 

lupina sanj vse bolj je sinja. 
sinja. 

bogat sem kakor tihi glas 
piščali. 

Kdor razume te besede, vsako 
posebej, mora priznati, da so po
mensko popolne. Če se pesem 
spremeni v plamen, zagori v sr
cih kot svetla luč, ki prežene te
mo... in sanje (kaj bi brez njih?) 
postanejo sinje. Le v sinjini sanj 
nam je mogoče živeti; resničnost, 
ki nas obdaja, je boleč oklep, v 
katerem bi brez Božje ljubezni 
usahnili z našimi sanjami vred. 

Gospod, podaril si mi odpuš
čanje... 

Vsak dan bi morali Gospoda 
prositi odpuščanja, ne samo za
se, za ves svet... Le tako bi lah
ko s pesnikom zakopali boleči
ne, da bi z vetrovi zbežali nji
hovi grenki zvoki in da bi po
stali kakor on, »bogati kakor ti
hi glas piščali«. 

Molitev, ki jc pesem in pesem, 
ki je molitev, je lahko samo po
ezija, ki privre /. dna duše mla
dega pesnika, hrepenečega po le

poti, ko spozna vse pasti nemir
nega sveta, dokler ne postane 
njegova žrtev in si na njegovem 
oltarju »trohneče vence strga z 
glave«. 

Upam, da ste spoznali, da no
bena Balantičeva pesem (beseda! 
ne pove več, temveč vsaka po
ve vse. 

France Balantič je bil dolga le
ta pri nas zamolčan pesnik. Meni
te, da je delo vašega brala dovolj 
osvetljeno? 

Res je bil pesnik France Ba
lantič kakor mnogo drugih, ki 
so bili na nepravi strani, zamol
čan. Profesor France Pibernik je 
v knjigi Jutro pozabi jenih obja
vil mnogo imen Slovencev, ki so 
bili nadarjeni pesniki in pisate
lji, a so utihnili tako ali druga
če (pobiti ali begunci), ker jih 
domovina, stisnjena v pesteh ko
munizma, ni mogla sprejeti. Za-
molčanost smo domači sprejeli 
kot del Francetove usode, ki je 
bila tesno povezana z njegovo 
tragiko življenja in smrti. S pes
nikom Ivanom Hribovškom, do
ma iz Radovljice, sta doživela 
dostojen sprejem v samostojni 
Sloveniji kot pesnika na SAZU 
leta 1994, kjer je bil simpozij, ki 
je osvetlil literarna opusa obeh 
pesnikov. Sodelovali so številni 
kritiki, publicisti in filozofi; moj 
referat je imel naslov Agonija 
ljubezni, ki je med drugimi ob
javljen v Zborniku. 

Poezija je vedno nedorečena. 
Če je umetniška, v njej ocenje
valci in ljubitelji vedno znova 
odkrivajo nove razsežnosti, na
govarjati mora rodove, ne samo 
posameznike. To je moč umet
niške besede, ki jo premore tudi 
poezija mojega brata. 

Dogodkov, povezanih z njim, 
je kar nekaj, vendar so vsi čust
veno obarvani zaradi oddaljeno
sti njegove žive podobe. Naj
močnejša je bila v meni želja vi
deti ga, srečati ga in tako obču
titi njegovo prisotnost, ki sem si 
jo neskončno želela. Ker se mi 
ta želja ni uresničila, se tolažim 
z dejstvom, da se naša pot. kon
čana na tem svetu nadaljuje 
tam, kjer je moj brat.... Z njego
vo pesmijo ni težko slutiti nes
končnosti, ki je Bog 

In Ti si tako dober, saj z menoj 

si bil usmiljen, in da zdaj sem Tvoj, 

Gospod, podaril si mi odpuščanje' 

IMNIJKL BKZF.K 

France Balantič (skrajno desno) v družbi prijateljev z Novega trga: Jožeta 
Gašperlina, Toneta Pirša, Cveta Belca. 

V a b i l o 
na spominsko svečanost ob 8o-letnici rojstva 

kamniškega rojaka, pesnika Franceta Balantiča: 

» S V E T L O B I B O L E Č I N 
S E M D A R O V A N « 

Prireditev bo v petek, 30. novembra 2001, 
ob 17. uri pri spomeniku Franceta Balantiča 

na Novem trgu v Kamniku. 

Vljudno vabljeni! Občina Kamnik 



Dan Zavoda za usposabljanje invalidne mladine ob 20-letnici delovanja mobilne službe 

POMOČ OTROKOM, DRUŽINI 
IN UČITELJEM... 
(Nadaljevanje s prve strani) 

Direktorica Slavčeva je v svo
jem govoru omenila nekaj mej
nikov v 20-letnem delovanju te 
službe: leta 1984 sprejem poslov
nika o delovanju mobilne službe, 
leta 1992 začetek delovanja am
bulante v okviru mobilne službe, 
leta 1996/97 mobilna služba za
čenja z organizacijo različnih iz
obraževalnih oblik, namenjenih 
učiteljem, svetovalnim delavcem 
in spremljevalcem. 

Število redno obravnavanih 
otrok je od 5 otrok v letu 1981, 
preko 28 otrok v letu 1991 do 
danes naraslo na 84 otrok in 
mladostnikov. 

Pomen delovanja mobilne 
službe so v pisanem programu 
v dvorani zavoda, ki so jo po
leg gojencev napolnili tudi nji
hovi starši, delavci zavoda in 
številni gostje, s svojimi zapisi 
potrdili tudi obiskovani otroci, 

med njimi Dejan iz Postojne, 
Špela iz Prestranka, Amadej iz 
Podbrda ter družini Jularič iz 
Postojne in Štendler iz Podbrda. 

»Največ je vreden občutek var
nosti, ker vem, da vedno najdem 
pomoč. Mobilna služba je rešitev 
za moje otroke. Tu delajo ljud
je, ki so prijazni in 
imajo dobro srce, kar 
se ne da plačati z no
benim denarjem«, pra
vi Vesna Jularič iz Po
stojne. Ob zaključku 
prisrčnega kulturnega 
programa, ki so ga iz
vedli gojenci zavoda, so 
za večletno uspešno 
delo in strokovni pri
spevek v delu mobilne 
službe podelili prizna
nja klinični psihologinji 
Brigiti Ahčin, socialni 
delavki Bredi Leskov-
šek, fizioterapevtki Ci

rili Burja, medicinski sestri Ire
ni Keršič Ramšak, logopcdinji 
Marini Kosmatin in delovni te-
rapevtki Martini Lenček. 

Ob dnevu zavoda so odprli 
tudi fotografsko razstavo nek
danjega gojenca Marka Jurca, 
fotografa in pisatelja. V avli pa 

Za dolgoletno delo pri razvoju mobilne službe je 
priznanje prejela tudi socialna delavka Breda 
Leskovšek. 

Na okrogli mizi, ki so se je udeležili strokovni delavci Hol, kijih obiskujejo gibalno ovirani otroci, delavci mobil
nih služb drugih zavodov, predstavniki invalidskih društev, starši gibalno oviranih otrok v rednih šolah in drugi, 
(pogovor sta vodila socialna delavka Breda l^eskovšek in Matej Peljhan, spec. klin. psihologije - zgoraj peta in šesti 
z leve) so temeljito pretresli problematiko pomoči maldim s posebnimi potrebami. 
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l i a D o f l f l 
£na trgovin* U L 

GSM TELEFONIJA + 
sklepanje naročn. 
razmerij za Simobil 

-reVvrvična » y o v ; n a 

Ljubljanska 3/c, Kamnik (bivši market Zaprice) 
telefon: 01/839 47 97 

ZA VSE IZDELKE - GOSPODINJSKE APARATE, 
BELO TEHNIKO, AVDIO-VIDEO, RAČUNALNIŠTVO in 

TELEKOMUNIKACIJE, FOTOAPARATE 
VAM DO 3 1 . 12. 2001 

ZAMRZOVALNA 
OMARA 

B E K O 2091, viš. 144 cm 

Do 20 km 
brezplačna 
dostava 

l* od 10.200 S 1 T J 
tajgeot servis vam nudi i i roko tzbtro zirTtskjri pnevmatik uglednih blagovnin znamk po ugodnih cenah 

S pregledom motor ja m stanja vozila na 26 kontrolnih točkah vam Peugeotovi serviserji jamčimo, da 

K»te brezskrbno zape*|ali v zasnežene dni. Ponudba velja za v*e znamke avtomobilov. Akcija se prične 

15, oktobra. "Cena vMjtrfuje zimsko pnevmatiko znamko Sava Eskimo 52 145/70 R I J. 

PEUGEOT SERVIS. PRI NAS VESTE PRI ČEM STE! PEUGEOT 

Starši so skupaj z. otroki prisluhnili pisanemu kulturnemu programu svojih vrstnikov. 

so z razstavo izbranega gradiva 
in fotografij pokazali dvajsetlet
no delo mobilne službe. 

Osrednji dogodek dneva je bi
la okrogla miza z naslovom Mo
bilna služba danes in jutri, ki so 
se je udeležili priznani sloven
ski strokovnjaki s tega področ
ja, med njimi dr. Božidar Opa-
ra, predsednik strokovnega sve
ta za izobraževanje otrok s po
sebnimi potrebami pri MŠZŠ, 
Nives Molan, sve
tovalka Vlade 
MŠZŠ, mag. Fran
ci M . Kolenec, viš
ji svetovalec Zavo
da RS za šolstvo, 
strokovni delavci 
iz drugih mobilnih 
služb, starši in dru
gi, skupaj preko 
60 udeležencev. 

Najprej so pred
stavili delo mobil
ne službe ZUIM 
za pomoč gibalno 
oviranim učencem, 
ki obiskujejo re
den pouk šole in 
vrtce. Pri tem so 
poudarili celostni 
pristop tirna MS, 
ki ga sestavljajo 
defektolog, social
ni delavec, klinični 
psiholog, zdravnik, 
medicinska sestra, 
li/ioterapevt, delovni terapevt 
in logoped do vsakega obravna
vanega otroka. V Sloveniji bo 
potrebno sistematično razvija
ti koncept podpronih strokov
nih služb za nuđenje ustrezne 
pomoči otrokom s posebnimi 
potrebami. Država pa bo mo
rala zagotoviti ustrezen status 
in financiranje vseh dejavnosti 
mobilne službe. Čeprav je nov 
zakon na tem področju marsi

kaj uredil, bo treba kljub temu 
prisluhniti predlogom strokov
nih delavcev za izboljšanje tis
tih rešitev, ki jih zakon še ni 
predvidel in sploh za boljšo 
pravno ureditev. Takšno stališ
če je podprl tudi dr. Božidar 
Opara. Starši so v pogovoru 
povedali, da so zelo zadovolj
ni z delom in pomočjo mobil
ne službe ZUIM-a, ki jo nudi 
njihovim otrokom. 

Ko so obiskovalci ob zaključ
ku uspelih prireditev ob letoš
njem dnevu ZUIM-a zapuščali za
vod, so jim v ušesih še vedno zve
nele besede drugošolca Amadeja 
iz Podbrda: »Oh, v sredo pride 
spet ta Andreja iz Kamnika« in 
matere Vesne Jularič iz Postojne: 
»Mobilna služba jc rešitev za mo
je otroke, hvaležni smo vsem, ki 
nam pomagajo...!« 

FRANC SVETEIJ 

Za pogovor o perečih vprašanjih so vsi udeleženci, ki so povsem napolnili telovadnico fi
zioterapije, pokazali veliko zanimanje. 

A v t o š o U a S m a r c a 
Stegne 22, tel. 8311-012, gsm 041/ 517-118 

organizira brezplačni tečaj ( I T za kategorijo B 
v ponedeljek, 3. in 10. decembra, ob 18. uri 
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OD OPEKE...DO STREŠNIKA in š e mnogo več.JII 

NA N A Š I H PRODAJNIH MESTIH VAM NUDIMO VSE 2A GRADNJO IN OBNOVO 

TER ZA UREDITEV D V O R I Š Č IN OKOLICE V A Š E G A DOMA 
KRITINE: BRAMAC, TONDACH, ESAL, CREATON, NOVI BEČEJ 
HIDRO IN TERMO IZOLACIJE 
APNO, CEMENT, MALTIT . 
FASADE IN FASADNE SISTEME: JUB, TIM, BAUMIT 
SCHIEDEL DIMNIKE %JF 
ARMATURNE MREŽE IN BETONSKO ŽELEZO 
ROBNIKE, TLAKOVCE, PRANE PLOŠČE 
OPEKO IN OPEČNE IZDELKE VSEH VRST 
ORODJE IN OPREMO ZA GRADBENIŠTVO 
TER OSTALE ARTIKLE IZ PRODAJNEGA PROGRAMA 

VABIMO VAS, DA SE PREPRIČATE 0 NAŠI PONUDBI 

w w w . s a m . s i 

mailto:dom@sam.si
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http://www.sam.si
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NOC ČAROVNIC Umetnik jaslice na ogled postavi 
N O Č ČAROVNIC smo s pomočjo animatorjev Mladinskega centra Kamnik praznovali kar na 

Šutni. Upamo, da ste se imeli lepo, mi pa se bomo potrudili, da pripravimo še kakšno zanimivo dru
ženje staršev in otrok. 

' HELENA 

Otroke smo povabili, da pridejo na iur oblečeni v čarovnike in čarovnice, 
in nekaj jih je res prišlo, za ostale pa smo poskrbeli tako, da so si ob pomoči 
odraslih izdelali oblačila iz črnih vreč in klobuke z dodatki. 

Očka na sliki je ugotovil, da njego
va čarovnička ne bo popolna, če ne 
bo imela metle in ker smo material 
in pripomočke imeli, se je kar lotil 
dela... 

Letos bo Kamničanom, jja 
tudi ostalim obiskovalcem 
mesta in ljubiteljem jaslic. v 
Galeriji Veronika ponovno 
na ogled razstava jasličnih 
figuric. Tokrat bodo razstav
ljene jaslice akademskega ki
parja in keramika Viktorja 
Konjedica, 

Leta 1971 je Viktor Konje 
clic za očetom prevzel hišno 
obrt v Stražišču pri Kranju 
in nadaljeval s keramičar-
stvom, kije že šest desetletij 
tradicija Konjedicevega ro
du. Čeprav je imel ustrezno 
izobrazbo, dolgo ni mogel 
dobili statusa. Ker je ustvar
jal tudi jaslice in ostale na
božne figure, mu postavljale! 
najrazličnejših razstav niso 
bili naklonjeni. Tik. pred osa 
mosvojilvijo Slovenije je j>ri-
dobil status Samostojnega 

delavca za likovno dejav-
nosi kiparstvo. Viktorju Ko 
njedU u kiparstvo j/omeni 
vse življenje, od tega živi in 
o tem venomer premišljuje, 
vse cilje podreja in vlaga i 
kiparsko tehnologijo, razvoj. 
Pravi, da mora biti material 
za ustvarjanje naraven, saj 
je to osnova, iz katere črpa 
tudi gibanje, izraze, zado
voljstvo. V vsak izdelek vloži 
maksimalno, trudi se. ven
dar pravi, da še ni dosegel 
vrhunca ustvarjanja. 

Prve jaslice na Sloven
skem so leta 1644 postavili 
jezuiti v ljubljanski cekrvi 
sv. Jakoba jaslice so kmalu 
postale priljubljen element r 
božičnem j>raznovanju in v 
17. stoletju so jih začeli na 
svojih domovih postavljati 
meščani, dokonča 19. stolet 

Priprave na čarovniški iur so se začele že nekaj dni prej, v 
počitniški delavnici, kjer so otroci izrezovali čarovnice, dnli
ce, netopirje, strašila, risali buče. Pri zavzetem delu smo zmo
tili Luko in Nives. 

Le kakšna je not čarovnic brez buč? Kako jo iz-
dolbsti in izrezati, nam je pokazala Silva, ki ji je šlo 
delo dobro od rok. Kako priti do buč, pa je druga 
zgodba. Tako nam letos ni uspelo zagotoviti zadost
nega števila tega iskanega rekvizita. Obljubljamo, 
da bo drugo leto bolje, ker imamo dobro navezo! > Viktor Konjedic v svoji delavnici. 

ja /ja so jih imeli tudi že na 
podeželju. Jaslice tudi danes 
v različnih tipih in oblikah 
razveseljujejo tako mlade 
kot odrasle ter so središče 
družinskega dogajanja v bo
žičnem času. Predvsem veli
ko zanimanja vzbujajo pri 
otrocih, ki veselo prestavljajo 

figurice in skrbijo, da so jas
lice vsak dan nekoliko dru
gačne. 

Letošnja razstava jaslic so
vpada z jubilejem 80-letnice 
rojstva rojaka pesnika Pran 
četa Balantiča. Na sveto
vnem spletu je zaživela tudi 
stran, posvečena razstavi, 
razslavljalcu in jasličarstvu 
nasploh. Ogledate si jo lahko 
na naslovu http:// 
www.zho-kamnih.si. 

Odfjrlje razstave jaslic 
bo v torek, 27. novembra, 
ob 19- uri. Akademskega ki-
jjarja Viktorja Konjedieu bo 
predstavila umetnostna zgo
dovinarka Anamarija Slihilj 
Šajn, krajše premišljevanje z 
naslovom »Dele nam je roje
no« pa ho imel postavljatei 
razstave prof. Danijel Bezek 
Odjjrtje bo s svojim petjem 
polepšal Komorni pevski 
zbor Šutna j>od vodstvom 
g. Roka Rakarja. 

Razstavo jaslic si bo mo
goče ogledati vse do tabo-
te, 8. decembra, vsak dan 
od 10. do 12. ure in od 
16. do 1% ure, ob nedeljah 
samo dopoldne. 

BENJAMIN BEZEK 

nirju ob kamniš
kem občinskem 
p r a z n i k u 
31. marca letos 
smo bili zmago
valci). 

Taksno pre
pričanje je ob
veljalo zlasti po 
turnirju, ko so 
igralci domače
ga rokometne
ga kluba po 
skupni večerji 
K a m n i č a n e 
spontano pova
bili na prijetno 
večerno »pohaj

kovanje« po mestu. Ob tem ve
lja posebej poudariti, da so 
mladi Kamničani tudi v tem 
pogledu v celoti izpolnili priča
kovanja trenerja in se brez iz
jem pravočasno vrnili »v bazo«. 

Rokometni klub ATV TRO-
FAIACH Smo povabili na tra
dicionalno srečanje rokometa-
šcv v Kamniku, ki se že več 
kot 20 let odvija v kamniški 
športni dvorani nekaj dni pred 
novim letom. 

Za ekipo Kamnika so v I ro-
faiachu nastopili: Košir, Hribar 
(bil je drugi najboljši strelec 
turnirja), Pohlin. Trotošek, Jug, 
Tegelj, Zupan, Kranjec, Ocepek, 

Nartnik, Vrviščar in Plut. 
Ne nazadnje velja velika za

hvala zlasti Občini Kamnik in 
trgovski družbi VELE d. d., ki 
sta omogočili prijetno gosto
vanje kamniških rokometašev 
na turnirju v pobratenem 
mestu Trofaiach. 

Seveda pa pričakujemo, da 
nam bodo naši prijatelji iz po
bratenega mesta obisk vrnili Se 
pred novim letom. Vsaka re
vanša je sladka, čeprav na pr
vem mestu ostaja prijateljstvo. 
Stkano med športnimi igrami. 

GOL 

Na povabilo Rokometnega 
kluba A T V Trofaiach iz isto
imenskega pobratenega mesta 
na avstrijskem Štajerskem se je 
rokometna ekipa Kamnika, se
stavljena iz igralcev, ki so še 
pred kratkim zastopali barve 
kamniškega Rokometnega klu
ba - danes pa igrajo v nekate
rih slovenskih rokometnih klu
bih - udeležila prijateljskega 
rokometnega turnija, ki ga je 
omenjeni klub organiziral ob 
avstrijskem državnem prazni
ka Posebej velja omenili, da je 
bil rokometni turnir organizi
ran za igralce do 20 let. 

Kamničani, ki jih po zdaj že 
treh zaporednih druženjih s 
svojimi vrstniki iz Avstrije ve
že dobro prijateljstvo, so se na 
pot odpravili v zgodnjih jutra
njih urah v soboto, 27. oktob
ra. Istega dne so po nekajur

nem potovanju odigrali vse tri 
tumirske tekme. Čeprav je re
zultat takšnih športnih druženj 
drugotnega pomena, ne smemo 
mimo izidov teh tekem. 

Kamničani so tekme odigrali 
po naslednjem razporedu: Kam
nik: HC BRUCK/MUR 16:17, 
S(i VVEIZ/GLEISDORF: Kam
nik 17:16, ATV TROFAIACH: 
Kamnik 34:20 in na turnirju za
sedli zadnje, 4. mesto. Na tem 
mestu ne gre iskati razlogov za 
domnevni neuspeh (potovanje 
na dan tekmovanja, nepopolna 
postava, pomanjkanje skupnih 
treningov, slaba telesna priprav
ljenost nekaterih ključnih igral
cev in tudi na določene trenut
ke »čuden« način sojenja doma
čih sodnikov), saj smo športni
ki iz. Kamnika v prvi vrsti po
novno želeli vrniti obisk našim 
avstrijskim vrstnikom, (na tur-
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San Carlos de Bariloche. Vtem znanem turističnem kraju je neskladje v ar
hitekturi vidno. 

Pod Andi med slovenskimi 
priseljenci (III.) 
O b p r a z n o v a n j u 50. obletnice S lovenskega 

p lan inskega d r u š t v a - B a r i l o c h e 

V z p o n n a C a t e d r a l S u r 

Precejšen del parka Nahuel Huapi 
se dviga nad gozdno mejo. V davni
ni so vse visoke gore. med katerimi 
je veliko nekdanjih ognjenikov, pokri
vali ledeniki. Ko so izginili, ohranil sc 
je le na Tronadorju, je za njim ostal 
dolg visokogorski svet granitnih po
bočij in sten. Razlike med nočnimi in 
dnevnimi temperaturami, med zimo 
in poletjem, so tu izredno velike. Po
dnevi sonce moćno pripeka, ponoči 
pa zmrzujc celo poleti. Ko se sneg 
stopi, je vode v gorovju zelo malo. 
poboćja pa nenehno bičajo motni 
vetrovi. Granit razpade v grušč s kot 
britvica ostrimi robovi. 

Proti Catedral Sur smo se napoti
li skozi obsežno pogorišče pragozda, 
kjer so Štrlela v nebo velika požgana 
drevesa Lenge, Kaje in Nire, nekate
ra debla pa so v gozdu podrta. Po 
treh urah hoje smo prišli do zavetiš
ča »Pod Skalco«, po slovenskem alpi
nistu imenovano »Petriček«. To je Se 
danes zelo priljubljena planinska po
stojanka med slovenskimi rojaki, do 
katere so pot izsekali požrtvovalni za
četniki slovenskega planinskega društ
va in postavili prvo zavetišče pod na
ravnim skalnim obokom. Od zavetiš
ča smo nadaljevali pot po dolini Slo
venskega zvonika, 'po brezpotju' proti 

Catedral Sur. Najprej smo se prebi
jali skozi pragozd in nato skozi gr
movje, ki ga imenujejo nire. Plazeče 
se veje nire so se zapletale v naše na
hrbtnike, nas ovirale v iskanju sme
ri, preden smo prišli na prosto, kjer 
nas je očaral razgled po številnih vr
hovih Catedrala. Pot naprej je bila 
strma skalnata in krušljiva. 

Vendar tudi tako divji in odmak
njen svet je imel polno svojevrstne le
pote in rastlinja Preživijo lahko le tis
te rastline, ki so se prilagodile na su
šo in veliko izpostavljenost ultravijo
ličnim žarkom sonca. Bolj težavno živ
ljenje si je zanje težko zamisliti. V 
tem visokogorju traja zima skoraj de
vet mesecev, zato imajo rastline ze
lo malo časa za svoj razvoj. Kakor 
hitro skopni sneg, se v enem samem 
dnevu med gruščem pojavijo drobni 
otočki zelenja. Med balvani, ki jih jc 
nekoč odložil ledenik, se sneg obdr
ži dalj časa; v njihovi senci so rastli
ne varne pred prehudim soncem in 
vetrom, pa Se vlage je precej, zato 
ima vsaka večja skala v svoji senčni 
strani pravcato zeleno oazo. Žuželk, 
ki bi opraševale cvetove, je visoko v 
gorah malo, zato morajo imeti rast
line kar živahno obarvane cvetove. 
Stalnih izvirov vode je tam, kjer ni 
ledenikov, zelo malo; več je snežiSč, 
izpod katerih poleti in v jeseni od

teka voda, zato okrog njih uspeva 
bujno in zelo raznoliko pritlikavo 
rastlinje. Na nekaj kvadratnih metrih 
rastejo skoraj vse vrste visokogorskih 
rastlin Patagonskih Andov. Celo tam, 
kjer vode ni videti, zelenje pokaže, da 
se pod površino gruSča pretaka skro
men potoček iz talečih ostankov sne-
žišč. Granitna pobočja namreč nc pre
puščajo vode, zato ostane vsa voda na 
površju. Drobni potočki so zato v vi
sokem poletju značilnost pogorja Ka
tedral, od koder se stekajo v visoko
gorske krnice in napajajo ledeniSka je
zerca. 

Ozračje je zelo čisto in vrh se zdi, 
da je blizu, vendar smo bili po dva
najstih urah Se tako oddaljeni od Ca
tedral Sur, da smo se odločili za po
vrate k. Ugotovili smo, da smo prece
nili pot do vrha in nazaj do zavetiš
ča saj si nismo predstavljali, da je ta
ko dolga. Nismo osvojili vrha, doži
veli pa smo divjino Catedrala se vživ-
Ijali v razmere prvopristopnikov in 
uživali samoto. Vračali smo sc po suhi 
strugi, nato ob hudourniku, v mraku 
in temi pa Sc skozi pragozd do ste
ze, ki vodi k zavetišču Pod Skalco. 
Tudi nevarne trenutke smo doživlja
li ob ruSenju kamenja, malih zdrsih, 
iskanju prehodov, a smo sc vsi zdra
vi in srečni vrnili. Ob ognju smo se 
nekoliko okrepčali, odpočili, tudi za
peli z drugimi in zaključili dan s Sve
to mašo (ob polnoči). Za vsa doživetja 
dneva in varstvo smo se tako zahva
lili Bogu. 

Naslednje jutro smo sc povzpeli po 
dobro shojeni poti do koče Rilugio 
Frcy, ki stoji ob Laguni Tonček, ki je 
največje visokogorsko jezerce pogorja 
Catedral. Imenovano je po sloven

skem alpinistu Tončku Pangrcu. Viso
kogorska jezera in tudi majhne luže, 
ki jih napajajo drobni izviri kristal
no čiste vode, so domovanja za vod
no življenje. Mnoge vrste drobnih 
vodnih prebivalcev so endemične, saj 
med posameznimi jezerci in lužami 
zelo dolgo ni nobene povezave. 

V tem čudovitem svetu pogorja 
Catedral in sončnem vremenu smo 
popoldan praznovali 50. obletnico ob
stoja Slovenskega planinskega društ
va Bariločc. Številni Slovenci smo so
delovali na proslavi, slovenska pesem 
jc odmevala med vrhovi. 

Pred nočjo jc sledil Sc povratek v 
dolino, zopet skozi požgani pragozd. 
V duhu varovanja in obnavljanja na
rave pa so otroci s svojimi starSi po
sadili nekaj sadik lenge, ki so jih pri
nesli s seboj. Gorovje narodnega par
ka Nahuel Huapi privablja ljudi z vse
ga sveta da bi si na njem naužili le
pote, se sprehajali po prostranih goz
dovih, se povzpeli na vrhove, pleza
li, se s čolni spuščali po deročih re
kah. In prav gore so bile tiste, ki so 
v Bariloche privabile Številne Sloven
ce. 

Kot vse gore na svetu, so tudi go
re ob jezeru Hucl Huapi nevarne in 
so terjale žc Številne žrtve. Pod pre-
padnimi stenami Lopeza jc urejeno 
pokopališče, kjer počivajo žrtve teh 
gora in zaslužni gorniki in andinisti. 
Med skromnimi nagrobniki in križi 
najdemo tudi slovenska imena. 

Gore narodnega parka Hucl Huapi 
so na poseben način tudi slovenske 
gore, čeprav ležijo daleč od Sloveni
je, na čisto drugem koncu sveta. 

(se nadaljuje) 

Dr. MARKO ŽEROVNIK 

V narodnem parku Nahuel Huapi je eden od največjih rezervatov pitne vode 
na svetu. 

L o j z e t u R o m a r j u v s p o m i n 

K« sem slal ol> urnim pevskega prijatelja Lojzeta Mornarja z '/.gornjega Pero-
Vega, ki nas jc zapustil pred petimi leti, sc mije povrnila misel, da objavim svoj 
zapis o tem, kako sem tisti čas občutil svoj notranji nemir. 

Planinsko društvo Kamnik in Lira imata globoke društvene korenine, ki se 
prepletajo /e mnoga desetletja. Tako je pred petimi leti Ura dobila povabilo za 
nastop na Kokrškcm sedlu. Dan pred odhodom jc bil Lojze Mornar Se pri me
ni In me opogumljal, da bi se tudi jaz pridružil sestavu pevcev. Ker nisem bil 
pripravljen za ta podvig, si je našel drugega pevskega prijatelja. Zjutraj sta sc 
z Jožetom Golobom pridružila drugim na poti proti Kokrškcmu sedlu. Nekje 
na pol polije Lojze še zapel pesem »Oj, Triglav, moj dom«, da je odmevalo med 
stenami planin, a do cilja, žal, ni prišel... 

Izpel si iivljenje v osrčju gora, , 
izpel si se tam, kjer l>il si dimni. 
Želel si zapeti z. vsemi ljudmi, 
ki bili in smo še prijatelji li. 

Prepel si pesmi ves veder, vesel, 
za vsakogar dobro besedo imel. 
imel si. kar mnogo z.daj nima ljudi, 
pogledal si vsakomur strmo v oči, 

liil lak vi, kot naj hi Slovenci bili: 
pošlen in pokončen, iskren do ljudi, 
za vsakogar dobro besedo imel, 
na šalo obrnjen in vedno vesel. 

Tvoj glas je bil kakor iz zvona zveneč, 
ne bomo ga slišali nikdar mi več! 
Iz zemlje, iz groba v spomin Še doni 
tvoj glas, ki kol zvon v slovo nam doni. 

Pod Starim si gradom imel li svoj grad, 
dom, ki srčno imel si ga rad. 
Tam bil si orač in delavec, kmet, 
za svojo si zemljo lam bil li vseved. 

Kol velik Krpan ti med nami si slal, 
nikogar nikoli ti nisi se hal! 
Iskrena ti duša do dna je bila, 
resnica je vedno iz ust ti prišla. 

In ko si govoril in kadar si pel. 
veselje življenja v očeh si imel. 
Prijatelj si bil z.a vse dobre ljudi, 
sne tvoje dobro pa v zemlji zdaj spi. 

Pri UPI sva krnela le midva bila, 
velikokrat s polja na vajo prišla. 
Ko zadnjikrat si svoj god praznoval, 
sem kakor v slovo li še zaigral. 

Sto korakov al' pa manj 
pod vrhom s prijateljem (iolohom si obstal, 
prosil, da te ne zapusti 
si občutil bol in dušo odnesel je vihar 
V skalovje višjih je dobrav. 

Počivaj v miru slovenski ti sin. 
ostal boš med nami kot topel spomin, 
pred zadnjim si spanjem glasno še zapel, 
v naročju gora zdaj počiva tvoj spev. 

Vse pesmi, ki pel sijih vedno ti rad, 
zapojemo ti, ko spel pride pomlad. 
V spomin nu veliko, široko srce, 
ki k sebi ga vzele so naše gore. 

AVGUŠTIN OGRINEC. 
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Kamniška odbojka 

Calcit Kamnik sam na vrhu 
Kamniški prvoligaši so po 

petem kolu prvič sami na Vr
hu prvoligaške lestvice. Po
tem, ko so v većnem derbi
ju z Olimpijo v če tr tem ko
lu v gosteh zmagali s 3:1, so 
z istim rezultatom zmagali 
tudi na domaČem terenu pro
ti vedno neugodni ekipi Žu
žemberka. 

KamniCani so v tekmi z 
Olimpijo po dolgem Času ig
rali tudi s prvim podajalcem 
Smučem. Vseeno so sc Ljub
ljančani dobro upirali in 
KamniCanom celo vzeli sct. 
Še veC problemov pa so ime
li KamniCani na domaćem te
renu proti povratnikom v pr
vo ligo Žužemberku. Dolenj
ska ekipa je letos zopet 
zbrana v stari zasedbi in bo
do prav gotovo šc komu po
vzročil i podobne probleme. 
KamniCani so imeli veliko 
sreCe v Četrtem setu, ko so 
imeli gostje že dve zaključni 
žogi za 2:2, a so v napadu 
dvakrat zgrešili, kar so držav

ni prvaki izkoristili in osvo
jili šc petič vse tri točke. Ta
ko so KamniCani sedaj sami 
na vrhu s petnajstimi točka
mi, pred Fužinarjcm in Salo
nitom, s katerim sc bodo po
merili v soboto v Kanalu in 
tudi čez dva tetina v polfina-
lu pokala, ki bo potekal v 
Novi Gorici in kjer bodo 
Kamničani branili lanskolet
ni naslov. 

Veliko razlogov za zado
voljstvo pa imajo v letošnji 
sezoni tudi igralke 3S Kam
nika v drugi ligi. saj si trenut
no s 16 točkami delijo prvo 
mesto z Ik-ncdiktom in Ta
borom. V petem kolu so 
KamniCankc gostovale pri pr-
vouvrščcni ekipi Mežice. V 
nasprotju z vsemi pričakova
nji so KamniCankc popolno
ma nadigrale d o m a č i n k e v 
prej kot eni uri in tako pr
vič odšle s tega dela Koroš
ke s polnim izkupičkom. V 
šestem kolu so igrale proti 
Ljubljani pred svojimi navi-

Na podlagi 7., 8., 9.in 10.člena Zakona o športu (Ur.list RS, št. 22 z dne 
20 .03 .1998) in določil 3., 4. , 5., 9. člena Pravilnika za vrednotenje in 
sofinanciranje športnih programov v Občini Kamnik (Ur.list RS, št. 15 z dne 
02.03.2001) objavlja Občina Kamnik, Glavni trg 24 - Kamnik 

JAVNI RAZPIS 
Z A S O F I N A N C I R A N J E P R O G R A M O V Š P O R T A 

V OBČINI KAMNIK Z A L E T O 2002 
1. Predmet javnega razpisa: 

Iz sredstev proračuna Občine Kamnik se bodo sofinancirali naslednji programi: 

a) interesna dejavnost v zavodih s področja vzgoje in izobraževanja, ki ni 
predmet redne športne vzgoje: 

- predšolska mladina, 
- osnovnošolska mladina, 
- srednješolska mladina, 
- športna dejavnost študentov. 

b) šport v društvih: 

- šport mlad ih- redna športna vadba, 
- šport mladih - šport za dosežek (selektivni šport), 
- športno rekreativna dejavnost odraslih, 

- kakovostni šport odraslih (tekmovalni šport), 

- vrhunski šport; 

c) šport invalidov, 

d) šolanje in izpopolnjevanje strokovnih kadrov, 

e) promocijska dejavnost, športne prireditve; 

f) mednarodna dejavnost, 

g) založništvo. 

Na javnem razpisu lahko sodelujejo naslednji izvajalci športnih programov: 

- športna društva, 
- zveze športnih društev, ki jih ustanovijo športna društva za posamezna 

območja oz. panoge; 
- zavodi, gospodarske družbe, zasebniki in druge organizacije, ki so na 

podlagi zakonskih predpisov registrirane za opravljanje dejavnosti na 
področju športa; 

- zavodi s področja vzgoje in izobraževanja. 

Pravice iz sofinanciranja športnih programov imajo nosilci in izvajalci športne 
dejavnosti, ki izpolnjujejo naslednje pogoje: 

- da imajo sedež v občini, 
- da imajo zagotovljene materialne, kadrovske in organizacijske pogoje za 

uresničitev načrtovanih športnih aktivnosti; 
- da imajo organizirano redno dejavnost in vadbo, za katero so registrirani, 

najmanj 35 tednov v letu; 

- da imajo urejeno evidenco o članstvu in o plačani članarini. 

Športna društva in njihova združenja (zveze) imajo pod enakimi pogoji prednost 

pri izvajanju letnih programov športa. 

Sredstva proračuna bodo razdeljena skladno z veljavnimi Pogoji, normativi in 

kriteriji za vrednotenje in sofinanciranje športnih programov v Občini Kamnik, 

ki jih je Občinski svet občine Kamnik sprejel na 19. seji dne 2 1 . 0 2 . 2 0 0 1 . 

Obrazce za prijavo lahko dvignete na Občini Kamnik, Oddelek za družbene 

dejavnosti - II. nadstropje, soba 5 1 . 

Rok za prijavo je 23.12. 2001. 
Prijave pošljite v zaprtih kuvertah z oznako: »ŠPORT« prijava na javni razpis -

ne odpiraj, na naslov: Občina Kamnik, Oddelek za družbene dejavnosti, Glavni 

trg 24 - 1240 Kamnik. 

Na kuverti mora biti tudi ime in naslov prijavitelja. 

Opozorilo: Upoštevajo se samo prijave, ki bodo poslane v roku. 
Po preteku roka za prijavo, se nepravočasno prispele prijave vrnejo pošiljatelju. 

2, Poleg sofinanciranja športnih programov, ki so navedeni v 1. točki tega 

javnega razpisa, se razpisujejo tudi dela strokovne službe, ki bo opravljala 

za potrebe področja športa Občine Kamnik zlasti naslednja dela: 

- priprava strokovnih podlag in gradiv za potrebe pristojnih organov Občine 

in njihovih delovnih teles, sodelovanje na sejah organov Občine in njihovih 

delovnih teles; 

- po potrebi zbiranje, obdelava in vrednotenje podatkov za pripravo športnih 

programov, 

- spremljanje dejavnosti izvajalcev, izdelava analiz, ocene stanja, izdelava 

poročil in predlogov za izboljšave; 

- na področju interesne dejavnosti v zavodih s področja vzgoje in izobraževanja: 
koordinacija programov Zlati sonček in Krpan za predšolsko in osnovnošolsko 
mladino; organizacija in izvedba občinskih prvenstev, koordinacija med 
osnovnimi šolami, tekmovalci in Področnim centrom Domžale na področju 
šolskih športnih tekmovanj nad občinskim n ivo jem, . . . ; 

- priprava programov in organizacija rekreativnih vsebin za vzpodbujanje 

športa za občane, 
- priprava predlogov za podelitev priznanj za športnike in športne delavce, 
- druga opravila za potrebe upravljanja športa: sodelovanje z Ministrstvom za 

šolstvo, znanost in šport, Olimpijskim komitejem Slovenije in njihovimi organi 

oz. delovnimi telesi 

3 Z vsemi izbranimi izvajalci programov športa in izvajalcem strokovne službe 

za potrebe športa bo podpisana pogodba o sofinanciranju izvedbe 

programov športa v občini Kamnik za leto 2002 . 

4 Dodatna pojasnila lahko dobite v času uradnih ur pri ge. Miri Resnik, 
strokovni sodelavki za šport - Občina Kamnik, Oddelek za družbene 
dejavnosti - II. nadstropje, soba 51 ali po telefonu 831 81 14. 

Anton Tone Smolnikar 
župan 

jači ter zmagale s 3:1. Nasled
njo tekmo bodo Kamničanke 
igrale proti Jcscničankam v 
gosteh, nato pa I. decembra 
na d o m a č e m terenu proti 
ekipi Tabor iz Maribora. 

V o d c č o mesto na lestvici 
pa so izgubili igralci Figure 
Kamnik v tretji ligi. V tret
jem svojem nastopu so nam
reč izgubili proti vodeči eki
pi Ž irovnice s 3:1 in bodo 
morali tako priložnost za pr
vo mesto, ki vodi v drugo li
go, iskati v drugem delu pr-
venslva na Gorenjskem. 

Cico 1. 

Tek na sv. Miklavž 

Kaj bo prinesel 
Miklavž? 

Ni ga večjega otroškega 
veselja, kol tistega v prvih 
decembrskih dneh, ko otro-
čad v pričakovanju Miklavža 
dočaka jutro šestega dne. 
Miklavž je tako za vse (tudi 
odrasle) otroke čudoviti mo
žak, prvi od trojke, ki priha
ja med pridne. V Tuhinjski 
dolini ga imajo že posebej v 
čislih. Na hribčku na poboč
ju Menine planine nad 
Šmartnim so mu posvetili tu
di podružnično cerkvico 
sv. Miklavža. Do tja bo v ne
deljo, 2. decembra, vodila 
pot 6. Miklavževega teka, na 
tek in pohod. Start tekaškega 
kronometra (tekači startajo v 
minutnih presledkih) bo pri 
domu KS Šmartno od 10:00 
dedje, cilj pri cerkvici 
sv. Miklavža, do koder je 
2X50 metrov in 2H0 metrov 
višinske razlike. Prireditelj 
ŠD Šmartno, za katerim v 
glavni vlogi stoji Tomo Pe
tek, bo za vse tekače razde
ljene v devet starostnih kate
gorij (startni na bo 1200 sit) 
pripravil spominsko majico, 
žrebanje praktičnih nagrad, 
za najhitrejše v kategorijah 
kolajne. Še posebej pa bo na
gradil najhitrejše tri v abso
lutni konkurenci. Ter poseb
no nagrado za morebitni iz
boljšani rekord proge, ki ga 
lastita Štajerca Silva Vivod 
(16,20) in Igor Šalamun 
(13,33). Vsak tekmovalec bo 
za spomin po tekmovanju do 
domačega z.a/iečka tja do Bo
žiča prejel še uradne rezulta
te in fotografijo s teka, ne gle
de na vreme. Po tradiciji in 
zanesenjaštvu prirediteljev na 
dosedanjih petih tekih bo tek 
do Miklavža vsekakor pljusk-
nil širom po Sloveniji. Mik 
sv. Miklavža namreč ostaja? 
Pa tudi tuhinjskega jnirkeljna 
so »rajtam«, da že našli? 

METOD MOČNIK 

Najuspešnejša tekmovalna sezona 
kamniških praktičnih strelcev 

V oktobru so kamniški 
strelci gostovali v zvezni re
publiki Jugoslaviji na povabi
lo Jugoslovanske zveze za 
praktično streljanje kluba iz 
Čačka, kjer so dosegli odlične 
uvrstitve. Prvo mesto in zlato 
kolajno je osvojil Uroš Jereb, 
drugo mesto Matjaž Kobal in 
deseto mesto Matjaž 
Jereb. Tekmovali smo 
z najboljšimi strelci 
Jugoslavije, torej na 
mednarodni ravni. Na
slednja tekma se je 
odvijala na našem 
si relisCti in sicer je bi
lo to že drugo tekmo
vanje v spomin na na
šega člana in prijatelja 
Cirila Viricnta. Tek
me so se udeležili 
strelci iz slovenskih 
klubov, opazili pa je 
bilo tudi nekaj usluž
bencev z notranjega 
mistrslva oziroma s 
policije in ameriške 
ambasade. Tekma »In 
memoriam Ciril Viri
cnta« je biki tudi sicer 
zanimiva, kajti naš 
klub je v zahvalo gos
til sponzorje, ki so 
nam omogočili držav
no prvenstvo. Tudi oni 
so tako posegli po orožju in 
se pomerili med seboj, seveda 
v tekmovalnem smislu. Sreča
nje se je končalo v prijatelj
skem druženju in pogovorih, 
ki so se v glavnem sukali okoli 
problematike v našem športu. 
Malce nejevolje je pa le bilo. 
Kljub večkratnim povabilom 
predstavnikom občine Kamnik 
ni bilo odziva. Vsekakor pa jih 
bomo veseli, kadarkoli se bo
do odzvali našemu povabilu. 
Zadnja tekma v letošnji sezo
ni, na kateri je sodeloval tudi 
naš klub, se je odvijala na Hr-

Uspehi dupliških 

balinarjev 

Balinarji HK Duplica so v 
pretekli tekmovalni sezoni do
segli kar nekaj lepih uspehov v 
državnem merilu. 

'Tako se je ekipa dupliških 
balinarjev v II. državni ligi Za
hod, uvrstila na 3.-5. mesto. 

Pomemben pa je tudi uspeh 
balinarjev na finalu državnega 
prvenstva v Skojji Liki. kjer se 
je dupliška četvorka z osmim 
mestom uvrstila kot najboljša 
četvorka v ljubljanski območni 
zvezi. 

Visoko mesto je letos dose
gel tudi Sašo Letnikovski, ki se 
je posamično uvrstil na 7. mes
to v državi, v hitrostnem izbija
nju je zasedel 9. mesto, v na
tančnem izbijanju pa je prišel 
V pol/tnale. Dvojica l.ukež.ič-
lilatnik seje uvrstila na 12. do 
16. mesto v državi. 

vaškem v lepem mestu Osije
ku, natančneje na svetovno 
znanem strelišču PAMPAS. 
kjer je bilo leta 1985 svetov
no prvenstvo v streljanju. Tudi 
tam smo Slovenci posegli po 
najvišjih lovorikah: prvo mes
to v standardu UROŠ JER] B, 
drugo mesto v produkciji RO-

ker se mi zdi smiselno, da po
leg delovanja kluba omenjam 
dobre rezultate strelcev in za
kaj ne bi omenjali najboljših 
dosežkov. Nesporno je Uroš 
Jereb naš najboljši tekmova
lec. Poleg vodenja kluba, kar 
je odgovorno delo in vzame 
tudi nemalo časa, dosega od-

Strelci PSC Kamnik smo bili uspešni tudi na odprtem prvenstvu Hrvaške. 
Uroš Jereb (drugi z desne) prvo mesto v standardu. Roman Kovuiit (lepi prvi z des
ne), drugo mesto v produkciji in Matjaž Kobal (čepi tretji z desne). 

M A N KOVAČIČ. peto mesto 
v produkciji IGOR ZAJ( Po
sebej je treba omeniti dva na
ša strelca. Roman Kovačič je 
naš dan šele dve leti. Igor Zaje 
pa je resnično popolni novi
nec, saj je član naše družine 
šele od januarja letos. O takih 
strelcih lahko govorimo, da so 
naš »podmladek«, čeprav so 
kar precejšnje razlike v letih. 
Sicer pa praktični strelci pra
vimo, da nimamo »let«. Res je, 
da se v tem športu lahko 
udejstvuje tudi človek v kar 
visokih letih. Pa vendar, šport 
je šport in šport vrste pomla-

juje. 
Večkrat smo že omenili na

šega najboljšega strelca Uro
ša Jereba, sc razpisali o nje
govih odlikah, pa naj zaklju
čimo naše sporočilo tudi tok
rat v njegovo hvalo. Pred 
kratkim mi je klubski tovariš 
sicer dejal: Ti, ki poročaš o 
našem delovanju, ali se boš 
zopet razpisal o Jerebu?! Res 
je, da sem že dostikrat ome
nil Uroša in njegove uspehe. 

lične rezultate. Mislimo pa tu
di, da je dobro imeti v klubu 
tekmovalca, ki je za »lokomo
tivo« in vleče ostale za seboj. 
Vsak pa ima seveda vedno 
priložnost, da takšnega tek
movalca »vrže dol« in sam 
prevzame vlogo lokomotive. 
Pa napravimo povzetek uspe
hov Uroša Jereba. 

Dve zlati in dve bronasti 
medalji z mednarodnih tekmo
vanj, državni in pokalni prvak 
Slovenije. Naj ta zapis ne bo 
slavospev enemu tekmovalcu, 
ampak pohvala, ki jo ta požr
tvovalni tekmovalec zasluži. 
Navsezadnje pa naš klub pod 
njegovim vodstvom in priza
devanjem vseh članov tudi na
preduje, kar dokazuje tudi le
tošnje prvo mesto kluba ekip
no na državnem prvenstvu. 
Naj zaključimo z obljubo, ki 
smo si jo zadali: vedno zno
va si bomo prizadevali doseči 
dobre in boljše rezultate, ta
ko kot si prizadevajo športni
ki pri slehernem športu. 

MILAN POTOČNIK 

ODPRTO PRVENSTVO KAMNIKA 

V NAMIZNEM TENISU 

R A Z P I S Z A P R I Z N A N J A Š P O R T N I K O M 

I N Š P O R T N I M D E L A V C E M 

Z A L E T O 2 0 0 1 

Na podlagi 5. člena Pravilnika za vrednotenje in sofinanciranje 
športnih programov v Občini Kamnik objavljamo razpis za 
podelitev priznanj za leto 2001 športnikom in športnicam za 
njihove športne dosežke ter športnim delavcem za delo v športnih 
organizacijah. 

Osnova za podelitev priznanj je obstoječi Pravilnik o dodeljevanju 
priznanj Športne zveze občine Kamnik. 
Obrazec za izdelavo predloga za podelitev priznanj za leto 2001 
in vse morebitne dodatne informacije dobite v Času uradnih ur pri 
ge. Miri Resnik, strokovni sodelavki za šport - Občina Kamnik, 
Oddelek za družbene dejavnosti - II. nadstropje, soba 51 ali po 
telefonu 831 81 14. 

Predloge s potrebnimi dokazili pošljite do 15.12.2001 na naslov: 
Občina Kamnik, Oddelek za družbene dejavnosti, Glavni trg 24 -
1240 Kamnik 

Tretje leto zaporedje Šport
na zveza Občine Kamnih (toč 
neje njen odbor za športno 
rekreacijo) razpisal in izve
del ODPRTO PRVENSTVO 
KAMNIKA V NAMIZNEM li 
NISU. 

Ptvenstvo je bilo Izpeljano 
v soboto, 10. novembra, v telo
vadnici pri starem zdravstve
nem (lomil Kljub primerni 
oglaševalski akciji se je turnir
ju udeležili) manj tekmoval 
cev, kot jih je organizator pri
čakoval. Glede na dejstvo, da 
se v Kamniku namizni tenis 
dejansko semjja tja igra zgolj 
po garažah in ne vprimernih 
športnih prostorih, smo v Od
boru za športno rekreat ijo 
pričakovali nekoliko več tek
movalcev. Kljub temu pa 
manjše število prisotnih ni 
zmanjšalo tekmovalnega 
vzdušja in ludi zalo bomo v 
naslednjih letih podobna teh 
movanja ponovno organizi 
rali. 

Pa poglejmo rezultate: 

SKUPINA A: I. mesto Mat 
jaž Osolin, 2. mesto Janko Bri
novec s. mesto Mitja Mestek 

SKUPINA B: I mesta loj e 
Zore, 2. mesto Zeljko Durič, 
3. mesto Borut Kurbus 

SKUPINA C: I. mesto [a 
nez Zore, 2. mesto Dušan 
Osolin, 3 mesto Miran Kitr-
bus 

SKUPINA D: i mesto lote 
Lanišek, 2. mesto Roman Kav
čič, 3- mesto Milan Hočevar, 
4. mesto Pavle Alandžak 

SKUPINA E do 15 let: 
1. mesto Matjaž Osolin, 
2. mesto Jure Bele, 3 mesto 
Kristjan Bele, 4. mesto Gregor 
Janežič 

KONČNI VRSTNI RED -
ABSOLUTNO: 

1. mesto: 
2. mesto: 
3mesto: 
4.mesto: 

ZORE Lojze 
KAVČIČ Roman 
DURIČ Zeljko 
LANIŠEK Jože 

OBČINA KAMNIK 

1 mesto DURičZeljko 
2 mesto LANIŠEK Jože 
; mesto. BRINOVECJanko 



Iz o k t o b r s k e c r n e k r o n i k e 

Nepravilna hitrost in prehitevanje 
zahtevalo dve življenji 

•̂ ŝ ^̂ ^̂ ^̂ J ^̂ ^̂ J ^ ^ ^ ^ ^ ^ l ^ ^ ^ ^ v ^̂ ^̂ f̂ĉ L̂̂ ^ ^^^^^••^J^^^^^ 

Oktobra letos so se kamniš
ki policisti srečali s 76 pro
metnimi nesrečami, kar je za 
petino več kot oktobra lani. 
Ta mesec sta se zgodili kar 
dve prometni nesreči, ki sta 
zahtevali človeški življenji. S 
telesnimi poškodbami se je 
k o n č a l o 13 nesreč , samo z 
materialno škodo pa 61 ne
sreč. V letošnjem oktobru se 
je v primerjavi z lanskim po
večalo tudi števi lo kaznivih 
dejanj, saj so policisti zabele
žili kar 59 kaznivih dejanj, la
ni pa 40. Med kaznivimi de
janji so spet prevladovale tat
vine (33), med njimi so bile 4 
tatvine avtomobilov, vlomov 
je bilo 13. ostalih kaznivih de
janj pa 13. 

Kršitelji javnega reda in mi
ru so se v oktobru spozabili 
45-krat. Najpogosteje so raz
grajali v gostinskih lokalih in 
na ulicah (30). V zasebnih 
prostorih so morali policisti 
miriti razgrajače 15-krat. 

Prva prometna nesreča, ki 
je zahtevala č loveško življe
nje, se je zgodila 2. oktobra 
na cesti Mengeš - Moste pri 
bencinskem servisu v Mostah. 
Voznik motornega kolesa je 
zaradi prehitevanja »v škarje« 
trčil v nasproti vozeč i tovor
ni avtomobil. 

Drugi hudi prometni nesre
či s smrtnim izidom 31. ok
tobra v Crni je botrovala 
prevelika hitrost. Voznik 
osebnega avtomobila, ki je 
vozil s Črnivca proti Kamni
ku, je pred naseljeni Črna za
radi vožnje z neprilagojeno 
hitrostjo zapeljal na desno iz
ven cestišča. Trčil je v hrib in 
skalo, pri č e m e r se je avto 
prevrnil in nato pristal na ko
lesih. Voznik je pri padcu iz. 
vozila dobil tako hude teles
ne poškodbe, da jim je kas
neje podlegel. 

3. oktobra je voznica kole

sa z motorjem trčila v otro
ka, ki so ga hudo poškodova
nega odpeljali v bolnico. O 
podrobnih okoliščinah ni po
datkov. 

Kot smo že dejali, so med 
kaznivimi dejanji prevladova
le tatvine in vlomi. 4. oktob
ra sta na pokopa l i š ču Žale 
dva mlajša m o š k a ukradla 
torbico, ki jo je oškodovan-
ka odložila, ko je šla po vo
do. Verjetno sta ista storilca 
na poti na Žale iztrgala tor
bico neki drugi ženski. 

II. oktobra so doslej nezna
ni storilci vlomili v garažo 
stanovanjske hiše na Vrhpo-
Iju. Skušali so odpeljati osebni 
avtomobil, vendar jih je last
nik pravočasno prepodil. 

Isto noč so z dvorišča sta-

Za varno zimsko 

vožnjo 

Ker so pred nami zimski 
meseci, ki ne bodo ravno 
spodbudni za varno vož
njo, je prav, da se zamis
limo, kaj lahko sami stori
mo za to, da nas zimske 
razmere ne bodo presene
tile. Policija nas še pose
bej opozarja na pravilo 
4x4, kar pomeni, da vsa 
štiri kolesa opremimo z 
zimskimi pnevmatikami, 
da naj bo globina projilu 
teh pnevmatik najmanj 4 
milimetre, da naj zimske 
pnevmatike ostanejo na 
vozilu (najmanj) 4 mesece 
in da je priporočljiva naj
večja starost zimskih 
pnevmatik 4 leta. 

Poleg pnevmatik preve
rimo tudi zavorne in svet
lobne naprave. Pa sreč
no! 

K R O N I K A 

V o k t o b r u so se p o r o č i l i : 

- MITJA SUŠNIK, Podstudencc 17A, avtoklepar, star 22 let in 
MOJCA US. Soteska 33, frizerka, stara 23 let 
- ALEŠ BRINOVEC, Kamnik, Zikova ul. 5. policist, star 25 let 
in 
MARIJA SLAPNIK. Šmarca, Radomeljska c. 12, administrator, sta
ra 24 let 
- BOŠTJAN KOČAR, Zagorica nad Kamnikom 2, voznik, star 30 
let in 
STANKA ČEN k.V Bistričica 9A, profesor matematike, stara 27 
let 

V o k t o b r u so u m r l i : 

- MARIJA JERMAN, Kamnik, Šutna 16, upok., stara 85 let 
- ALOJZIJ KNAVS, Soteska 97, upok., star 80 let 
- IVANA OBREZA, Kamnik. Levstikova ul. 9, upok, stara 92 let 
- JOANNA HRIBAR, roj. Olcjnic/.ak, Kamnik, Kebetova ul. I, 
upok., stara 79 let 

II l II \ BIDER, roj. Arnež, Kamnik. Ul. Toma Brejca 4, upok., 
stara 87 let 
- MARIJA JERAS, roj.. Sušnik, Veliki Hrib 3, upok.. stara 93 let 
- JANEZ OSOLNIK, Ravne pri Šmartnem 6, star 51 let 
- KAROL CAR. Retnje 32. upok.. star 88 let 

MILENA MIKOTA, Ljubljana, Cesta Andreja Bitenca 40, upok., 
stara 93 let 
- PETER LANIŠEK, Kamnik, Kersnikova ul. 7, upok., star 70 let 
- JANEZ ROMŠAK, Podgorje, Podgorje 17, upok., star 72 let 

Gasilska vaja na Starih selih 
v Tuhinju 

V nedeljo. 21. oktobra, je v okviru meseca požarne var
nosti POD ZG. Tuhinj organiziralo gasilsko vajo. 

V prikazani intervenciji je sodelovalo 12 domačih ga
silcev / obema voziloma. Poudarek akcije je bil na orod
nem vozilu z. vodo, ki je bilo prvič uporabljeno v akciji 
(po prevzemu V letošnjem juliju). Izvedli so kombinacijo 
zunanjega in notranjega napada Z lestvijo v starejšo sta
novanjsko hišo in napajanje cisterne s hidranta. 

M. S. 

novanjske hiše v Lokah 
ukradli osebni avtomobil, ki 
pa so ga že popoldne našli v 
Nevljah. 

20. oktobra ponoči je bil na 
parkirnem prostoru na ulici 
Matije Blejca, v bližini pošte, 
ukraden osebni avtomobil Fi
at Punto U F3-85C, kovinske 
zlatorumene barve. Vozila in 
storilca policija doslej še ni 
odkrila. 

26. oktobra ponoč i so na 
Zikovi ulici vlomili v dva 
osebna avtomobila in iz njih 
ukradli avtoradia Kenvvood. 
Podrobnejših podatkov o kr
šitvah javnega reda in miru v 
policijskem poročilu sicer ni 
veliko. Zato naj omenimo le 
dva primera, kjer sta združe
ni kršitvi cestno prometnih 
predpisov in predpisov o jav
nem redu in miru. I. oktobra 
so policisti v Zgornjih Stra
njah želeli ustaviti voznika 
osebnega avtomobila, ki pa je 
z vozilom pobegnil. Ko so ga 
pri gasilnem domu ponovno 
ustavili, so ugotovili, da je 
vidno pijan. Ker se je postop
ku f iz ično uprl, so ga zaradi 
suma, da bo nadaljeval s pre
krškom, odpeljali na pridrža
nje. 

Podoben primer se je zgo
dil 26. oktobra na kamniški 
obvoznici, kjer voznik na po
ziv policistov ni ustavil. Ko je 
ustavil na parkirišču na Pero-
vem, so policisti ugotovili, da 
je vinjen. Ker je začel vpiti 
in žaliti policiste ter se kljub 
opozorilu ni pomiril, so tudi 
njega odpeljali v prostor za 
pridržanje. Kazen sodnika za 
prekrške pa še pride. 

F. S. 

S K A R J A S P E T D O M A 

V sredo, 31. oktobra, se je iz 
Nepala vrnil Tone Škarja, ki je 
bil glavni organizacijski vodja 
prve slovenske policijske hima
lajske odprave. Sama odprava, 
ki je po organizacijski plati po
tekala praktično brezhibno, se 
je vrnila domov sicer že dan 
prej, Tona pa je imel v Nepa
lu Se določene zaključne oprav
ke za odpravo in je zato pri
šel domov pozneje. 

Odprava je dosegla svoj os
novni cilj - vrh. Viki Grošelj, ki 
je bil vodja odprave, je tudi 
smučal z vrha 8201 m visokega 
Čo Oja. Ostalim članom, med 
katerimi je bil tudi Davo Kar-
ničar, ni uspelo priti na vrh. 
Nekaterim tudi zaradi neizku
šenosti, verjetno pa zaradi pre
velike pripravljenosti in pre
močne želje po čim hitrejšem 
vzponu, morda pa tudi zaradi 
premajhne vztrajnosti in potr
pežljivosti, delno pa tudi zara
di ne ravno odličnega vremena. 

R A Z M E R E V H R I B I H 

V hribih so že prave zimske 
razmere. Zalo je za obisk viš
jih predelov potrebna ustrezna 
zimska oprema - poleg cepina 
in derez tudi ustrezna obutev, 
gamaše, rokavice, očala in osta
lo, seveda pa tudi ustrezno zna
nje za njeno uporabo! Ker sne
ga še ni prav veliko oziroma se 
kvaliteta in debelina snežne 
odeje zelo spreminja, je potreb
no, da smo še posebej pazljivi, 
saj ponekod sneg samo malo 
pokriva gladke skalne plati, na 
katerih lahko z derezami na 
nogah hitro zdrsnemo. Na trav
natih pobočjih, kjer je podlaga 
že zmrznjena, se lahko sproži 
tudi plaz, če pa je snega malo, 
pa lahko kaj hitro zdrsnemo. 

Koće so zaprte, zasilno pre
nočevanje je možno v zimskih 
sobah in obeh bivakih. Če bi se 
kdo odločil za to, naj le vza
me s seboj spalno vrečo in ku

halnik, predvsem pa naj ne po
zabi za seboj vse pospraviti in 
dobro zapreti vrata in okna, da 
ne bo veter v prostor nanesel 
snega. 

M A R K O P R E Z E L J 

U S P E Š E N V I N D I J S K I 

H I M A L A J I 

V četrtek, 8. novembra, se je 
iz Indije vrnil Marko Prezelj, 
član kamniškega alpinističnega 
odseka. Tja je odpotoval 2. ok
tobra skupaj z. Maticem Joštom 
iz AO Celje in zdravnikom Za-
retom Guzcjem. V 6596 m vi
sokem Nilkantu sta namerava
la preplezati novo smer v JZ 
steni. 

Začetek je bil obetaven, saj 
jim je uspelo v dobrem mese
cu dni premagati vse birokrat
ske ovire in to v birokraciji, ki 
slovi kot ena najhujših na sve
tu. V nekaj dneh so bili v ba
zi. Za aklimatizacijo in boljše 
spoznavanje stene, pa tudi za 
pripravo sestopa, sta sc Mar
ko in Matic odločila najprej 
preplezati 1500 m visoki Za 
hodni greben, ki so ga šele lani 
preplezali Angleži in jc oce
njen s TD- (pribl. V-). Višinsko 
bazo sla postavila na višini 
5100 m. Naslednji dan sta sple
zala 600 m grebena in uredila 
bivak. 14. oktobra sta nato v 
enem dnevu priplezala po Z 
grebenu na vrh in se vrnila do 
bivaka. Smer jc bila zahtevnej
ša kot sta pričakovala in to 
predvsem zaradi tega, ker je 
bilo pretopio in je pobralo ve
čino snega in ledu. Kopna ska
la pa je bila zelo krušljiva. Za
radi tega in ker še nista biki 
povsem aklimatizirana, je bi
lo potrebno poleg znanja in 
kondicije še ogromno volje, 
da sta priplezala tudi na sani 
vrh. Sestopala sta s spusti po 
vrvi in tako tudi pripravljala 
mesta za spuste, kjer jih šc ni 
bilo. Tik pred koncem jima jc 
kamenje presekalo plezalno 

vrv, tako da so bili zadnji 
spusti krajši. 

V bazi sta nato štiri dni po
čivala in se pripravljala za vstop 
v I/ steno. Toda vreme je bilo 
zelo toplo in stena jc postajala 
vse bolj kopna. Tam, .kjer bi 
morala plezali, so bili namesto 
ledu in snega pravi vodni slapo
vi, letelo je kamenje, ker je ste
na zelo krušljiva. Sicer bi se 
morda dalo izsiliti prehode, ven
dar je bilo vse skupaj preveč ne
varno. Zato sta sc po treznem 
premisleku odločila, da pustita 
JZ steno za kdaj drugič. 

Ker v bližini ni bilo drugih 
zanimivih ciljev, so se vrnili v 
Delhi in zaprosili za dovoljenje 
za izvidnico. Prvotno so name
ravali iti v zahodni del indijske 
Himalaje, vendar zaradi vojne v 
Afganistanu niso dobili dovolje
nja za to območje, ampak za 
LahuL Tu pa niso imeli sreče z 
vremenom. Z avtobusom so sc 
pripeljali čez 3900 m visoki pre
laz in nato dobrih 4000 m viso
ko, a je naslednji dan, ko so že 
hodili, začelo snežili, spustila se
je megla, tako da hribov niso ni
ti videli. Ker se vreme ni izbolj
šalo, prisotna je bila celo real
na nevarnost, da zaradi preve
like količine snega ne bo več 
vozil avtobus, kar pa bi pome
nilo zamudo letaki, so se obrnili 
in se vrnili, čeprav je bilo do 
hribov samo še en dan hoda. 

Kljub temu, da ni bil dosežen 
prvotni cilj, to jc prvenstvena 
smer čez JZ steno Nilkanta, pa 
lahko štejemo to mini odpravo 
za Zelo uspešno. Opravljena je 
bila prva ponovitev Angleške 
smeri, poleg tega pa jc bilo »od
krito« novo področje plezanja. 
V leh krajih na severu Indije, 
ki" so okoli 100 km zahodno od 
Nepala, do njiju Slovenci še ni
so plezali. Je pa področje sko
raj idealno za Začetno uvajanje 
plezanja v višjih hribih. Relativ
no kratek in enostaven dostop 
(okoli 200 km z. avtobusom, na
to Se dva do štiri dni peš do
stopa) in množica privlačnih, do 
7000 m visokih hribov. Marko 
pravi, da se bo tja še vrnil. 

Boje 

IZBIRA KURILNE NAPRAVE 
Najprej razčistimo terminolo

gijo: Kotel je kurilna naprava za 
centralno ogrevanje, peč pa je 
kurilna naprava za lokalno. 

Velikemu številu kotlov vgra
jenih v času ljudem prijaznega 
socializma se izteka življenjska 
doba. Ob tem pa se pogosto 
znajdemo pred dilemo, s kakšno 
kurilno napravo nadomestiti sta
ro. 

V preteklih desetletjih so pre
vladovali kombinirani kotli, ki 
so z zamenjavo vratic na kuriš
ču omogočali kurjenje s kuril
nim oljem in trdnimi gorivi. Ti 
so nam v letih energetskih kriz. 
prišli še kako prav. Njihov iz
koristek pa je bil razmeroma 
slab, saj ni mogoče optimalno 
izdelati kurišča za dvoje tako 
različnih vrst goriv. Danes se 
bolj kot kriz bojimo podražitev, 
ki se nam zaradi pohajanja sve
tovnih zalog tekočih in plinas
tih fosilnih goriv obetajo tudi v 
bodoče. Z namenom, da bi dra
ga goriva čim bolje izkoristili, 
razvijajo proizvajalci kotlov v 
konkurenčnem boju za trg vse 
učinkovitejše kurilne naprave. 
Takšne pa so lahko le specialne, 
prilagojene posamičnim vrstam 
goriv. 

Kakšen ogrevalni sistem torej 
izbrati in kakšen kotel kupiti? 
Najustreznejši bi bil tak, ki bi 
zadovoljil želje in možnosti upo
rabnika. K željam sodijo pred
vsem čim nižji stroški ogrevanja 
in čim večje udobje, k možnos
tim pa predvsem finančne. 

1. Kotli na polena. 
Kotli na polena so v zadnjih 

letih doživeli svoj preporod, dre 
za specialne kotle, ki v kombi
naciji s primernimi hranilniki 
toplote dosegajo odlične izko
ristke, nekateri do 92%, kar je 
povsem primerljivo s sodobnimi 

klasičnimi kotli na kurilno olje 
ali plin. Hranilnik toplote, ki naj 
znaša najmanj 50 I/kW moči 
kotla, sprejme presežo toplotno 
energijo iz. kotla ob polnem, in
tenzivnem gorenju, in jo vrne v 
sistem, ko gorenje v kotlu po-
jenjuje oz. ognja ni več. V hra
nilnik toplote jc lahko vgrajen 
tudi bojler za sanitarno toplo 
vodo, prav tako, pa jc v sistem 
lahko povezano morebitno so
larno ogrevanje vode, kar je 
sploh idealna kombinacija za 
poletno ter obe prehodni ob
dobji. 

Tudi stalna prisotnost zaradi 
vzdrževanja ognja ni več po
trebna, saj z eno polnitvijo ku
rišča ti vrhunski kotli že dose
gajo obratovanje tudi 20 ur in 
več.To pa pomeni polnjenje ku
rišča le 1 krat do 2 krat dnev
no. 

Je pa njihova cena kar viso
ka. ( ene najsodobnejših, z vse
mi pripadajočimi elementi in 
povezavami, skupaj z montažo 
in DDV se gibljejo med 1,2 do 
1,6 milijona tolarjev, odvisno od 
moči (20 do 50 kW), kar je več 
kot enkrat dražje od kvalitetno 
primerljivih sodobnih ni/kotem-
peralurnih naprav na kurilno 
olje. Investicija jc rentabilna za
to predvsem za lastnike gozdov, 
ki si sami pripravljajo drva. 

2. Kotli za ogrevanje s plinom. 
Zaradi novozgrajenega omrež

ja zemeljskega plina v Kamniku 
in okolici jo zanimanje za to-
vrslnc kurilne naprave veliko. 
Visoki izkoristki sodobnih plin
skih kotlov, okolju prijazno zgo
revanje, konkurenčna cena ze
meljskega plina, dobava le-tcga 
brez skladiščenja in mesečni na
čin plaCevanja po porabi so naj
pomembnejše prednosti upora-
h,. . „ . . v i , . i i . i , a t i a a 

nje stanovanj in pripravo tople 
sanitarne vode. 

Zemeljski plin je še posebno 
primeren za t.i. kondenz.aeijsko 
tehniko. Kondcnzacijski kotli 
dosegajo v primerjavi z običaj
nimi plinskimi kotli več kot 
10% boljše izkoristke goriva, ker 
izkoristijo tudi toploto vodne 
pare v dimnih plinih, ki gre pri 
običajnih skupaj z dimnimi pli
ni skozi dimnik Odtod tudi več 
kot 100% relativni izkoristek teh 
kotlov. Kondenzacijskega kotla 
ne smemo priključiti na obsto
ječi zidan dimnik. Ker dimne 
pline močno ohlajamo se poja
vi kondenzat, ki je agresiven 
(kisline). Materiali dimnih tuljav 
morajo biti korozijsko odporni. 
Kondcnzacijski kotli so zaradi 
zahtevnejše konstrukcije in ob
veznih posebnih dimniških tu
ljav razmeroma dragi, se pa raz
lika nasproti običajnim povrne 
s prihrankom na gorivu v 6 do 
7 letih. V naslednjih letih osta
nejo prihranki v vašem žepu. 

3. Kotli na kurilno olje. 
Na tem področju je šel raz

voj predvsem v smeri niz.kotem-
peraturnih kotlov. Pri njih so 
močno zmanjšane zgubc, ki na
stajajo pri starih konstrukcijah 
kotlov zaradi visoke temperatu
re vode v kotlu (nad 65°C), ki 
je potrebna, da ne pride do 
kondenzacije vlage iz dimnih 
plinov na hladnih površinah ku
rišča. Kondcnčna vlaga namreč 
skupaj z žveplom, ki jc v gori
vu, tvori žvepleno kislino. Ta na-
jeda pločevino kurišča in kotel 
preteče mnogo prej kol bi sicer. 
Z večjo temperaturno razliko 
pa se povečuje oddaja toplote v 
okolici kotla in skozi dimnik. Te 
zgube znašajo lahko tudi do 
20% pridobljene toplote v ogre-

Ni/kotcmperalurni kotli nam 
s svojo konstrukcijsko izvedbo 
omogočajo obratovanje / nižji
mi temperaturami brc/ nevar
nosti korozije. Omogočajo nam 
tudi zvezno doseganje potreb
ne temperature ogrevane vode, 
praviloma med 40 in 75°C, od
visno od zunanje temperature. 
To je posebno važno v prehod
nih ogrevalnih obdobjih in pri 
talnem sistemu ogrevanja. Cene 
kompletnih in vgrajenih tovrst
nih poslrojenj vključno z l)l)V 
se gibljejo od 550 do 750 tisoč 
tolarjev, odvisno od moči napra
ve (20 tlo 50 kW). 

Kdor iz kakršnihkoli razlogov 
oh zamenjavi kotla ostaja pri 
kurilnem olju mu svetujem niz-
kotemperaturni kotel. Pri teh 
ima pomembno vlogo pravilen 
izbor posameznih elementov 
(kotel, gorilnik, regulacije). Zato 
kakovostni proizvajalci ponuja
jo na trgu navedene reci v pa
ketu, tako imenovane ogrevalne 
centrale ali s tujko »units«. 

Sodobne kurilne naprave ni
so poceni, zato naj v vzpodbu
do navedem ugotovitev enega 
Od naših sodelavcev na projek
tu ENVEST, ki je za magisterij 
obdelal prav to področje, upo
števajoč življenjsko dobo in pri
hranke dobrega kotla. Ugotovi
tev je: Najceneje je tisto, kar je 
sprva dražje! 

/; i nasvete s področja učinko
vite in varčne rabe energije (vse 
v /vezi / izolacijami na in v hi
ši, ogrevanjem itd.) Vam je v 
okviru projekta AURE-EN-
SVIT v Energetsko svetovalni 
pisarni Kamnik, Tomšičeva 23 
(tržnica), vsak torek od 17.-
20. ure na razpolago eden od 
naših energetskih svetovalcev. V 
izogib čakanju priporočam 
predhodno najavo na tel. 8318 
191. Nasveti so brezplačni. 

IVOGAŠPERIČ, 
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Družine se predstavijo 
Zveza družin, ki v okviru Zveze prijateljev mladine Slovenije de

luje že deseto leto, je sredi oktobra pripravila zaključek projekta 
»Družine se predstavijo«. Letos je sodelovalo štiriintrideset dru
žin. 

V predvaja LEK-a, ki je generalni pokrovitelj mnogih akcij 
/,1'M-ja in Uniceja, je bila na ogled ustvarjalnost, ki jo gojijo V 
družinah ali le posamezni člani družine. Na ogled so bile slike, fo
tografije, mozaiki, poslikana svila, glineni in leseni izdelki. 

V dvorani SO nas pozdravili kol veliko družino, ki jo druži 
ustvarjanje v prostem času. Predstavili so nam akcijo Zveze dru
žin, ki je letos že četrtič ob dnevu družin potekala pod geslom »za 
družim brezplačno«. Ob tej priložnosti kulturne ustanove široko 
odprejo svoja vrata. 

Sledilo je posebna priznanje Adiju Smolarju, kije s svojimi pes
mimi in nastopi veliko naredil za otroke. Adi sije sposodil kitaro 
in nam zapel pesem »Ne se bat življenja, ne se bat težav«. 

V okviru projekta »Družine se predstavijo« jc sodelovalo kar nekaj 
družin iz Kamnika - mala Lara Uranič in starejša Alenka Sušnik /. li
kovnim prispevkom, glasbena družina Smolnikar se je predstavila z 
Adijevo pesmijo Daleč, daleč je za naju pomlad, Milan (na sliki) iz dru
žine Mandeljc-Jeglič je družinski izdelek (kasirane plastenke, ki pred
stavljajo družinske elane), postavil na ogled tudi v Kamniku. 

Potem so se na odru zvrstile družine, ki so igrale in prepevale 
narodne, ljudske in zabavne pesmi, slišali smo pesmi v narečju, 
zapete večglasno, marsikatero so uglashili sami. Zxt glasbene užit
ke so poskrbeli še posamezniki iz studia H iz Trbovelj, za katere 
bomo gotovo še slišali tudi na večjih odrih in prireditvah. 

Predstavila seje tudi mama, ki sama piše in ilustrira pravljice 
in deklica, ki je o svoji družini napisala: »Mama pravi, da nikoli 
nimamo veliko denarja, a vseeno so ga zbrali toliko, da so kupili 
še mene. Vesela sem. da sem prišla v to družino, imamo se radi!« 
Videm sla oče in mama zapela s svojimi petimi otroki: Moj ljubi 
dragi dom ... Pa to ni bila edina veččlanska družina. Predstavili 
sta se tudi družini ena s sedmimi otroki in druga z osmimi. Naj
mlajša člana Sta nastop mirno prespala na očetovih ramah. 

Verjetno je marsikdo V dvorani pomislil, kako prijetno je, ko ob 
toplem ognjišču zapojejo. da med toliko brati in sestrami ni pros
tora za dolgčas, celo za televizor najbrž ne, zato pa toliko več za 
medsebojno pomoč, razumevanje in ljubezen. 

Zadovoljni smo. da smo bili ta večer tudi mi del velike družine. 
HELENA 

Q 
Kulturni dom 
Franca Bernika 
Domžale 

k o l e d a r 
p r i r e d i t e v 

za otroke 
• za IZVEN sobota. 24. november, ob 10. uri • 

ENA, DVE, TRI... 
Lutkovno gledališče »Jože Pengov«, Ljubljana 
sobota. 8. december, ob 10. uri - za IZVEN 
Helena Sobar Zaje: PRAVLJICA O NEZADOVOLJNI SMREČICI 
lutkovna predstava, Gledališče »Jože Pengov« Ljubljana 

glasba 
Kmrtn, gfl. november, ob 20. uri • za abonma MODRI in IZVEN 
HARMONIJA ŠPANSKE GLASBE IN ŠESTIH STRUN 
Tomaž Rajterič - kitara 
koncert je posvečen 100-letnici rojstva Jouquina Rodriga 
ffftf^r 30. november, ob 20. uri za IZVEN 
LETNI KONCERT 
Domžalski komorni zbor 

g I e d a I i s c e 
fotrir-k. 6. december, ob 20. uri - za IZVEN 
Ne/7 Simon: VEČNA MLADENIČA 
Kulturno društvo Za-druga, Ljubljana 
(igrajo- Dare Valič. Aleš Valič, Nina Valič. Irena Prosen) 

alerija d o m ž a I e 
razstavlja akademski slikar Žarko VREZEC 
(od 22. novembra do 6. decembra) 
VGa°ePrija\v%ovinskem kompleksu Vele) je odpda od ponedeljka do petka 
od 10. do 12. ure in od 15. do 19. ure. ob sobotah od 10. do 12. ure. 

pripravljamo 
v mesecu decembru: 
- salonski orkester in solisti opere iz Budimpešte z najlepšimi 

operetnimi arijami in dueti 
- koncert Vlada Kreslina in Beltmske bande »Ptic v meglicah nad 

mursko vodo« 
- božični koncert mladih talentov 
Vstopnice so v prodaji štirinajst dni pred prireditvami ob delavnikih 
od 10 do 12 ure v upravi Kulturnega doma Franca Bernika, ob 
delavnikih od 16. do 19. ure v klubu Kulturnega doma Franca 
Bernika (Ljubljanska 61, Domžale, vhod z dvorišča, kletni prostori) 
ter eno uro pred pričetkom prireditev v blagajni doma. 
Informacije in rezervacije po telefonu: 722 50 50. 

MEDVRSTNISKO 
SODELOVANJE 

Ko se spominjam mojih prvih šolskih dni, sc v menipre-
hudi občutek strahu in velikih pričakovanj in tudi drugih 
občutkov, hi so me, poleg mame. spremljali na moji prvi 
poti v šolo. joda. ko sem prestopila šolskiprag in je mami 
odšla, sem bila prepuščena sama sebi. Drugi šolarji nam. 
prvošolčkom, niso pripravili prireditve, da bi vsaj za tre' 
nutek pozabili na strah predšolo in seveda pred »velikan 
skinii« četrlošolci, niso nas obdarili, da in' nam pokazali, 
đa nam nočejo nič hudega. Vse je bilo drugače kol sedaj, 
ko starša pridela v šolo z otrokom, ogledajo si prijeten pro
gram in dobijo prikupna darila, s tem prijetnim, toplim 
sprejemom prvošolčki pozabijo na strah in šola se jim ta 
koj zazdi bolj prijazna in zabavna. Toda obstajajo še tis
ti »veliki« učenci, pred katerimi strtih še hji Čas ne mine 
Zalo smo letos na naši šoli uredil »bolrsivo« sedmošolt cr 
nad prvošolci. Bistvo tega projekta je v spodbujanju med-
vrst niskoga sodelovanja, povezovanju razredne in pred
metne stopnje ter v preprečevanju nasilja na šoli. -Bolr
sivo- naj bi prvošolčkom olajšalo prve korake v src/ šole, 
saj je boter nekdo, na katerega se lahko obrneš v vsakem 
trenutku, '•veliki« prijatelj, ki ti pomaga premagovati vsa
kodnevne ovire. S leni projektom jc naš razred sc. uai/ila 
pedagoginja in takoj nam je bil všeč. Tisti, ki smo se odlo
čili za lo delo, smo kmalu ugotovili, tla se lahko pri tem in 
di zabavamo. 

Ob prvem srečanju so nas prvošolčki gledali precej neza 
upljivo in prestrašeno. Mi pa smo se spraševali: -Bog ve, ko
mu bom boter ali botra?« Meni so dodelili prvošolko z ime 
nom Patricija. 

Tisti dan se še nisva veliko pogovarjali, počasi pa sva se 
bolje spoznali Nobena od naju ni gostobesedna, zato je tra
jalo približno tri tedne, da sva se zbližedi. V tem času sem 
se spoprijateljila tudi z njenimi sošolkami. Večkrat jo obiš-
čem v razredu, med glavnini odmorom, ko imam čas in 
vedno se me zelo razveseli. Malo poklepetava, se poigrava 
in včasih se kar težko posloviva. 

V/Hick, 28. septembra, so bili prvošolčki -uradno« sprejeti 
v šolsko skupnost učencev. Najprej nam je naš sošolce Rok 
prebral zgodbo z našlo/<om Pujsa imamo za soseda, s kale 
ro naj bi spoznali, kuko pomembno je prijateljstvo, o zgod
bi smo se še mah//ogovorili, nato i m smo iz gline skupaj ob
likovali pujske, ki naj bi bili naši simboli in prinašalci src 
če prvošolčkom. Za konec so nam naše kuharice pripravi
le še sladoled. 

Mislim, <la medvrstniško sodelovanje vsem prinaša veli
ko pozitivnih izkušenj, tako nam »botrom«, kot tudi prvo
šolčkom. Predvsem njim to prijateljstvo omogoča čim več jo 
Varnost in sproSČenosl v novem oko/ju. Drugo leto, ko bodo 
naši malčki v drugem razredu, našepomoči verjetno ne bo
do več potrebovali, toda prepričana sem. da bomo še red 
no ostali prijatelji! 

Urška Kadunc, 7. a 
OŠ Šmartno v Tuhinju 

NAGRADNI IZLET 

V petek, 12. oktobra, smo se udeleženci tekmovanja »Kaj veš o 
prometu« kamniških osnovnih šol udeležili nagradnega izleta, ki 
gaje tako kot vsako leto, organiziral Svet za preventivo in vzgo
jo v cestnem prometu. Z avtobusom smo se že zgodaj zjutraj od
peljali proti morju. Naša dobra volja je kmalu pregnala megle
no jutro in pred nami je bil dan kot naročen - topel in sončen. Z 
vodičem smo si z. zanimanjem ogledali Puko Koper. Vsi nestrpni 
smo se nato odpeljali proti Portorožu, kjer smo se, nekateri pr
vič, popeljali z. letalom na panoramski let. 'To je bil za vse najlepši 
del izleta. Po kosilu smo se odpeljali k jami Viljenici in si ogle 
dali lepote podzemnega kraškega svela. Odpeljali smo se tudi pro
ti Lipici, kjer smo imeli prosio. Vsak zase smo si ogledali, kar nas 
je zanimalo. Čas pa smo iz.korislili tudi zalo. da smo se zabavali 
in tako bolj spoznali med seboj. Proti večeru smo se dobre volje 
vrnili proti domu. Bili smo polni lepih vtisov in neobremenjeni s 
poukom naslednjega dne, saj je bil prost dan. Zahvaljujemo se 
Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, ki je organizi
ral res zanimiv in poučen izlet, poskrbel za malico in kosilu, /.a 
hvaljujcmo se tudi šoferju KAM-BUSA. kije bil ves čas dobre vo
lje in je imel posluh za naše želje. 

Mi pa obljubljamo, da se bomo še naprej za tekmovanja dobro 
pripravljali. 

LEON, ANŽE, FLORJAN IN J VRE 
OŠ Šmartno v Tuhinju 

S r e č a n j e m l a d i h g a s i l c e v 

Mladi kamniški in komendski gasilci se ukvarjajo z najraz
ličnejšimi aktivnostmi. Med letom je potekalo več različnih 
tekmovanj, kjer so se mladi gasilci z gasilskih društev in os
novnih Sol lahko pomerili v rolanju, igranju namiznega teni
sa in streljanju z zračno puško. Meseca junija so, kot vsako 
leto, tekmovali v gasilskih spretnostih na stadionu v Meki
njah. Najboljše ekipe so se udeležile Se regijskega tekmova
nja v Mengšu meseca septembra, kjer so odlično zastopali bar
ve Gasilske zve
ze Kamnik. V 
mesecu juliju pa 
se je po napor
nem tekmoval
nem in delov
nem letu prek 
sto petdeset 
mladih v sprem
stvu mentorjev 
odpravilo na le
tovanje v Savud-
rijo. 

Oktober je bil 
mesec požarne 
varnosti. Vsako 
leto je v ta na
men poudarjena 
tema. Letos je 
bila: .Varno delo 
s plinom v gos
podinjstvu.' Ker 
pa se mladi po
leg ukvarjanja z gasilsko športnimi disciplinami radi tudi kaj 
novega naučijo, smo organizirali kviz. 

Kviz je potekal v soboto, 20. oktobra, v gasilskem domu v 
Kamniku. Tekmovanja se je udeležilo II društev iz občine 
Kamnik in Komenda, osnovna šola Marije Vere ter društvo 
Mladi gasilec z Duplice. Skupaj je sodelovalo 28 ekip, 17 mlaj
ših ekip (od 7-11 let) in 11 starejših ekip (od 12-16 let), vsaka 
pa je Štela tri tekmovalce. 

Mladi gasilci so se pomerili v teoret ičnem in praktičnem 
znanju. Pri teoret ičnem delu so pisali teste s splošnimi vpra
šanji o gasilstvu in poznavanju osnovnih zaščitnih ukrepov 
pri uporabi plina, elektrike in drugih nevarnih snovi, s kate
rimi se srečujemo v vsakdanjem življenju, kjer so lahko osvojili 
srebrne in zlate preventivne značke. Pri praktičnem delu pa 
so se pomerili v poznavanju gasilskega orodja in gasilskih sred
stev za gašenje, izdelovanje vozlov ter dveh zabavnih vajah: 
postavljanju deset gasilskih čelad druga vrh druge in sestav
ljanju sestavljanke na temo gasilstva. Zadnje tri naloge so mo
rali mladi opraviti v kar najhitrejšem času. 

Zmagovalci društva Mladi gasilec z OŠ Marije Vera 
s predsednikom POD Duplica Stanetom Osolnikom 

Več kot devetdeset mladih gasilcev iz. kamniške in komendske občine na kvi
zu v dvorani gasilskega doma v Kamniku, joto: STANKA TROTOŠEK 

Po teoretičnem in praktičnem preverjanju so bili najbolj
ši: 

- mlajši: 1. mesto PGD Komenda, 2. mesto PGD Šmarca, 
3. mesto PGD Motnik. 

- starejši: I. mesto PGD Šmarca, 2. mesto O. Š. Marije Ve
re, 3. mesto PGD Sela. 

Sledila je malica in ustvarjanje v likovni delavnici. V njej 
so mladi gasilci izdelovali zahvalna pisma za številne dona-
torje, ki so prispevali najrazličnejše praktične nagrade. Po 
krajšem premoru je sledil Se kviz s številnimi vprašanji z vseh 
področij. V kvizu so tekmovale tri ekipe, ki so se najbolje 
odrezale v praktičnem in teoretičnem delu. Končni rezultati 
so bili sledeči: - mlajši: 1. mesto PGD Motnik, 2. mesto PGD 
Šmarca, 3. mesto PGD Komenda; starejši: I. mesto O. Š. Ma
rija Vera, 2. mesto PGD Sela, 3. mesto PGD Šmarca. 

Nato je sledilo Se zadnje dejanje: podelitev nagrad najbolj
šim ekipam in najbolj izvirnim slikam na temo .Varno delo 
s plinom v gospodinjstvu". Nagrade so podelili predstavnica Ga
silske zveze Slovenije in predstavnika G Z Kamnik in Komen
de. S kvizom smo bili zadovoljni, mladi in organizatorji, ki 
se zahvaljujemo vsem, ki so kakorkoli pripomogli k prireditvi. 

Predsednik mladine G Z Kamnik: 
TON K ŠUŠTAR 

S m u č a r s k i klub Kamnik 
vabi na 

SMUČARSKI KLUB KAM N I K 

v t e l ovad n i c o s tarega z d r a v s t v e n e g a d o m a 

v s o b o t o , 8 . d e c e m b r a , o d 9 h d o 1 9 h i n 
v n e d e l j o , 9 . d e c e m b r a , o d 9" d o 1 7 b 

K u p i l i b o s t e l a h k o n o v o o p r e m o in p r o d a l i 
al i kup i l i r a b l j e n o . 

Edini sejem na Gorenjskem bre* vstopnine! 

Vabljeni! 



>NA KVADRAT« 
IZ 

-TRGOVINE 

Šutna 48, tel.: 839 70 81 

. . . saj ni res . . . PA JE! 

P U D I N G 
(čokolada vanilija) 
- zavitek 4 kosov 

1 
8 9 

90 
SIT 

PRALINESS 400 g 
BONBONIERA 

( ^ = ( j j o T a r ) 

NAJBOLJŠA 

REGISTRACIJA!!! 

CE © GROF 99 

(vsaj 6x) 

M O K A T - 5 0 0 

Intes ( fkg) 

samo U 9 
90 

(vsaj (5) kosov) 

SIT 

SVEŽE - Š E VROČE 

K R U H (N PECIVO 

TUDI P O 16. URI 
od 15. 11. 2001 

PRI NAS JE 

NASMEŠEK 

( S M I L E ! ) 

- 25% cenejši! 

Č O K O L A D E 

A L P E N G O L D i o o g 

vsi okusi, 

JS£12-^-*» i 57 SIT 

(vsaj (|) kosi) 

PREKAJEN 
VRAT in ŠUNKA 

1 . 2 9 9 
90 

SIT 

za vaše zdravje 
SOJINO OUE in 
OUE iz 
KORUZNIH 

KALČKOV 

, in 

MULTIVITAMINSKI 

SOK 50%, 1 I 
I | | Q90 

j a i n o i * 1 1 V SIT 

(vsaj (3) kosi) 

NE POZABITE! 

še vedno vas čaka 
min. 200 artiklov 

PO UGODNIH 
AKCIJSKIH CENAH... 

... tudi Miklavž 
rad UGODNO 
NAKUPUJE... 

PREDPREMIERA SILVESTROVANJA 

N e v e i c T N i 

v i » c e * c H 

S O B O T A , 22. D E C E M B E R O B 19. URI 
Š P O R T N I C E N T E R F I T - T O P M E N G E Š 

v a s i g o s t j e b o d o 

* SLAPOUI 
* C U H I 
* PTUJSKIH a 
* AHS. FRANCA m i H f U Ć A 
. G A Š P E R J ) 
» Iti LADI DOLENJCI 
* ŠTAJERSKIH 7 
* KVINTET D O R I 
* AHS. BRATOV POLJAHSEH 
* ZAMEJSKI KVINTET Iz n-ma 
* IVAN HUDHIK 
* JULIJA AVBELJ 
* MENGEŠKA OODBA 

* A L F I M I P I C 
* HUSA OEREHOA 
* NATALIJA HOLSEK 
* KORADO III BREHDI 
* MARJAN m BRANKO ZGONC 
» V I K T O R I J A 
* NATAŠA miHEUC 
* JERNEJ KUNTNER 

HM FRANCO MERCATORI 
* m u danmnlKi A N J A 
* oiesaica TJ AS A MARClC m 

MIRO SVEOELJ 
* lomiora SVOBODA MENGEŠ 

UDDITfU PRIREDITVE: BORIS KOPITAR 
PO SNEMANJU - PRE OSI LVESTROVAMJ E Z ANSAMBLOM PTUJSKIH 5 
V S T O P N I C E ; 

R E Z E R V A C I J E P O T E L E F O N U 
m e n j a l n i c a h r a m r o ž i c e - mengeš 
f t t - t o p Š p o r t n i c e n t e r - m e n g e š 
t u r . a g e n c i j a v e r o n i k a - k a m n i k 
GORENJSKI GLAS-KRANJ-mali oglul 
ALIGATOR MUZIKA - KRANJ 

IT 031/222-444. 01/723-72-40 
» 0 1 / 7 2 3 - 9 0 - 3 7 
TT 01/723-O9-4O 
« • 0 1 / 8 3 1 - 7 0 - 0 0 «i< 
IT 04/201-42-47 
TT 04/236-63-33 

GENERALNA POKROVITELJA NOVOLETNEGA VIOEOMEHA 

A m i c u s . 
• servis tri proda)* avtomobilov 

SERVIS PIŽEM 
SERVIS S PRESTIŽEM 

MALA LOKA IS • DOMŽALE 
• 01/ 56 27 100 * 01/ 722-54-30 

NEMŠKO-SLOVENSKO PODJETJE 
S PODROČJA KOVINSKIH PIGMENTOV 

VABI K SODELOVANJU 

DELAVCA Z A VZDRŽEVALNA DELA 
V PROIZVODNJI 
- ELEKTRIKAR - VZDRŽEVALEC 
(za nedoločen čas s poskusno dobo 3 mesece) 

Od kandidatov pričakujemo: 
- končano IV. stopnjo izobrazbe elektro smeri - elektrikar 

elektronik, 
- delovne izkušnje najmanj 3 leta 
- vestnost in natančnost pri delu, 
- starost od 25 do 35 let, 
- željena dodatna znanja: Ex 

nemškega ali angleškeg jezika 
Vaše ponudbe s kratkim življenjepisom in dokazili o 
izpolnjevanju pogojev pričakujemo v 8 dneh od objave na 
naslovu: 
Kamnik-Schlenk d.o.o., Fužine 9, 1240 Kamnik 
- Kadrovska služba 

izpit, pasivno znanje 

KORAKI 
DO MOJE 
KARIERE 

Naš spletni naslov smo 
vsebinsko obogatili z no
vostjo imenovano »koraki 
do moje kariere«. Na 
w w w . s t u d e n t s k i - s e r -
vis.com/karierajc objavlje
no gradivo, kako napisati 
prošnjo za delo, svoj živ
ljenjepis, kako se pripraviti 
na razgovor za delo in na 
kaj biti pri tem še posebej 
pozoren. 

Na podlagi strokovne li
terature, lastnih izkušenj in 
/nanj, smo naredili temelji
to selekcijo in izdelali gra
divo, ki je enostavno, pre
gledno, predvsem pa do
stopno na enem mestu. 
Uporabnik na strani dobi 
vse informacije, ki jih po
trebuje pri pisanju prošenj, 
življenjepisa in drugih po
membnih dopisov, zato mu 
ni treba več iskati po raz
ličnih literaturah. (e obis
kovalec na strani kljub vse
mu nc dobi vseh potrebnih 
odgovorov, lahko svoja 
vprašanja po eleketronski 
pošti posreduje našemu 
kadrovskemu svetovalcu, ki 
mu v primeru morebitnih 
vprašanj svetuje in pomaga. 

Čeprav smo gradivo v os
novi pripravili za študent-
sko-dijaško populacijo je 
stran uporabna za vse, ki 
so že ali še bodo naleteli na 
tovrstni problem. 

Da pisanje življenjepisa, 
prošenj in priprav za raz
govor za delo nc bo več 
problem obiščite www.stu-
dentski-servis.com/kariera. 

Študentski servis Kamnik 

Dvosobno stanovanje 
v D o m ž a l a h prodam. 60 
m 2 , 2. nad. od štirih. Tel.: 
041/389-506. 

U D Š K A P L E S N A Š O L A V K A M N I K U 

(več kot plesna šola) V PRITLIČJU OSNOVNE ŠOLE FRANA ALBREHTA 

0 4 / 2 5 - 1 5 - 0 0 0 
0 4 1 / 6 1 1 - 0 0 0 

PLESNI TEČAJI OB S R E D A H . 
PRIĆETEK V S R E D O . 28. N O V E M B R A 

PRIPRAVNICA za otroke od 3. do 4. let - 1. stopnja ob 17.15 
MALA PLESNA ŠOLA za otroke od 4. do 6. let - I. stopnja ob 17.15 
PLESNA ŠOLA ZA OSNOVNOŠOLCE - POP TEČAJI 
za učence od 1. do 4. razredov: 1. stopnja ob 17.45, 2. stopnja ob 18.00 
za učence od S. do 8. razredov: I. stopnja ob 17.45 
HIP HOP, SHOW DANCE - za osnovnošolce ob 18.00, za 
srednješolce in mladino ob 19.15 
TEČAJI DRUŽABNEGA PLESA za odrasle in mladino 
I. stopnja ob 19.15, 2. stopnja ob 19.00 

Vpis in prijavi1: pol ure pred pričetkom tečaja. Zamudniki se lahko 
vpišejo na drugi m i ji! 

T R G O V I N A Z G A J N A R 

na Bakovniku, K l a v č i č e v a 11, tel.: 831-43-48 

U G O D N A P O N U D B A ! 

polenta, 450 g 
zdenka sir, otroški 
sir edamec, 1 kg 
margarina blok, 500 g 
pršut, 1 kg 
prekajen vrat 
in šunka, 1 kg 
sladkor, lkg 
barcaffe, 100 g 
rastlinsko olje, 1 1 PVC 
papirnate brisače, 2/1 
toaletni papir Paloma 10/1 
nogavice, 5 parov 
pralni prašek Tres, 8 kg 1 

- orehi, 1 kg 
- kinder jajčka 
- kinder čokolada, 50 g 
- arašidi, 250 g 
- miklavži čok., 60 g 
- miklavževe sladke vrečke 
- adventni koledar 
- paket 8x eoca cola, 0,33 1 

+ 2x čips 
- napolitanke, 800 g 
- čokoladne praline, 1 kg 
- piknik piškoti, 1 kg 
- marmelada - 4 okusi, 

180 g, PVC 

Ponudba velja do prodaje zalog. 

799,90 
99,90 
79,90 

149,90 
109,90 
199,90 
199,90 

999,90 
399,90 
999,90 
389,90 

109,90 

1 

99,90 
149,90 
999,90 
219,90 
.999,90 

299,90 
169,90 
149,90 
189,90 
129,90 
249,90 
599,90 
699,90 

V našo trgovino ste povabljeni vsak delovni dan od 7. do 20. ure, 
oh sobotah od 7. do 19. ure in oh nedeljah od 8. do 12. ure. 

SOLA FILMSKE ESTETIKE 
V Matični knjižnici Kamnik je oktobra začela delovati povsem nova Šola 

filmske pripovedi in estetike. Gre za prvi tovrstni projekt v tej deželi (pa 
tudi širše), ki združuje vrhunske filme z, vrhunskimi predavanji. Šola je za
mišljena kot kraj, kjer človek dohi o dobrem filmu dobro razlago. Filmi 
namreč niso narejeni samo za gledanje, ampak tudi z.a poslušanje: ko film 
gledamo, je dobro, če ga tudi razumemo. Dobro je za nas same: morda bo
mo zaradi tega poslali boljši in pametnejši. 

Šolo vodi pisec pričujočega zapisa. Prvi film, ki smo ga predstavili je bil 
Matrica, novembra pa sledi razvpiti film Preprodajalci, dobitnik štirih 
Oskarjev za leto 2000. sledilo pa mu bo predavanje o drogah, civilizacij
skih strahovih in sodobni družbi, ki vse bolj razpada. Informacije <> vseh 
nadaljnjih filmih in predavanjih dobite v Matični knjižnici. 

Šola filmske pripovedi in estetike skuša ponuditi nekaj, česar ne more
jo ponuditi na televiziji. Preko ekranov nam sicer nenehno pošiljajo v gle
danje nove in nove filme, vendar je veliko filmov povsem zanič. Ne ponu
jajo nam razlage in ne ponujajo nam možnosti za pogovor: ponujajo nam 
le nekakšno preprosto »zabavo«, ki pa je največkrat uboga v duhu. To je 
zlasti slabo za mlade ljudi, ki šele vstopajo v svet. Zasuti z množico nesmi
selnih »akcijskih« in drugih filmov so vse b<dj otopeli in imajo vse manj 
volje ter znanja. Šola lega problema ne zna in ne more reševati, saj mla
de ljudi še dodatno zasipa z. goro informacij, ki si jih je treba zapomniti. 
Mladi ljudje se. zaradi tega šibi jo pod količino informacij in podatkov, za
to vse manj razmišljajo. Seveda pa je z. ljudmi, ki ne razmišljajo, mogoče 
z. lahkoto manipulirali. Kinematografi bi sicer lahko pristopili k reševanju 
problema, vendar so naravnani preveč potrošniško, komercialno. Njim gre 
le za zaslužek. To so v glavnem tudi razlogi, zakaj smo se odločili za po
stavitev Šole filmske pripovedi in estetike: da bi {ne le mladi) ljudje dobili 
možnost uživanja v filmski pripovedi in estetiki, poleg tega pa še možnost 
uživanja v predavanjih, ki jim lahko odprejo nova obzorja in ponudijo dob
re ideje v premislek. 

Vabimo vas torej k obisku Šote filmske pripovedi in estetike, ki vam ho 
v prihodnje (če nam ho le uspelo, oz. če bo po sreči) ponudila obilico dol) 
tih filmov in dobrih predavanj za premišljanje. Šola zaenkrat deluje enkrat 
mesečno, ob petkih zvečer, ko se človeku nikamor več ne mudi. Prav to pa 
je najboljši čas za užitek v gledanju dobrega filma. 

DUŠAN RUTAR 

OBRTNA, GRADBENA IN TRGOVSKA ZADRUGA 

Z O R ^ j DOMŽALE 

MENGEŠ, Prešernova 33, tel.: 724-73-10, faks 723-72-26 

Razpisuje prosto delovno mesto 
R E F E R E N T A V P R O D A J I 
Od kandidata pričakujemo: 
- da ima končano srednjo ekonomsko šolo - komercialne smeri 

ali da ima končano trgovsko šolo s poslovodskim izpitom, 
- usposobljenost za delo z računalnikom, 
- vozniški izpit kategorije B, 
- da je dinamičen, komunikativen, samostojen, 
- da ima izkušnje na področju prodaje. 
Prednost bodo imeli kandidati, ki stanujejo v bližnji okolici. 
Delovno razmerje bomo sklenili za nedoločen čas s trimesečnim 
poskusnim delom. 
Prijave z dokazili o izobrazbi naj kandidati poš l je jo v 
osmih dneh po objavi razpisa na gornji naslov. 

VARČNO OGREVANJE NA PLIN, OUE in DRVA 
- plinske in oljne peči BUDERUS, VIESSMAN, JUNKERS, 
VAILLANT, HYDROTERM 

- sončni kolektorji - največja izbira 
- toplotne črpalke 
- sončne celice za pridobivanje elektrike 
Brezplačno svetovanje, ugodni krediti za plin 

K o n Tiki Š o l a r 
SOLARNA TEHNIKA • ELEKTRONIKA 

Ljubljanska 21/K (TP CENTER DUPLICA), tel.: 01/8310-380 
http://www.kontiki-solar.si 

UUU ZA SVOJ DMR MOMJI HAJttNUEl! 
TEHNIČNA TRGOVINA mERNE^ 
Usnjarska 9, Kamnik 
(nasproti nekdanje tovarne Utok) 
tel.: 83-17-203 

- MIKROVALOVNA PEČICA 
Sharp R-212 

- televizorji: Gorenje 
(na zalogi novi modeli) 
Evelux, Sony, Panasonic -8% 

- glasbeni stolpi, 
- avtoakustika, -8% 
- MALI GOSPODINJSKI 

APARATI-12% 
- bela tehnika: Gorenje, Candv, Bo^bh, 
Zanussi, Elektrolux, O c e ^ ' ^ 

UGODNI PREDPRAZNIĆNfN^AI^)^^' 
AKCIJSKE CENE IN POPUSTI 

VELJAJO PRI PLAČILU Z GOTOVINO 
Možnost nakupa na odloženo plačilo. 

BOGATA IZBIRA ARTIKLOV PO AKCIJSKIH CENAH. 

Brezplačna dostava. 

PONUDBA VELJA DO K O N C A LETA 2001. 

http://www.studentski-ser-
http://vis.com/karierajc
http://www.stu-
http://dentski-servis.com/kariera
http://www.kontiki-solar.si
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I B E T I r O P O U S 

Steletova 8 | Kamnik I www metropolis-sp si 

2 5 % P O P U S T B B S « ^ 

z a v s e p a k e t e s o n č e n j a In + * ^ j T 
s h u j š e v a l n e ant lce lu l l tne tretmaje QVI&*^ 

j Popu« 28* at paket« veta do 16.12 Mn.negal 10 mnull ob nakupu Dakotov pa sano Se v novembri/ ?001! 

Kozmetični salon s celovito ponudbo: u klimatiziran 
nega obraza, masaža telesa, dopilacija. »• s , , ' p '" " 0 W E n 

pedikurn, manikura, umetni nohti LCN, 
mako-up za svečane priložnosti... ^j? 8 3 1 1 1 4 4 

salon vns pričakuje vsak dan od Bh do 12h in od 14h do Z1h v soboto od fih do 12h 

A G R O P R O M E T C E R K L J E 

U l . 4 . o k t . 1 0 , C e r k l j e 

t e l . : 0 4 / 2 5 2 6 4 4 0 
Odprto od 7. do 17. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure 

UGODNA PONUDBA: 
- ŽITA (koruza, oves, ječmen, pšenica, sojine 

tropine, sončnične tropine, krmilne moke) 
- V S E V R S T E KRMIL za purane, p i š č a n c e , 

kokoši nesnice, praš iče , govedo 
- U M E T N A GNOJILA 
- sprejemamo naročila za k o k o š i pred nesnostjo 

in enodnevne p i š č a n c e 
- M O K A tip 500, 
• S L A D K O R U G O D N E C E N E 

V S E ZA KOLINE (naravna in umetna čreva, kolofonija, spile, začimbe) 

0 vreč po 24 SIT/kg 

1000 kg po 25,50 SIT/kg 

C ^ V > . PŠENIČNI OTROBI - nad 1C 

KORUZA v razsutem stanju nad 1 

R A Z P R O D A J A R I Ž A S L A B Š E K V A L I T E T E , 
primernega za krmo, p o 3 0 S I T / k g . 
C e n e za krmila so t o v a r n i š k e . 

S T E K L A R S T V O I R M I 

1 H O M E C - D O M Ž A L E 

P g ^ j _ 0 1 / 7 2 1 57 1 7 , 0 1 / 7 2 2 70 8 9 
ISDN 0 1 / 7 2 2 8 9 97, 0 1 / 7 2 2 89 98 

* A L U in P V C o k n a in v r a t a 

* i z d e l a v a t e r m o p a n s t e k l a 

* b r u š e n j e s t e k l a in o g l e d a l 

* i z d e l a v a i z b o č e n i h s t e k e l 

* p e s k a n j e s t e k e l 

* f u z i j e - v i t r a ž i 

* o k v i r j a n j e s l i k 

Z A H V A L A 

V 74. letu življenja jc prenehalo biti 
srce naSe drage 

F A N I K E 

P O G A Č N I K 

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
sodelavcem i/, podjetij Figura in Kolinska za i zrečena sozalja, 
podarjeno cvetje in sveče . Hvala gospodu župniku za lepo 
opravljen pogrebni obred, pevcem in t r o b e n t a č u Roku. 
Hvaležni smo dr. Plavčevi za skrbno zdravniško p o m o č v času 
bolezni. Hvala vsem, ki ste jo imeli radi in ste jo v tako 

velikem številu pospremili na njeni zadnji poti. 

Žalujoč i : vsi njeni 

Kamnik, november 200I 

ŽIVLJENJE, 
GOVORU SI VEDNO 
RAD <IA IMAM, 
ENAKO KOT DRUGI 
GA 11't.lVATI ZNAM. 
A, ŽAL ZDAJ VSE JE ZAMAN. 

Z A H V A L A 

Ob tragični izgubi dragega sinu, brata, 
vnuka, nečaka, prijatelja in dobrega 

sodelavca 

G R E G A K O Š I R J A 
(1982-2001) 

se iskreno zahvaljujemo urgentnemu bloku in intenzivni negi 
kliničnega centra za nesebično pomoč. Iskrena hvala g. župniku za 
lep ..bral. pevcem i/ Stranj za /apele pesmi in trobentaču za zaigrano 
Tišino Hvala sošolcem in razredničarki ga. Hribarjevi nekdanjega 8. a 
OŠ Frana Albrehta za poslovilne besede, sošolcem iz agroživilske šole, 
Grcgovim prijateljem iz FuŽffl za lep govor. Hvala prijateljem iz 
Mekinj in vsem prijateljem Iz Štetij in Loškega Potoka ter Lidijinim 
sošolcem in razredničarki. Hvala sosedom za nesebično pomoč, vsem 
znancem In sodelavcem za ustna in pisna sožalja. darovano cvetje, 
sveče in materialno pomoč. Zahvaljujemo se tudi sodelavcem iz Joe 
Pena's restavracije Iz Ljubljane. Se enkrat hvala vsem, ki ste nam stali 

0b Strani in ga lako številno pospremili M njegovi zadnji poti. 
Žalujoči: mamica Krika, sestra Lidija in druRo sorodstvo 

Kamnik, november 2001 

AVTOBUSNI PREVOZI 

V R A N KAR - BUS, d.o.o. 

B U Č 2 0 , 1 2 1 9 LAZE V TUHINJU 
telefon: 01/834-60-23 
faks: 01/834-60-24 
gsm: 041/648-826, 041/606-321 

ORGANIZIRAMO IN VOZIMO NA ENODNEVNE 
IZLETE -TUDI ZAKLJUČENE DRUŽBE 
- T R S T : 28 .11 . in 5.12. 
-LENTI: 29.11. , 1.12.,... 

- PREDBOŽIČNI DUNAJ: 15. DECEMBRA-enkratno dož ivet je 
VOZIMO NA NAKUPOVALNE IZLETE: TRST - vsako prvo sredo 
v mesecu in LENTI - ob četrtkih in sobotah. 

POKLIČITE, NE BO VAM ŽAL! 

I l I I I l I I i 

S A L O N 

K E R A M I K E 

U R A L 

Bolkova 12, Homec 

• k e r a m i č n e p l o š č i c e 

• sanitarna keramika 

pipe 

• prenova kopalnic in W C 

z a k l j u č n a dela v g r a d b e n i š t v u 

(parketi, laminati, stropi...) 

k o p a l n i š k o p o h i š t v o po n a r o č i l u 

DAPTACI 
c en lotita ?a 

i listah ci j 

m o n t a ž a 

elefen/ 

GSM: 34 1 

U 

03 

in odvo/ opst 
opreme, /;umnj;iv;i 

, polaganje ko 

k o p a l n i š k e op 

O l j 

3 

vodovodnih 

rt m e 

ks: 0 

I C E v 
»jejče 

In 

keL 

7 5 24 

9 5 8 0 1 0 ^ 

DNEH! 

Delovni čas: 
ponedeljek - petek: 

od 8. do 18. ure 

sobota: 
od 8. do 12. ure 

r 

1 

i 

i 

S p o š t o v a n i ! 
Ko ob izgubi v a š e g a 
n a j b l i ž j e g a ne veste kam, 
so vam n a š e usluge na voljo 
Neprekinjeno N o č in Dan! 

N u d i m o v a m 
k o m p l e t n e 

p o g r e b n e storitve 

P O G R E B N I K 
POGREBNE STORITVE 

Dvorje, d.o.o. 

DVORjE ŠL 13, 4207 Cerklje 
Tel.: 04/252-14-24 

GSM: 624-685 

H 

It 

I 

< 

Z A H V A L A 

Po dolgotrajni in hudi bolezni 
nas je zapustil dragi 

A L O J Z L O G A R 
(1925 - 2001) 

Iskrena hvala sorodnikom, sosedom, znancem, kolektivu Titana 
in Merkurja, Zdravstvenemu domu Kamnik in Z B Kamnik za 
i z r e č e n a sožalja, darovano cvetje in s v e č e ter pevcem 

in flavtistki za pesmi ob slovesu. 

Žalujoč i : žena Fani, sinovi Andrej, Bogdan in Boris 
z d r u ž i n a m i 

Kamnik, november 2001 

Prazen dom jc in dvorišči, 
.imuni oko Te naHe išče, 
ni ver smehljaja. 
It Innl in tlelo tvojih rok ostaja 

ZAHVALA 

V 67. lelu življenja nas je nepričakovano 
zapustil naš dragi mož, oče, stari oče, tast, 

bral, strie in svak 

F R A N C K R A M A R 
iz Kamnika, Steletova 3 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem, ki sle nam v teh težkih trenutkih s svojo bližino in toplo besedo 
lajšali trpljenje ter podarili toliko prelepega cvetja in sveč, ki bodo našemu 
Francu Se dolgo svetile v spomin. Tolaži nas misel da ste spoštovali njegovo 
dobroto in prijaznost, kar ste v tako velikem številu pokazali ob njegovem 
slovesu. Zahvaljujemo se gospodu župniku, trobentaču in pevcem 
Solidarnosti za lepo opravljeno zadnje slovo. Vsem še enkrat iskrena hvala. 

Žalujoči: vsi njegovi 
Kamnik, november 2001 

8 

G O S T I L N A L E D R A R 
Žiga Leber, s.p., Loke v Tuhinju, tel.: 01/839-27-82,041/810-220 

je ponovno odprla svoja vrata in vas z izbrano 
gostinsko ponudbo d o m a č i h jedi in jedi po naroči lu ob 
žlahtni kapljici vabi vsak dan, razen torka, od 8. do 22. 
ure, ob petkih in sobotah do 24. ure. V decembru 
odprto tudi ob torkih. 

Ob decembrskih sobotnih večerih lahko pri nas 
zaplešete ob živi glasbi. 

Priporočamo toplo malico v dopoldanskih urah 
ter sobotna in nedeljska kosila. 

Sprejemamo R E Z E R V A C I J E Z A Z A K L J U Č E N E 

D R U Ž B E do 90 oseb, P O R O K E , O B L E T N I C E , 

P R E D N 0 V 0 L E T N A S R E Č A N J A . . . 

L A N E N C V E T 
t e k s t i l n a t r g o v i n a 
Moste 74, tel.: 01/8341-660 

V E L I K A I Z B I R A B 0 M D 

K O M P L E T O V I N K O M B I NEZONOV B R U G I 

•ŽENSKE HLAČE 

•BOMBAŽNE 
MA3tCEWTUW« 

-.- / ino •MCJSKiniLOvElOl, 
TELOVNIKI 

OBIŠČITE NAS, TUDI MIKLAVŽ KUPUJE PRI NAS! 

Tomšičeva 1 7, Kamnik, tel. 83 91 888 

vam nudi po ugodnih cenah: 
PVC POSODE ZA KOLINE, KOLOFONIJA, SPILE, RP SODI ZA VINO, 
barve, lake, gašeno apno, pipe Armal, posodo, komplet 12-delne RP 
posode samo 9.300 SIT, porcelan, vse vrste gospodinjskih aparatov, 
sušilce za perilo, likalne mize, PVC prte za mize, KOLESA ROG in še in še... 
A K C I J A ! 

komplet 6 kristalnih kozarcev 3.600 U T 

Velika izbira aranžiranih daril. 
Če nimate idej za poročno ali kakšno drugo darilo, 
lahko podarite tudi naše DARILNE BONE. 

Homar, d.o.o., trgovina Veriga se priporoča. 

MIKJAVŽ 

KUPUJE F ' M V L 

Odprto od 7. 
do 19. ure, ob 
sobotah od 8. 
do 12. ure. 

AV SERVIS RTV in 
TRGOVINA KONCILIA 

Telefon: 83 91 383 

G S M : 041/715 455 

Vrhpolje 41, Kamnik 

(v gas i l skem domu) 

Odprto: 9"-12h, 15M8", 
sobota: 10"-12h. 

Z A H V A L A 

V oktobrskem jutru je zaspalo 
utrujeno srce našega dragega moža, 

atija. ata. tasta in strica 

L O J Z E T A 

T E K A V C A 
iz Zg. Tuhinja 

Zahvaljujemo se sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečeno sožalje, podarjeno cvetje, sveče in svete maše. Hvala 
sodelavcem KIK Pirotehnika in Plastika, dr. Ambroževi , sestri 
Lojzki za njeno skrb. nego in pomoč. Iskrena zahvala g. župniku 
za lepo opravljen pogrebni obred, pevcem za zapete pesmi in 
govornici. Še enkrat hvala sosedom za pomoč in vsem, ki ste 

našega atija pospremili na njegovi zadnji poti. 

Vsi njegovi 
Zg. Tuhinj, november 200I 

Z A H V A L A 

Ob izgubi našega dragega moža. očeta, 
starega očeta, brata, tasta in strica 

R U D I J A M A L I 
(1932-2001) 

Srednja vas 43, Kamnik 

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem in 
sodelavcem za izrečeno sožalje. podarjeno cvetje, sveče in za svete maše 
Iskrena hvala vsem, ki ste ga v tako velikem Številu pospremili na njegovi 
zadnji poti. Zahvaljujemo se tudi zdravnikom in osebju kliničnega centra 
(CIT-u), ter osebju ortopedske klinike v Ljubljani. Iskrena hvala gospodu 
župniku Pavlctu Juhantu za lepo opravljeno pogrebno maso, 
Tunjiskemu oktetu za občuteno petje in g Sitarju za zaigrano TIŠINO. 

Žalujoči vsi njegovi 

Srednja vas, Sidraž, Godič. Kamnik. Mekinje. Kam. Bistrica, 
november 2001 



P r i n a k u p u z g o t o v i n o 

n a d 5 . 0 0 0 t o l a r j e v se 3 % p o p u s t pr iznava za nakupe v nas ledn j ih e n o t a h : 

živilskih t rgov inah in živilskih diskont ih trgovske družbe VELE d .d . 

• v specializiranih droger i jah VELE d .d . 

n a d 1 0 . 0 0 0 t o l a r j e v se 3% p o p u s t pr iznava za nakupe v nas lednj ih e n o t a h : 

blagovnici VELE Domžale (na oddelk ih označenih z nalepko kartice 

»Vele pri jeten nakup«), blagovnici VELE Celje in blagovnici VELE Ivančna Gorica 

v teksti lnih in obu tven ih t rgovinah družbe VELE d .d . 

v t rgovinah z mešanim b lagom, ki so označene z nalepko 

kartice »Vele pri jeten nakup«) 

Z A V E L E 
ELE Trgovska družba d.d. 

Letaki z podrobnejšimi 
navodili o kartici »VELE 
prijeten nakup« sovam 
na voljo v vseh 
poslovalnicah trgovske 
družbe VELE d.d.. 

• popust o b nakupu • seštevanje ugodnost i • nagradna žrebanja 

d r u ž i n s k a kart i ca » V E L E p r i j e t e n n a k u p « 

I i . 

• t rgovinah z mešanim b lagom, ki so označene 
z nalepko kartice »VELE pri jeten nakup« 

3% gotov insk i popus t vam pr ipada t u d i o b 
n a k u p u da r i l n ih b o n o v v v rednost i 10.000 
tolarjev in več. 

PRAVILA 
Popusti s kartico »VELE prijeten nakup« veljajo v 
navedenih prodajalnah trgovske družbe VELE d.d., ki 
so označene z nalepko kartice, in za nakupe, ki so v 
celoti plačani z gotovino. Popusti ne veljajo za nakupe 
cigaret, gradbenega in pohištvenega blaga. 

Plačila s čeki, prodaja na odloženo plačilo, plačilo s 
plačilnimi karticami in plačila z boni trgovske družbe 
VELE d.d. ne štejejo kot gotovinsko plačilo. Nakupi po 
posameznih oddelkih se ne seštevajo. 

Odlika kartice »VELE prijeten nakup« je, da je družinska 
kartica, kar pomeni, da jo poleg nosilca kartice lahko 
uporabljajo tudi drugi družinski člani. Dodatna pred
nost kartice »VELE prijeten nakup« je dvoje nagradnih 
žrebanj v enem letu. Vsakokrat čaka lastnika kartice 
»VELE prijeten nakup« nagradno žrebanje, kjer bomo 
podarili deset darilnih bonov v vrednosti 50.000 
tolarjev in deset praktičnih nagrad. 

Gotovinski popust iz naslova kartice »VELE prijeten 
nakup« velja tudi pri nakupu blaga s popustom. 

Izgubo kartice »VELE prijeten nakup« je lastnik dolžan 
prijaviti. V primeru večkratne izgube nova kartica ni 
brezplačna. 

Trgovska družba VELE d.d. se kot izdajatelj kartice 
»VELE prijeten nakup« obvezuje, da bo pridobljene 
podatke uporabljala v skladu z določili Zakona o 
varstvu osebnih podatkov. 

Kartica »VELE prijeten nakup« je uporabna vse do 
pisnega preklica s strani trgovske družbe VELE d.d.. 
Ob preklicu kartice izgubi imetnik vse prednosti, ki 
izhajajo iz kartice »VELE prijeten nakup«. 

VELE Trgovska družba d.d., Ljubljanska 64, 1230 Domžale 

, 

VSEBINA KARTICE 
»VELE prijeten nakup« 

Kartica »VELE prijeten nakup« je družinska bonitetna 
kartica, s katero v trgovski družbi VELE d.d. nagraju
jemo zvestobo naših kupcev tudi z dodatnimi go
tovinskimi popusti in nagradnimi žrebanji. 

KAKO D O KARTICE 
»VELE prijeten nakup« 

Vsak kupec ob nakupu nad 5.000 tolarjev v katerikoli 
poslovalnici trgovske družbe VELE d.d. pridobi 
pravico do kartice »VELE prijeten nakup«. Pravila, 
prednosti in pristopna izjava kartice »VELE prijeten 
nakup« so vam na voljo na vseh prodajnih mestih 
trgovske družbe VELE d.d.. 

Odločitev je vaša: pristopno izjavo izpolnite na 
prodajnem mestu ali doma, jo oddate prodajalcu 
ali pošljete na sedež trgovske družbe VELE d.d., mi 
pa vam pošljemo kartico. 

PREDNOSTI KARTICE 
»VELE prijeten nakup« 

Kartico »VELE prijeten nakup« boste lahko uporabl
jali v trgovinah in na oddelkih označenih z nalepko 
kartice. 

O b predlož i tv i kart ice »VELE pr i je ten nakup« 
v a m p r i p a d a 3 % go tov insk i p o p u s t za na
kupe nad 5 .000 to lar jev v: 
• živi lskih t rgov inah in živilskih d iskont ih , ki 

imajo računalniško vodeno poslovanje 
•specia l iz i ranih droger i jah trgovske d ružbe 

VELE d .d . 

O b predloži tv i kart ice »VELE pr i jeten nakup« 
v a m p r i p a d a 3 % go tov insk i p o p u s t za na
kupe nad 10 .000 to lar jev v: 

• b l a g o v n i c a h VELE v D o m ž a l a h , Cel ju in 
Ivančni Gorici 

tekst i ln ih in o b u t v e n i h t rgov inah d r u ž b e 
VELE d .d . 

M E S N I C A 

v poslovno-trgovskem centru na Duplici, Ljubljanska 21 c 
tel.: 83 10 830 

Dnevno s v e ž e meso v n a š i mesnici prihaja 
od rejcev s tuhinjskega in m o r a v š k e g a o k o l i š a . 

U g o d n a , p o n u d b a s u h o m e s n a t i h 
I z d e l k o v , t e l e t i n e , o d o j k o v 
I n J a g e n j č k o v p o n a r o č i l u . . . 
Sprejemamo naročila za narezke, tople plošče, pečene mesne dobrote... 
Pričakujemo vas med 8. in 19. uro, ob sobotah med 7, in 13. uro. 

bomo za vas od 1. do 8.12. 
pekli dnevno sveze 

tmAVfcinPARKEUNE 
iz mlečnega testa 

K o m e n d a , K ran jska p o t 3 
« 8 3 4 3 2 7 0 

Trgovina K L A S 
v K a m n i k u , Glavni t r g 1 5 
o d 6 h - 1 6 \ s o b o t a 6 " - 1 2 h 

i J A P . 0 Ć J L A Z A 

T 01'.TE 

J") J P 0 T J 0 E -

Q ^ m e t i J 5 K a trgovina Kranjska cesta 4, 
S > ^ " ^ a V B i B a M t f B p V B a B a w °b spodnji železniški 

_„ r c ^ " ' ^ postaji Kamnik 
3 s u i r w e c d . o . o . tel.: 831 3 9 3 8 

V S E Z A V R T I N K M E T I J O 

JABOLKA ZA OZIMNICO 
(rdeči b o s k o p s k i k o s m a č , a j d a r e d , j o n a g o l d , mutsu, e ls ter ) 

SADIKE SADNEGA DREVJA ano i i la zaščita pro t i vo luhar ju 

VELIKA IZBIRA KRMIL IN ŽIT PO UGODNIH CENAH 
BELA in ČRNA FOLIJA 2, 4,6,8 m ... 

V S E Z A K O L I N E 
ZELO UGODNO - SLADKOR 10 k$, SO kg naravni domači 
INOX SODI za vino, sok... jabolčni sok 

Odprto od 8. do 16. ure, ob sobotah od 8. do 13. ure. 

V S A M E M S R C U P R E L E P E G A M E S T A K a J s A j M I I C ! 

i .m JM. tu».*> • 

D A N O D P R T I H V R A T 

V Č e t r t e k d n e 2 9 . 1 1 . o d 14 d o 1 9 h 

t e r v S o b o t o 1 . 1 2 . o d 9 d o I 3 h 

v p i s a r n i K a m n i k ( n a l o k a c i j i g r a d n j e ) 

Kamnik / na lokaciji gradnje/ 
Usnjarska ulica 6 
Telefon: 0 1 / 8317 5 2 3 R U N nepremičnine d.o.o. 

Ljubljana / nad P G H Kozolec / 
Kersnikova ulica 10a 
Telefon: 0 1 / 4 3 3 5 0 4 0 

K a m n i š k i 

OBČAN 
0 1 / 8 3 91 3 1 1 

0 4 1 / 6 6 2 4 5 0 

hteka se leto 2001, 

svojim poslovnim 

partnerjem in 

prijateljem sporočite 

svoja voščila, zahvale 

in najlepše želje 

z voščilnico 

v Kamniškem 

občanu. 

V 
USTVARJAMO AVTOMOBILE. R E N A U L T 

Se za 150.000 SIT 
bolj nora cena! 

Naberite 
450 jurckov prihranka! 

Bo šel vaš rabljen avto kmalu po gobe? Potem naj bodo to 
jurčki! Pripeljite ga na Renault Avto Car Mengeš, kjer ga 
bodo ocenili po sistemu Eurotax. Ob menjavi za katerokoli 
karoserijsko izvedbo Megana Air vam bodo k ocenjeni 
vrednosti dodali še 200.000 SIT, pa še klimatske naprave 
v Meganu Air vam ne bo treba doplačati. Nabralo se vam 
bo torej 450 jurčkov prihranka! 

Cena Thalie je še ugodnejša, zato vam 1,4-litrski motor 
s 75 konjskimi močmi, 500 litrov prostora v prtljažniku 
in sistem popolne varnosti še nikoli niso bili tako 
dosegljivi. Če torej kupujete resen avto, izkoristite 
izredno ponudbo, saj je Thalia za 150.000 SIT 
cenejša in je zdaj lahko vaša že za 1.599.000 SIT. 

A v t O C a r - M e n g e Ž g 0 1 / 7 2 3 7 - 4 1 4 p r o d a j a , 7 2 3 7 - 2 7 9 s e r v i s 


